
استاندار با  اشاره به افزایش مالیات  استان در سال آینده خواستار شد:

نمایندگان، میزان پرداخت مالیات در استان را متعادل کنند

در نشست خبری بسیج ملی تغذیه عنوان شد؛

سودآوری چیپس و پفک؛ مانع از ممنوعیت 
عرضه آن

از ابتدای بهمن ماه امسال اجرا می شود؛

اجرای طرح کنترل معاینه فنی خودرو در اصفهان

سردار، خاکریزِ عراق را فتح کرد 

 تیم ملی ایران
 برای تیم های آسیایی 

خط  و نشان کشید
11

3

گزارش » اصفهان زیبا« از پرکارترین 
بازیگران جشنواره فیلم فجر امسال 

بابک حمیدیان و سحر 
دولتشاهی؛ در صدر
پرکارترین های امسال

آیت الله انصاری شیرازی دار فانی را وداع گفت

 مرید اهل بیت 
و » شیخ الاشراق «  فلسفه
5

رییس جمهور در اولین کنفرانس اقتصاد ایران:

آرمان ما به سانتریفیوژ 
وصل نیست

2

6
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3

فرمانده انتظامی استان اصفهان خبر داد؛ 

 کشف بیش از 2 تن تریاک  از قاچاقچیان 
مواد مخدر در اصفهان

8

به همت کمیته گردشگری برگزار می شود؛

 ورک شاپ نقاشی
12 با موضوع اصفهان

مدیر منطقه 2 شهرداری اصفهان اعلام کرد؛

تعطیلي ۱۷ کارگاه 
سنگ کوبي در 
خیابان شهیدان

3

10

س: ؟؟؟؟؟؟؟؟[
]عك

4

3

42

2

9

12
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روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 

سه شنبه 19فروردین 1393  |     8 جمادی الثانی  1435    شماره 2058 
 12  صفحه   |   قیمت : 300 تومان    |   پیامک :   3000483088

www.isfahanziba.ir
info@isfahanziba.ir

10

آگهی می پذیرد
32229512

امور آگهی های
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ابر پروژه ای که  معلوم نیست چند ساله شود؛

اصفهان برای مقابله با بحران ها آماده شد
با شناسایی پتانسیل ها و ظرفیت های  شهر در مانور لحظه صفر؛   

4

4

داغ مصلی بر پیشانی اصفهان، کمتر از خشکسالی نیست

مکمل و تسهیل گر فعالیت های فرهنگی 
خودجوش جوانان مؤمن و انقلابی باشید

رهبر معظم انقلاب اسلامی در حکم آغاز دوره جدید 
شورای عالی انقلاب فرهنگی:

2

119

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه اصفهان خبر داد:

هدف گذاری فولاد مبارکه
 براي صادرات 1.5 ميليون تن

رییس هیات مدیره مجمع گردشگری استان اصفهان:

صنعت گردشگری اصفهان 
در حال شکوفایی است

بیمه کارگ��ران س��اختمانی پس از هفت س��ال هنوز س��امان نیافته 
و بلاتکلیف��ی و رف��ت و آمدلایح��ه اش ک��ه ه��ر س��ال یک س��ازی 
را ک��وک می کن��د، باعث ش��ده ت��ا تع��دادی از کارگ��ران عطایش 
را ب��ه لقای��ش ببخش��ند واین در حالیس��ت ک��ه آمارها م��ی گویند 
بیش��ترین آمار ح��وادث کار مربوط به کارگران س��اختمانی اس��ت.

به گزارش  پزش��کی قانونی اس��تان اصفهان در ش��ش ماهه اول سال 
جاری تع��داد 74 نف��ر ) همگی م��رد( که ب��ه دلیل حوادث ناش��ی 

 ازکار فوت ش��ده بودن��د، در مراکز پزش��کی قانونی اس��تان اصفهان 
مورد معاینه قرار گرفته اند.لازم به ذکر اس��ت تعداد موارد فوت ناشی 
ازحوادث کار در شش ماهه اول سال 1393 نسبت به مدت مشابه سال 

قبل )57نفر ( 29 و هشت دهم درصد رشد داشته است. 
به گفته عض��و هیات موس��س تعاونی حمایتی کارگران س��اختمانی 

اس��تان اصفهان 60درصد حوادث کار مربوط به کارگران 
10ساختمانی است...

3

بیمه  کارگران ساختمانی همچنان در گیرو دار بهارستان

بازی با مرگ روی داربست

رییس شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد:

برنامه ریزی ها به سمتی برود 
که با حداقل هزینه، بیشترین 

دستاورد ها را داشته باشیم

س:حمیدرضا نیکومرام [
]عک

تاروز
7

س: حمیدرضا نیکومرام/ اصفهان زیبا [
]عک

9

8

1012

2
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استاندارخواستار شد؛

تسریع در اجرای سامانه دوم آبرسانی شرب به اصفهان بزرگ

آلزایمر، سالمندان را   از ذهن مسوولان پاک کرد

سونامی سالمندی در اصفهان

دکتر سقائیان نژاد در حاشیه دیدار با اهالی منطقه سه:

خیابان آقا نورالله نجفی استاندارد های 
لازم را دارد

قشقاوی در جمع خبرنگاران:

بازگشایی سفارت انگلیس به 
معنای یکسان بودن مواضع 

سیاسی نیست

نماینده اصفهان و  رییس کمیسیون 
ویژه اصل ۴۴  در گفت و گو با

 اصفهان زیبا تاکید کرد:

برند سازی؛ در گرو ارتقای 
کیفیت کالاهای داخلی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

آب اصفهان بذل و بخشش 
4شده است

هت تریک اصفهانی ها
در کسب مدال نقره؛

یک طلای دیگر اصفهان 
در بازی های آسیایی

11  از دست رفت

ویژه نامه  دانش 

4

دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان عنوان کرد:

 حضور هنرمندان اصفهانی با 50 فیلم 
در جشنواره امسال

IT یک شرکت معتبر

تلفن تماس : 36613392

در نظر دارد از میان افرادی با روابط 
عمومی بالا- مسلطّ به اینترنت،زبان 
انگلیسی و نرم افزارهای کاربردی 
Office جهت تکمیل کادر خود 
نیروهایی را به استخدام در آورد . 

مسلمانان با همدلی، حربه اختلاف افکنی را   از دست دشمن بگیرند

3

10

3

3 6

رییس جمه��ور اعلام کرد که این دول��ت از هیچ اقدامی که در راه مبارزه با فس��اد لازم 
باشد، دریغ نخواهد کرد و هر چه را که در راه توسعه مملکت نیاز باشد، تامین 

می کند و در این مسیر از هیچ قدرتی نخواهد ترسید. 

استاندار اصفهان به عنوان سخنران این مراس��م، از خدمات دادستان سابق 
استان تقدیر و صدور حکم پلمب بخش مازوت سوز نیروگاه اصفهان را ریسک 
بزرگ و حکمی قطعی قلمداد کرد.  زرگرپور ادامه داد: در این خصوص کمتر 
دادستانی حاضر به پذیرش چنین ریسک بزرگی بود. وی تصریح کرد: پس از 

صدور این حکم، مسوولان در تهران به من ایراد گرفتند که من نیز به عنوان 
رییس شورای تامین استان از حکم دادستان استان با قاطعیت دفاع کردم؛ چرا 

که دادستان اصفهان مشکل بزرگ زیست محیطی را با این حکم 
برطرف کرد. وی ضمن ابراز نگرانی از وضعیت زندان اصفهان...

2

4
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رییس جمهور در جمع نخبگان و برگزیدگان خراسان رضوی:

دولت از هیچ اقدامی در راه مبارزه با فساد 
دریغ نخواهد کرد

به مناسبت سالگرد شهادت سردارعباسعلی جانثاری

فرمانده آتشبار

در پی تصمیم دولت به تصفیه بدهی بانک مرکزی

دور زدن متغیرهای اقتصادی 
ممنوع!

در همایش »س��رطان پایان و آغاز من« که ب��ا همت جمعیت 
همیاران س��لامت روان اجتماعی و همکاری سازمان بهزیستی 
استان اصفهان در سالن اجتماعات بهزیستی برگزار شد، دکتر 
شیرین تبعه امامی روانش��ناس و عضو هیات علمی دانشگاه که 
بیمار در حال مبارزه با سرطان است و تا به حال موفق به درمان 
خود تا 80 درصد شده است، گفت: امروزه سرطان به عنوان یک 
بیماری سخت، جس��م و روح بس��یاری از افراد را درگیر کرده، 

ضمن اینکه تعداد مبتلایان هر روز رو به فزونی است.
 به گفته وی، بجاس��ت که با آگاهی از اینکه سرطان صرفا یک 
بیماری جسمی نیست و به صورت ش��دید متاثر از روح و روان 
فرد نیز است، بر آن باش��یم تا با افزایش توان روحی افراد مبتلا 
و افزایش انگیزه زندگی این بیماری هولناک را کنترل و بهبود 
بخش��یم. این بیمار موفق با اش��اره به این موضوع، برای درمان 
روحی اف��راد مبتلا توج��ه به ش��ش نکته کلی��دی را ضروری 
دانست. وی با اش��اره به اینکه بس��یاری از بیماران در پذیرش 
واقعیت بیماری خود مش��کل داش��ته و در انکار شدید روحی 
هستند، تصریح کرد: مسلما عدم پذیرش بیماری بر روند درمان 

تاثیرگذار است...

استاندار در  مراسم معارفه دادستان جدید اصفهان: 

وضعیت زندان اصفهان
 مناسب نیست

باز هم یک پروژه ضدایرانی دیگر

تکرار سناریوی  ایران ستیزی »آرگو«  این بار با نام گلاب

2

مهم ترین دلواپسی ام 
شرمندگی مقابل

 مردم است 

 معاون فرهنگی اجتماعی شهرداری اصفهان در نشست با خبر نگاران رسانه ها:

رهبر معظم انقلاب در دیدار کارگزاران حج:

تخت فولاد وگلستان شهدا یکی از مسیرهای 
گردشگری اصفهان است 

این روزها ش��اهد نمایش فیلم ضد ایرانی »گلاب« در بس��یاری از 
جشنواره های سینمایی غرب هس��تیم؛ فیلمی که علی رغم ضعف 
در ساختار و محتوا همواره به عنوان یکی از شانس های اسکار مطرح 

می ش��ود، به نظر می رس��د قصه فیلم ضد ایرانی »آرگ��و« در حال 
 تکرار است. دو س��ال پیش فیلم ضد ایرانی »آرگو« به کارگردانی 

بن افلک، بازیگر هالیوودی ساخته شد که از همان ابتدا ...

مرکز نجوم ادیب برگزار می کند؛

 ششمین گشت رصدی آسمان شب
12 7

9

با حضور معاون وزیر تعاون؛

امروز 96 طرح تعاونی در 
استان اصفهان افتتاح می شود

سرطان؛ پایان و آغاز من

سرطان نعمتی است که باعث 
بازنگری مان می شود



رییس جمهور با بیان  این که در کشور ما سال ها و  
دهه ها است که اقتصاد به سیاست یارانه می دهد، 
تصریح کرد: اقتصاد ما هم به سیاس��ت خارجی 
و هم به سیاس��ت داخلی یارانه می دهد و خوب 
اس��ت که یک بار هم ش��ده برعکس عمل کنیم 
و از سیاس��ت داخلی و خارجی به اقتصاد یارانه 
بدهیم تا ببینیم زندگی و معیش��ت مردم و اشتغال جوانان چه 

خواهد شد. 
به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری دانشجویان ایران، 
حجت الاسلام والمس��لمین روحانی در اولین کنفرانس اقتصاد 
ایران، اظهار کرد: خوب است بعد از 36 سال یک بار هم که شده 
این اصل قانون اساسی را اجرا کنیم و برای مسائل مهم اقتصادی، 

اجتماعی، سیاس��ی و فرهنگی به جای آنکه قانونی در مجلس 
تصویب شود، ماده قانونی یا برنامه را مس��تقیم به آرای مردم و 

همه پرسی بگذاریم. 
رییس جمهور با تاکید بر این که باید مدتی بیشتر به اقتصاد توجه 
کنیم، خاطرنشان کرد: کشور ما بیشتر سیاسی است تا اقتصادی 
محض؛ یعنی اقتصاد ما یا با سیاست داخلی تلفیق می شود یا با 
سیاست خارجی. رییس جمهور با بیان این که گفته می شود باید 
از همه مالیات بگیریم و این کار درس��تی است، افزود: نمی شود 
یک نهاد کار اقتصادی بکند و مالیات ندهد اما تا می گوییم فلان 
نهاد باید مالیات بدهد بساطی درست می شود. اما این دولت در 
هر موضوعی که بداند مصالح مردم اس��ت ب��دون واهمه از هیچ 
کس و هی��چ نهادی موض��وع را به مردم خواه��د گفت و لایحه 

لازم را به مجلس تقدیم خواهد کرد. روحانی گفت: برخی امور، 
سیاس��ت داخلی اش خیلی خیلی قوی اس��ت. 
بی��ش از آنچه که فک��ر می کنی��د. درحالی که 
اقتصاد در کش��ور با انحصار پیشرفت نمی کند 
و اگر موضوعی منحصر در دس��ت گروه خاصی 
باشد فس��اد ایجاد می ش��ود حتی اگر سلمان و 
ابوذر باش��د. روحانی با تاکید ب��ر اینکه اقتصاد 
باید از انحصار نجات پیدا کند و در صحنه رقابت 
حضور پیدا کند، خاطرنشان کرد: اقتصاد باید از 
رانت نجات پیدا کند و همه دستگاه های دولتی 
فعالیت اقتصادیشان به صورت شفاف بیان شود. 
یعنی همه مردم باهم از آمار و ارقام و طرح های 
اقتصادی در یک لحظه باخبر شوند، چون اینجا 

پسرخاله و پسرعمه نداریم. 
وی با بیان این که اگر شفافیت ایجاد شود و رانت 
از بین برود می توانیم با فس��اد هم مقابله کنیم 
که همه جا ریشه دوانده است، تصریح کرد: مگر 

می شود با فساد حرکت اقتصادی ما سرعت پیدا کند؟ 
رییس جمهور با بیان این که در اقتصادمان باید به حواش��ی هم 
توجه کنیم، افزود: تنها نمی ش��ود که یک بسته سیاسی داشته 
باشیم، بلکه در کنارش باید سیاستی باشد که همراهش بوده و 

پشتیبانی اش کند تا کار جلو رود. 
رییس دولت تدبیر و امید با اش��اره به این که حرکت اقتصادی 
کشور از سال گذش��ته شروع ش��ده اس��ت، اظهار کرد: هرچه 
دستاورد داشته ایم مربوط به استفاده از نظرات صاحب نظران، 
دانشگاهیان و...بوده است و دستاوردهایمان حاصل اعتماد مردم 
به عنوان س��رمایه اجتماعی بوده اس��ت.همچنین حمایت های 
مردم و مقام معظم رهبری همه دست به دست هم داد تا توانستیم 
یک گام به جلوتر برویم و دس��تگاه اجرایی ه��م همه توان خود 
 را به کار گرف��ت. روحانی با بیان اینکه امروز توانس��تیم تورم را 

مهار کنیم، خاطرنش��ان کرد: کاهش تورم با ارزان شدن کالاها 
دو مقوله متفاوت است که باید برای مردم توضیح 
دهیم و از رس��انه های عمومی خواهش می کنیم 
در کنار نق��د و انتقاد که البته لازم و مفید اس��ت 
حواسشان باشد به اعتماد مردم صدمه نزند و اگر 
می بینیم حرکتی از س��ال گذشته آغاز شده است 
به خاطر س��رمایه اجتماعی، رابطه دولت با مردم، 
اعتماد مردم به دولت و قبول ک��ردن این مطلب 
است که دولت به مردم دروغ نمی گوید و اگر اینها 
را از دس��ت بدهیم چیزی نداری��م. رییس دولت 
یازدهم با اش��اره به این که س��ال آینده انتخابات 
اس��ت و اش��کالی ندارد که رقابت کنیم، تصریح 
کرد: در مسائل ملی باید توجهمان به رشد پایدار 
باشد و در همین راس��تا بعد از کنترل تورم در دو 
فصل پیاپی نس��بت به سال گذش��ته رشد حدود 
چهاردرصد داش��ته ایم که امیدوار کننده است و 
ان ش��اءالله امس��ال را به گونه ای به پایان می بریم 
که تورم ما کمتر از 20 درصد باشد و اقتصادمان بعد از دو سال 
رشد منفی شاهد رشد مثبت باشد. روحانی با بیان اینکه کاهش 
تورم برای یک فصل یا یک سال کافی نیست، افزود: باید تورم به 
صورت مستمر کاهنده باشد تا به نقطه قابل قبول برسیم. پس 
مهار تورم باید با قوت در س��ال های آینده ادامه یابد و در س��ال 
96 که پایان کار دولت یازدهم است به تورم یک رقمی برسیم. 
 چراکه کمتر کشوری در دنیا وجود دارد که تورم دو رقمی داشته

 باشد. 
روحانی با اشاره به اینکه رشد در کشور شروع شده است، اما باید 
استمرار داشته باشد، گفت: ما توسعه پایدار مستمر همه جانبه 
می خواهیم و تجربه زندگی سیاس��ی ما می گوید کشور با انزوا 
نمی تواند رشد مستمر داشته باش��د و معنای آن این نیست که 

دست از اصول و آرمان هایمان برداریم. 

مخالفت مجلس با تغییر ترکیب اعضای 
کمیسیون تلفیق 

مجلس ش��وری اس��لامی با طرح دوفوریتی تغیی��ر ترکیب اعضای 
کمیسیون تلفیق مخالفت کرد. 

در جلس��ه علنی دیروز مجلس شورای اس��لامی طرحی دو فوریتی 
برای اصلاح ماده 186 آیین نامه داخلی مجلس )تغییر ترکیب اعضای 
کمیسیون تلفیق( مطرح ش��د و فولادگر به عنوان یکی از طراحان در 
اظهاراتی، گفت: بر این اساس معتقد بودیم که روند کمیسیون تلفیق 
بایستی تغییراتی داشته باشد لذا پیشنهادهایی به کمیسیون آیین نامه 
 ارائه و نهایتا مقرر ش��د در قال��ب طرحی دو فوریتی ب��ه مجلس ارائه 

شود.
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اس��لامی با اشاره به مصوبه 
 پیش��ین مجلس مبنی بر اینکه 9 نفر از اعضای کمیس��یون برنامه و 
سه نفر از هر کمیسیون تخصصی، تلفیق را تشکیل دهند، گفت: اولین 
اشکالی که وارد می شود این است که طبق ماده 55 آیین نامه مجلس، 
کمیسیون تخصصی رسیدگی به بودجه کمیسیون برنامه است و با این 
طرحی که ارائه شده ترتیبی اتخاذ می شود تا همه نمایندگان مجلس 

درگیر این موضوع شوند. 
وی تاکی��د کرد: ب��ا تصوی��ب این ط��رح ام��کان لابی گ��ری و نفوذ 
 کمتر می ش��ود و بودج��ه با ش��فافیت و تخص��ص بهتری بررس��ی 

می شود. 

تست رادار آرایه فازی »عصر« در خلیج عدن؛

 نمایش چشمان ۲۰۰ کیلومتری جماران
رادار آرایه ف��ازی »عص��ر« می تواند اهداف با س��طح مقط��ع راداری 
 چهارمت��ر را در فاصل��ه ح��دود 200 کیلومت��ری، دریافت، کش��ف و

 شناسایی کند. 
رزمایش بزرگ »محمدرسول الله« ارتش که با رژه یگان های سطحی 
و زیر سطحی نیروی دریایی ارتش به کار خود پایان داد، دارای برخی 
نکات قابل توجه بود که یک نمونه آن نمایش تجهیز ناوشکن جماران 

به رادار جدید آرایه فازی »عصر« است.
اگرچه خبر تجهیز ناوش��کن جماران به این رادار پیش از این منتشر 
شده بود، اما این دستاورد مهم در رزمایش بزرگ ارتش، در مقابل دید 

رسانه ها قرار گرفت.
 رادار آرایه فازی »عصر« سال گذشته با حضور امیر سید عبدالرحیم 

موسوی، جانشین فرمانده کل ارتش رونمایی شد.
این رادار می تواند اهداف با سطح مقطع راداری چهار متر را در فاصله 

حدود 200 کیلومتری، دریافت، کشف و شناسایی کند.
رادار »عصر« برای مقابله با اهداف هوایی ازجمله موشک های کروز به 
کار گرفته می شود و می توان آن را در ماموریت های مختلف نداجا در 

شرایط مختلف استفاده کرد.
به گفته فرماندهان نیروی دریایی ارتش، این رادار بر روی ناوشکن ها 

دماوند و سهند نیز نصب شده است.

ظریف با مردم، دولت و خانواده های 
کشته شدگان  اندونزی ابراز همدردی کرد 
وزیر امور خارجه کش��ورمان در پی س��قوط هواپیمای مس��افربری 
مالزی در پیامی به همتای اندونزیایی اش، با مردم و دولت اندونزی و 

خانواده های کشته شدگان ابراز همدردی کرد. 
محمد جواد ظریف به دنبال س��قوط هواپیمای مسافربری مالزی که 
منجر به کشته شدن شهروندان اندونزیایی شد، با ارسال پیامی به خانم 
رتنو لستری پریانسری مرسودی،وزیر امورخارجه اندونزی با مردم و 

دولت اندونزی و خانواده های کشته شدگان ابراز همدردی کرد. 
در این پیام آمده است: سانحه دلخراش س��قوط هواپیمای مسافری 
ایرآسیا که منجر به کشته شدن جمعی از اتباع اندونزیایی شد موجب 

تاثر و تاسف اینجانب و ملت ایران شد.
 اینجانب ضمن عرض تسلیت به س��رکار عالی و دولت دوست و برادر 
اندونزی، با خان��واده های داغدار ابراز هم��ددردی نموده و از خداوند 
متعال برای درگذش��تگان غفران الهی و برای بازماندگان صبر جزیل 

آرزو می کنم. 

به گزارش قلمدون نیوز مدتي بود که موضوع 
برداشت 4.1 میلیارد دلاري دولت از صندوق 
توسعه ملي به خبر اول رسانه ها تبدیل شده 
ب��ود. نمایندگان مجل��س معتق��د بودند که 
دولت ب��ه صورت غی��ر قانون��ي 4.1 میلیارد 
دلار از منابع صندوق توسعه ملي را برداشت 
نموده اس��ت.در مقابل س��خنگو و معاون اول دولت نیز معتقد 
بودند هیچ خلاف قانوني واقع نشده است و نمایندگان مجلس 
را به دروغگویي متهم کرده و حتي خواستار پیگیري حقوقي و 
شکایت از نمایندگان شدند! نهایت این کنش و واکنش به جلسه 
مشترک مجلس و دولت ختم شد. در این جلسه مشترک اعلام 

شد که هم مجلس راست می گوید و هم دولت تا خلاصه بیشتر 
از این موضوع کشدار نشود این وس��ط 4.1 میلیارد دلار ناقابل 

سردر هوا ماند ...
 البته غیر از این مقدار پول ناقابل،اگر تعداد مصاحبه هایی را که 
دوستان دولتی و مجلسی در جهت تکذیب صحبت های طرف 
مقابل برپا کردند بامیزان انرژِی مصرفی در جهت رصد و بررسی 
سخنان طرف مقابل و مقدار مخ هایی که دو طرف برای توجیه 
درستی ادعای خودش��ان در فرقون گذاشتند و مخصوصا وقت 
گهربار جمیع دوس��تان جمع کنیم به یک آماری می رسیم که 
به نظر می رسد این توافق آخری چندان هم به صرفه نبود و باور 
کنید اگر دنبالش را می گرفتید و یکی مقصر می شد بهتر بود تا 

حالا که هیچ کس...
درهمین راستا برای کاهش سطح اصطکاکات و هدررفت وقت 
و انرژی دوس��تان چند راه��کار را آمیزقلمدون در یک بس��ته 

پیشنهادی فوق العاده ارائه می کند:
  اول اینکه از همین الان نمایندگان و سازمان محیط زیست 
جلسه مشترکشان را بگذارند و تکلیف ما را با بنزین های آلوده یا 
پاک مشخص کنند. ناگفته پیدا ست که این یکی چالش هم مثل 
قبلی به توافق می انجامد...به نظر حقیر بد نیس��ت ملت بدانند 
هوایی که می خورند قاطی سرب و دی اکسید کربن و گوگرد و 

دیگر مخلفات چند درصد اکسیژن دارد.
  به جناب وزیر نفت هم پیش��نهاد  می کنیم تا دوستان روی 
دور توافقند، نان توافق دعوای استات اویل را بچسباند که نجبید 

دیر می شود و توافق از مد می افتد.
  حکیمی می گوید هر توافقی بهتر از توافق نکردن اس��ت لذا 
دوستانی که به معجزه توافق اعتماد ندارند به این جمله حکیمانه 
تمسک بجویند حتما حاجت روا خواهند شد...لازم به ذکر است 

که این روش امتحان خودش را پس داده و تضمین شده است.
  واقعا تا وقتی توافق هست جنجال و جدل چرا؟ وقتی می شود 
درباره آمار و ارقام تورم توافق کرد یا برای انعکاس خدمات شایان 
توجه دولت به ملت توافق کرد دلیل ندارد آدم وقت خودش ر  ا 
صرف پیدا کردن اسناد و مدارک و تحقیقات شبانه روزی بکند.

  پیشنهاد سوم ما به دوستان دولتی و مجلس اینست که قبل 
از مطرح کردن یک موضوع جنجالی در رسانه ها یک تماسی به 
هم بگیرند و حال او احوالی بکنند ...بلکه توافقی ش��ود و خیال 

همه راحت شود.
  حالا ک��ه در دولت اعت��دال همه چی��ز روی مح��ور توافق 
می چرخد ب��ه جناب دکتر کی روش پیش��نهاد می کنیم برای 
ماندن یا نماندن کفاشیان در ریاست فدراسیون فوتبال هرچه 

سریع تر با وزیر ورزش توافق کند.
  ما بعد از این اتفاق به این نتیجه رسیدیم که توافق بهترین کار 
است لذا پیش��نهاد می کنیم دوستان برای حل مشکلات مردم 

هم به توافق برسند...والا ثواب دارد.
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

معاون وزیر اطلاعات:

دفاتر 17 شبکه ماهواره ای در کشور به جرم ایجاد تفرقه تعطیل شده است
معاون اطلاعات داخلی وزیر اطلاعات گفت: دشمنان به اسم شیعه 
17 شبکه ماهواره ای ایجاد کردند که دفاتر آنها در داخل کشور توسط 
نظام جمهوری اسلامی تعطیل شده است. پورفلاح دیروز در چهارمین 
همایش آیین برادری  عنوان کرد: دشمن از رویکرد سخت افزارانه در 
دنیای کنونی به جایی نرسید که نمونه آن جنگ تحمیلی است. وی 
افزود: آنها دیدند نمی توانند از این طریق به اهدافشان برسند و جامعه 
اسلامی در برابرشان ایستادگی دارد، رویکرد نرم افزارانه را در دستور 
کار قرار دادند تا با تفکر و مکتب امام خمینی )ره( که در جهان در حال 

رشد است، مقابله کنند و به نوعی تفکر دیگر را گسترش دهند.پورفلاح 
خاطرنشان کرد: ایجاد گروه هایی مانند داعش و به اسم حکومت های 
اسلامی در برخی از کشورها که به خود مسلمانان ضربه می زند یکی 
دیگر از اقدامات دشمنان است. وی ادامه داد: آنچه در دنیا بر ضداسلام 
می بینیم و صرفا توسط صهیونیست و یهودی ها برنامه ریزی می شود، 
می خواهند کاربرد ارزش های اسلامی را از بین ببرند.پورفلاح عنوان 
کرد: اما با اقداماتی که توس��ط جمهوری اسلامی انجام شده تاکنون 
به اهداف خود نرس��یده اند.معاون اطلاعات داخل��ی وزیر اطلاعات 

گفت: با اقداماتی که دشمنان علیه اسلام داشتند، صهیونیست را به 
 حاشیه بردند که این برای ما خطر محسوب می شود.وی تصریح کرد:

پیامبر )ص( در س��رزمینی که مردم آن مشرک بودند با یک رویکرد 
خوب وارد صحنه ش��دند و مردم را به دین اسلام فراخواندند و ما نیز 
باید توجه داشته باشیم که دایره اسلام روز به روز وسیع تر و دایره کفر 
محدود شود.پورفلاح اظهار کرد: مس��لمانان به جای اینکه اصول و 
ارزش های مشترک را ارج نهند در زیر سوال بردن مقدسات یکدیگر 

اقدام می کنند که این از حربه های دشمنان است.

وی افزود: به اسم شیعه دشمنان 17 شبکه ماهواره ای ایجاد کردند 
که دفاتر آنها در داخل کشور توسط نظام جمهوری اسلامی تعطیل 

شده است.
پورفلاح تصریح کرد: ممکن است در قم و به اسم مرجعیت فتواهایی 
صادر ش��ود اما آنچه برای ما ملاک اس��ت، بیانات رهبری است که 
اختلاف بین شیعه و سنی را حرام اعلام کردند. معاون اطلاعات داخلی 
وزیر اطلاعات با اش��اره به مناسک حج گفت: تمام شعائر مراسم حج 
حول محور ولایت است که برخی مسلمانان به آن توجه نمی کنند.

وی خاطرنشان کرد: برای مقابله با دشمن می توانیم از طریق مقابله 
گفتمانی شامل نقد معرفتی، نقد روش شناختی و نقد کارکردی اقدام 
کنیم و در این مقابله نباید مسلمانان را در برابر یکدیگر قرار دهیم بلکه 

مسلمانان باید متحد شده و در برابر دشمن قرار گیرند.

رییس جمهور در اولین کنفرانس اقتصاد ایران:

آرمان ما به سانتریفیوژ وصل نیست

گروه 
ایران

اقتصاد در کشور 
با انحصارپیشرفت 

نمی کند و اگر 
موضوعی منحصر 

در دست گروه 
خاصی باشد فساد 

ایجاد می شود 
حتی اگر سلمان 

و ابوذر باشد

آمیزقلمدون: توافق از هر کاری بهتر است
آمیز قلمدون درجرگه سیاست

تحلیلی آمریکایی با اش��اره به نمایش فیلم پرواز اخیر هواپیمای 
گشتی ایران بر فراز ناو آمریکایی »گریدلی«، آن  را »تلاش تهران 
برای نمایش ضع��ف نیروی دریای��ی  آمریکا« نامی��د. هفته نامه 
»کامنتری مگزین« ط��ی مطلبی که اخیرا در وبگاه این نش��ریه 
انتش��ار یافت، نوش��ت: ایران تلاش دارد تا ضعف نیروی دریایی 
آمریکا را نشان دهد.کامنتری مگزین با اس��تناد به نمایش فیلم 
منتشره در خبرگزاری فارس که پرواز یک گشتی نیروی دریایی 
ارتش ایران برفراز ناو »یو  اس اس گرید لی« آمریکا و هشدار به آن را 
به تصویر کشید، نوشت: این فیلم ارتباط بدون تنش بین هواپیمای 
)نیروی دریایی( ارتش ایران با نی��روی دریایی آمریکا را به تصویر 
می کش��د که در پی آن ناو یو اس اس گریدلی با تبعیت از دستور 

)هواپیمای( گش��تی ایرانی مجبور به ترک منطقه محل رزمایش 
اخیر ایران )رزمایش محمد رس��ول الله( شد.کامنتری مگزین در 
ادامه و در تلاش برای عادی نش��ان دادن این عمل نوشت:ش��اید 
ناوشکن گریدلی طبیعی عمل کرده باشد اما مهم این است که این 
اقدام بر اساس سیاست دولت اوباما مبنی بر تلاش در عدم مقابله 
و کاستن از تنش با ایران صورت گرفت که در تضاد با سیاست های 

»رونالد ریگان« رییس جمهور اسبق آمریکاست که به دستور وی 
هواپیماهای جنگی آمریکایی در خلیج سیدارا در شمال لیبی در 
س��ال های 1981 و همچنین 1986 میلادی خانه معمر قذافی، 
رییس جمهور سابق لیبی را در بنغازی منهدم  و فرزندش را کشتند. 
ریگان همچنین دستور حضور ناوگان دریایی آمریکا را در خلیج 
فارس صادر کرده بود. این نشریه آمریکایی در ادامه نوشت: البته 

باید به گستاخی ایرانیان اشاره داش��ت که چگونه تمایل دارند تا 
قدرت خود را به رخ نیروی دریایی آمریکا کشیده و نیز اینکه چگونه 
نیروی هوایی ایران این امکان را برای خبرنگاران فراهم می کند تا 
اطاعت ناو آمریکایی از دس��تور گشتی هوایی ایران مبنی بر ترک 

منطقه را شاهد باشند.
کامنتری مگزین اتخاذ چنین سیاس��تی از سوی اوباما را در قبال 
ایران نش��انه »ضعف« از س��وی متحدان عرب آمریکا در منطقه 
نامید و نوشت: هرچقدر که اوباما و جان کری رییس جمهور و وزیر 
خارجه آمریکا نسبت به توافق با ایران خوشبین هستند اما به نظر 
می رسد رسانه های ایرانی بیشتر ترجیح می دهند به تحقیر آمریکا 

تا خرسندی از همکاری با این کشور بپردازند.

کامنتری مگزین با استناد گزارش داد:

ایران ضعف نیروی دریایی آمریکا و قدرت خود را به تصویر  کشید

لیلا
نیکخواه

رئیس جمهور با بیان  این که در کشور ما سال ها و  
دهه ها است که اقتصاد به سیاست یارانه می دهد، 
تصریح کرد: اقتصاد ما هم به سیاس��ت خارجی 
و هم به سیاس��ت داخلی یارانه می دهد و خوب 
اس��ت که یک بار هم ش��ده برعکس عمل کنیم 
و از سیاس��ت داخلی و خارجی به اقتصاد یارانه 
بدهیم تا ببینیم زندگی و معیش��ت مردم و اشتغال جوانان چه 

خواهد شد. 
به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری دانشجویان ایران، 
حجت الاسلام والمس��لمین روحانی در اولین کنفرانس اقتصاد 
ایران، اظهار کرد: خوب است بعد از 36 سال یک بار هم که شده 
این اصل قانون اساسی را اجرا کنیم و برای مسائل مهم اقتصادی، 

اجتماعی، سیاس��ی و فرهنگی به جای آنکه قانونی در مجلس 
تصویب شود، ماده قانونی یا برنامه را مس��تقیم به آرای مردم و 

همه پرسی بگذاریم. 
رئیس جمهور با تأکید بر این که باید مدتی بیشتر به اقتصاد توجه 
کنیم، خاطرنشان کرد: کشور ما بیشتر سیاسی است تا اقتصادی 
محض؛ یعنی اقتصاد ما یا با سیاست داخلی تلفیق می شود یا با 
سیاست خارجی. رئیس جمهور با بیان این که گفته می شود باید 
از همه مالیات بگیریم و این کار درس��تی است، افزود: نمی شود 
یک نهاد کار اقتصادی بکند و مالیات ندهد اما تا می گوییم فلان 
نهاد باید مالیات بدهد بساطی درست می شود. اما این دولت در 
هر موضوعی که بداند مصالح مردم است بدون واهمه از هیچ کس 
و هیچ نهادی موضوع را به مردم خواهد گفت و لایحه لازم را به 

مجلس تقدیم خواهد کرد. روحانی گفت: برخی امور، سیاست 
داخلی اش خیلی خیلی قوی است. بیش از آنچه 
که فکر می کنید. در حالی که اقتصاد در کشور 
با انحصار پیش��رفت نمی کند و اگ��ر موضوعی 
منحصر در دست گروه خاصی باشد فساد ایجاد 
می شود حتی اگر سلمان و ابوذر باشد. روحانی 
با تأکید بر این که اقتص��اد باید از انحصار نجات 
پیدا کند و در صحنه رقابت حض��ور پیدا کند، 
خاطرنش��ان کرد: اقتصاد بای��د از رانت نجات 
پیدا کند و هم��ه دس��تگاه های دولتی فعالیت 
اقتصادی ش��ان به صورت ش��فاف بیان ش��ود. 
یعنی همه مردم باهم از آمار و ارقام و طرح های 
اقتصادی در یک لحظه باخبر شوند، چون اینجا 

پسرخاله و پسرعمه نداریم. 
وی با بیان این که اگر شفافیت ایجاد شود و رانت 
از بین برود می توانیم با فس��اد هم مقابله کنیم 
که همه جا ریشه دوانده است، تصریح کرد: مگر 

می شود با فساد حرکت اقتصادی ما سرعت پیدا کند؟ 
رئیس جمهور با بیان این که در اقتصادمان باید به حواش��ی هم 
توجه کنیم، افزود: تنها نمی ش��ود که یک بسته سیاسی داشته 
باشیم، بلکه در کنارش باید سیاستی باشد که همراهش بوده و 

پشتیبانی اش کند تا کار جلو رود. 
رئیس دولت تدبیر و امید با اش��اره به این ک��ه حرکت اقتصادی 
کشور از سال گذش��ته شروع ش��ده اس��ت، اظهار کرد: هرچه 
دستاورد داشته ایم مربوط به استفاده از نظرات صاحب نظران، 
دانش��گاهیان و... بوده است و دس��تاوردهایمان حاصل اعتماد 
مردم به عنوان س��رمایه اجتماعی بوده است. همچنین حمایت 
های مردم و مقام معظم رهبری همه دس��ت به دست هم داد تا 
توانستیم یک گام به جلوتر برویم و دستگاه اجرایی هم همه توان 
خود را به کار گرفت. روحانی با بیان این که امروز توانستیم تورم 

را مهار کنیم، خاطرنشان کرد: کاهش تورم با ارزان شدن کالاها 
دو مقوله متفاوت است که باید برای مردم توضیح 
دهیم و از رس��انه های عمومی خواهش می کنیم 
در کنار نق��د و انتقاد که البته لازم و مفید اس��ت 
حواسشان باشد به اعتماد مردم صدمه نزند و اگر 
می بینیم حرکتی از س��ال گذشته آغاز شده است 
به خاطر س��رمایه اجتماعی، رابطه دولت با مردم، 
اعتماد مردم به دولت و قبول ک��ردن این مطلب 
است که دولت به مردم دروغ نمی گوید و اگر اینها 
را از دس��ت بدهیم چیزی نداری��م. رئیس دولت 
یازدهم با اش��اره به این که س��ال آینده انتخابات 
است و اشکالی ندارد که رقابت کنیم، تصریح کرد: 
در مسائل ملی باید توجهمان به رشد پایدار باشد 
و در همین راس��تا بعد از کنترل تورم در دو فصل 
پیاپی نسبت به سال گذشته رشد حدود 4 درصد 
داش��ته ایم که امیدوار کننده اس��ت و ان ش��اءالله 
امس��ال را به گونه ای به پایان می بریم که تورم ما 
کمتر از 20 درصد باشد و اقتصادمان بعد از دو سال رشد منفی 
شاهد رشد مثبت باشد. روحانی با بیان این که کاهش تورم برای 
یک فصل یا یک سال کافی نیس��ت، افزود: باید تورم به صورت 
مس��تمر کاهنده باش��د تا به نقطه قابل قبول برسیم. پس مهار 
تورم باید با قوت در س��ال های آینده ادامه یابد و در سال 96 که 
پایان کار دولت یازدهم اس��ت به تورم یک رقمی برس��یم. چرا 
 که کمتر کش��وری در دنیا وجود دارد که تورم دو رقمی داشته

 باشد. 
روحانی با اشاره به این که رشد در کشور شروع شده است، اما باید 
استمرار داشته باشد، گفت: ما توسعه پایدار مستمر همه جانبه 
می خواهیم و تجربه زندگی سیاس��ی ما می گوید کشور با انزوا 
نمی تواند رشد مستمر داشته باش��د و معنای آن این نیست که 

دست از اصول و آرمان هایمان برداریم. 

مخالفت مجلس با تغییر ترکیب اعضای 
کمیسیون تلفیق 

مجلس ش��وری اس��لامی با طرح دوفوریتی تغیی��ر ترکیب اعضای 
کمیسیون تلفیق مخالفت کرد. 

در جلس��ه علنی دیروز مجلس شورای اس��لامی طرحی دو فوریتی 
برای اصلاح ماده 186 آیین نامه داخلی مجلس )تغییر ترکیب اعضای 
کمیسیون تلفیق( مطرح ش��د و فولادگر به عنوان یکی از طراحان در 
اظهاراتی، گفت: بر این اساس معتقد بودیم که روند کمیسیون تلفیق 
بایستی تغییراتی داشته باشد لذا پیشنهاداتی به کمیسیون آیین نامه 
 ارائه و نهایتا مقرر ش��د در قال��ب طرحی دو فوریتی ب��ه مجلس ارائه 

شود.
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اس��لامی با اشاره به مصوبه 
پیشین مجلس مبنی بر اینکه 9 نفر از اعضای کمیسیون برنامه و سه 
نفر از هر کمیسیون تخصصی، تلفیق را تش��کیل دهند، گفت: اولین 
اشکالی که وارد می شود این است که طبق ماده 55 آیین نامه مجلس، 
کمیسیون تخصصی رسیدگی به بودجه کمیسیون برنامه است و با این 
طرحی که ارائه شده ترتیبی اتخاذ می شود تا همه نمایندگان مجلس 

درگیر این موضوع شوند. 
وی تاکی��د کرد: ب��ا تصوی��ب این ط��رح ام��کان لابی گ��ری و نفوذ 
 کمتر می ش��ود و بودج��ه با ش��فافیت و تخص��ص بهتری بررس��ی 

می شود. 

تست رادار آرایه فازی »عصر« در خلیج عدن؛

 نمایش چشمان ۲۰۰ کیلومتری جماران
رادار آرایه فازی »عصر« می تواند اهداف با سطح مقطع راداری 4 متر 
را در فاصله حدود 200 کیلومتری، دریافت، کشف و شناسایی کند.
رزمایش بزرگ »محمدرسول الله« ارتش که با رژه یگان های سطحی 
و زیر سطحی نیروی دریایی ارتش به کار خود پایان داد، دارای برخی 
نکات قابل توجه بود که یک نمونه آن نمایش تجهیز ناوشکن جماران 

به رادار جدید آرایه فازی »عصر« است.
اگرچه خبر تجهیز ناوش��کن جماران به این رادار پیش از این منتشر 
شده بود، اما این دستاورد مهم در رزمایش بزرگ ارتش، در مقابل دید 

رسانه ها قرار گرفت.
 رادار آرایه فازی »عصر« سال گذشته با حضور امیر سید عبدالرحیم 

موسوی جانشین فرمانده کل ارتش، رونمایی شد.
این رادار می تواند اهداف با س��طح مقطع راداری 4 مت��ر را در فاصله 

حدود 200 کیلومتری، دریافت، کشف و شناسایی کند.
رادار »عصر« برای مقابله با اهداف هوایی ازجمله موش��ک های کروز 
به کار گرفته می شود و می توان آن را در ماموریت های مختلف نداجا 
در ش��رایط مختلف اس��تفاده کرد.به گفته فرماندهان نیروی دریایی 
 ارتش، این رادار بر روی ناوش��کن ها دماوند و س��هند نیز نصب شده 

است.

ظریف با مردم، دولت و خانواده های 
کشته شدگان اندونزی ابراز همدردی کرد 
وزیر امور خارجه کش��ورمان در پی س��قوط هواپیمای مس��افربری 
مالزی در پیامی به همتای اندونزیایی اش، با مردم و دولت اندونزی و 

خانواده های کشته شدگان ابراز همدردی کرد. 
محمد جواد ظریف به دنبال س��قوط هواپیمای مسافربری مالزی که 
منجر به کشته شدن شهروندان اندونزیایی شد، با ارسال پیامی به خانم 
رتنو لستری پریانسری مرسودی وزیر امورخارجه اندونزی با مردم و 

دولت اندونزی و خانواده های کشته شدگان ابراز همدردی کرد. 
در این پیام آمده است: سانحه دلخراش س��قوط هواپیمای مسافری 
ایرآسیا که منجر به کشته شدن جمعی از اتباع اندونزیایی شد موجب 

تاثر و تاسف اینجانب و ملت ایران گردید.
 اینجانب ضمن عرض تسلیت به س��رکار عالی و دولت دوست و برادر 
اندونزی ، با خانواده های داغدار ابراز هم��ددردی نموده و از خداوند 
متعال برای درگذش��تگان غفران الهی و برای بازماندگان صبر جزیل 
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

معاون وزیر اطلاعات:

دفاتر 17 شبکه ماهواره ای در کشور به جرم ایجاد تفرقه تعطیل شده است
معاون اطلاعات داخلی وزیر اطلاعات گفت: دشمنان به اسم شیعه 
17 ش��بکه ماهواره ای ایجاد کردند که دفاتر آن ها در داخل کشور 
توسط نظام جمهوری اسلامی تعطیل شده اس��ت. پورفلاح دیروز 
در چهارمین همایش آیین برادری  عنوان کرد: دش��من از رویکرد 
س��خت افزارانه در دنیای کنونی به جایی نرسید که نمونه آن جنگ 
تحمیلی اس��ت.وی افزود: آن ها دیدند نمی توانن��د از این طریق به 
اهداف شان برسند و جامعه اسلامی در برابرش��ان ایستادگی دارد، 
رویکرد نرم افزارانه را در دس��تور کار قرار دادند ت��ا با تفکر و مکتب 

امام خمینی )ره( که در جهان در حال رشد است، مقابله کنند و به 
نوعی تفکر دیگر را گسترش دهند.پورفلاح خاطرنشان کرد: ایجاد 
گروه هایی مانند داعش و به اس��م حکومت های اس��لامی در برخی 
از کشورها که به خود مسلمانان ضربه می زند یکی دیگر از اقدامات 
دشمنان اس��ت.وی ادامه داد: آنچه در دنیا بر ضداسلام می بینیم و 
صرفا توسط صهیونیست و یهودی ها برنامه ریزی می شود، می خواهند 
کاربرد ارزش های اسلامی را از بین ببرند.پورفلاح عنوان کرد: اما با 
اقداماتی که توسط جمهوری اسلامی انجام شده تاکنون به اهداف 

خود نرس��یده اند.معاون اطلاع��ات داخلی وزیر اطلاع��ات گفت: با 
اقداماتی که دشمنان علیه اسلام داشتند، صهیونیست را به حاشیه 
بردند که این برای ما خطر محسوب می شود.وی تصریح کرد: پیامبر 
)ص( در سرزمینی که مردم آن مش��رک بودند با یک رویکرد خوب 
وارد صحنه شدند و مردم را به دین اسلام فراخواندند و ما نیز باید توجه 
داشته باشیم که دایره اس��لام روز به روز وسیع تر و دایر کفر محدود 
شود.پورفلاح اظهار کرد: مسلمانان به جای اینکه اصول و ارزش های 
مش��ترک را ارج نهند در زیر سئوال بردن مقدس��ات یکدیگر اقدام 

می کنند که این از حربه های دشمنان است.
وی افزود: به اسم شیعه دشمنان 17 شبکه ماهواره ای ایجاد کردند 
که دفاتر آن ها در داخل کشور توسط نظام جمهوری اسلامی تعطیل 
شده است.پورفلاح تصریح کرد: ممکن است در قم و به اسم مرجعیت 
فتواهایی صادر ش��ود اما آنچه برای ما ملاک اس��ت، بیانات رهبری 
اس��ت که اختلاف بین ش��یعه و س��نی را حرام اعلام کردند.معاون 
اطلاعات داخلی وزیر اطلاعات با اش��اره به مناسک حج گفت: تمام 
شعائر مراسم حج حول محور ولایت است که برخی مسلمانان به آن 
توجه نمی کنند.وی خاطرنشان کرد: برای مقابله با دشمن می توانیم 
از طریق مقابله گفتمانی ش��امل نقد معرفتی، نقد روش شناختی و 
نقد کارکردی اقدام کنیم و در این مقابله نباید مسلمانان را در برابر 
یکدیگر قرار دهیم بلکه مسلمانان باید متحد شده و در برابر دشمن 

رییس جمهور در اولین کنفرانس اقتصاد ایران،:

آرمان ما به سانتریفیوژ وصل نیست

گروه 
ایران

؟؟؟؟؟؟؟

نایب رییس مجلس شورای اسلامی گفت: باید ظرفیت های درون 
نظام را افزایش دهیم آن هم در س��ایه تقویت فرهنگ، استحکام 
اقتصاد ملی، توجه ب��ه تولید، مدیریت مص��رف و راه برون رفت از 
تنگناها را هموار کنیم. سید محمد حس��ن ابوترابی فرد در ابتدای 
آغاز جلس��ه علنی دیروز مجلس شورای اس��لامی در نطق خود با 
تبریک هفته وحدت، میلاد پیامبر اعظم )س( و امام جعفر صادق 
)ع(، گفت: این مناسبت ها را به عموم مسلمانان جهان و شیفتگان و 
 دلباختگان به پیامبر رحمت و اهل بیت معصوم آن حضرت تبریک 

می گویم.
 امیدوارم در پرتو الهام از آموزه های حیات بخش قرآن و تمس��ک 
به کتاب آسمانی حول این شخصیت استثنایی عالم امکان حلقه 
ارتباط ملک و ملکوت به بالاترین سطح از وحدت و همدلی و پیوند 
دست یافته و با اقتدار در برابر دشمنان اسلام و بشریت از منافع امت 
اسلام و مظلومان جهان دفاع کنیم. نماینده مردم تهران در مجلس 
شورای اسلامی با تبیین اهداف انقلاب اسلامی و الهام بخشی آن از 
احکام قرآن، گفت: خدای متعال، پیامبر اعظم و پیروان آن حضرت 
را در آیه پایانی س��وره مبارکه فتح ب��ا دو ویژگی توصیف می کند؛ 

»اشدا الکفار و روحما بینهم« شدت، غلظت، ایستادگی و مقاومت 
در برابر دش��من و بالاترین س��طح از رحمت و مودت و دوستی و 
رحمت با برادران و خواهران مسلمان و همه کسانی که در برابر حق 
و عدل ایستادگی نکردند. وی افزود: مسلمانان باید از این واقعیت 
الهام بگیرند، امروز دشمن ما آمریکا و ایادی این کشور و تمام گروه ها 
و افرادی هستند که به کینه توزی و دشمنی، آتش افروزی در بین 
امت اس��لام دامن می زنند. باید با وحدت کلمه و انسجام در برابر 
آمریکا و ایادی این کشور و مزدوران تکفیری و تروریستی این کشور 
که هدف اصلی و محوری آنها آتش افروزی و ایجاد کینه و اختلاف 
در بین دنیای اسلام و پیروان مذاهب اسلامی است ایستادگی کنند 

و در این راه از خدای سبحان و از اولیای او مدد بگیرند.
 نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی گفت: افرادی که 
در این مسیر گام برمی دارند از نگاه قرآن کریم ویژگی هایی دارند 
از جمله بندگی خدای متعال. باید لباس عبودیت پوش��ید و نماد 

بندگی، نماز و خضوع در برابر ذات اقدس احدیت است.
 در پرتو آراستگی به آموزه های دین در سایه دوری از گناه و معصیت 
در پرتو به پا داشتن اوامر خدای متعال و دستیابی به نقطه عالی از 

حیات در پرتو نماز می توان به یک قدرت شکس��ت ناپذیر در برابر 
دشمن و نماد وحدت در میان امت اسلام و مستضعفان جهان تبدیل 
شد. ابوترابی ادامه داد: خدای متعال در دو کتاب آسمانی تورات و 
انجیل به توصیف پیروان پیامبر اعظم برخواسته است و آنان را مانند 
زرعی که از دل زمین سربرآورده است و راه را برای تبدیل شدن به 

یک عنصر مقاوم و شکست ناپذیر تبدیل کرده است. 
مقاوم��ت و تبدیل ش��دن به یک ق��درت کلی��دی از ویژگی های 
امت اسلام اس��ت. اولین ویژگی آن اس��ت که در پرتو آموزه های 
حیات بخش اس��لام جوانه ها س��ر بر می آورد و در پرتو این نعمت 
الهی که افزایش قدرت درونی است را برای ایستادن بر پای خویش 

هموار می شود. 
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: در سایه 
تقویت و افزایش پایداری در درون جامعه اسلامی راه برای رسیدن 
به پایداری و ایس��تادگی شکس��ت ناپذیر هموار می شود. جامعه 
اسلامی در پرتو ایس��تادگی در برابر باطل و تقویت درونی در پرتو 
آموزه های دین مبدل می شود به یک شجره مستحکم و مقاومی که 
بر پای خویش ایستاده است. باید ظرفیت های درون نظام را افزایش 

دهیم آن هم در سایه تقویت فرهنگ، استحکام اقتصاد ملی، توجه 
به تولید، مدیریت مصرف و راه برون رفت از تنگناها را هموار کنیم. 
ابوترابی گفت: توجه به این امور مبدل می شود به نیرویی در برابر 
دشمن. امیدوارم جامعه اسلامی و همکاران عزیز و ارجمند در پرتو 
آموزه های قرآن کریم و در سایه بر تن کردن لباس بندگی و عبودیت 
و در س��ایه تقویت ظرفیت های درونی نظام راه را برای رسیدن به 

بالاترین سطح از قدرت هموار کنیم. 
نماینده مردم تهران در مجلس ش��ورای اسلامی با اشاره به جلسه 
غیرعلنی صبح امروز مجلس و گزارش وزیر نفت از بازار نفت، گفت: 
تحریم و کاهش قیمت نفت نمی تواند راه را برای رسیدن ملت ایران 

به نقطه های اوج اقتدار با چالش روبرو کند. 
ما می توانیم با تکیه بر درآمدهای واقعی، هزینه های واقعی کشور را 
مدیریت کنیم و ان شاءالله بالاترین سطح از درآمد حاصل از فروش 
نفت خام را به صندوق توس��عه ملی برای تبدیل ش��دن به موتور 
حرکت اقتصاد کشور تبدیل کنیم تا ان شاءالله مسیر افزایش اقتدار 
امت اسلام را با عزت و با تکیه بر آموزه های دینی در حول رهبری 

حکیمانه رهبر معظم انقلاب اسلامی تداوم بخشیم. 

نایب رییس مجلس شورای اسلامی در ابتدای آغاز جلسه علنی: 

با تکیه بر درآمدهای واقعی، هزینه های واقعی کشور را مدیریت کنیم 

اطلاعیه منطقه چهار شهرداری اصفهان)نوبت دوم(  آگهی مناقصه نوبت اول 

روابط عمومی منطقه 4 شهرداری اصفهان  شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه 

 نظر به اینکه بخش��ی از ملک ش��ما به پلاک ثبتی 12031/3 بخش 5 ثبت اصفهان متعلق به آقای ابراهیم
 گلیان مقدم واقع  در خیابان سلمان فارسی )مشتاق دوم( باغ مشهد در مسیر طرح عمرانی باغ مشهد قرار 
دارد و هیات کارشناسان رسمی دادگستری ضمن بازدید از محل نسبت به ارزیابی آن اقدام و نظریه مورخ 
93/9/4 را صادر نموده اند، لذا با توجه به ضرورت اجرای طرح جهت رفاه شهروندان  و برابر ماده 8 لایحه 
قانونی نحوه خرید و تملک اراضی و املاک برای اجرای برنامه های عمومی، عمرانی و نظامی دولت مصوب 
1358/11/17، بدینوسیله به نامبرده بالا و کلیه مدعیان احتمالی ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت 15 روز 
از تاریخ نشر این آگهی جهت انجام معامله طبق نظریه کارشناسی به شهرداری منطقه چهار واقع در خیابان 

22 بهمن، مجموعه اداری غدیر مراجعه نمایید. 

ش��رکت واحد اتوبوس��رانی اصفهان و حومه در نظر 
دارد واحد رادیاتور سازی خود را به بخش خصوصی 
واگ��ذار نماید،  بنابراین از ش��رکت ها و موسس��ات 
حقوق��ی دارای مج��وز دع��وت می ش��ود از تاریخ 
 93/10/20 ب��ه امور اداری این ش��رکت و یا س��ایت
)www.isfahanbus.ir( مراجعه و فرم های مربوطه 
را دریافت و پیشنهادهای خود را حداکثر تا پایان وقت 

اداری چهارشنبه 93/10/24 تحویل نمایند. 
تاریخ بازگشایی پاکت ها: 9 صبح پنجشنبه 93/10/25

مبلغ سپرده شرکت در مناقصه: پنجاه میلیون ریال 



معاون امنیتی انتظامی وزارت کشور:

جزییات تازه اي از پرونده اسیدپاشي 
اصفهان نداریم

 معاون امنیتي انتظامي وزارت كشور گفت: فعلا جزییات جدیدی نداریم 
و آخرین اخبار همان هایی است كه قبلا گفته شده است.

وی در حاشیه جلس��ه امضای تفاهم نامه همکاری بین وزارتخانه های 
كش��ور و آموزش و پرورش، در پاسخ به س��والی در خصوص جزییات 
حادثه تروریستی شهر سرباز، گفت: هنوز به طور قطعی اعلام نشده كه 
این حادثه تروریستی بوده، اما قطع یقین دو نفر از شهروندان ما در این 

حادثه به شهادت رسیدند. 
وي در پاسخ به این سوال كه آیا جزییات جدیدی از حادثه اسیدپاشی 
اصفهان به دس��ت وزارت كشور رس��یده یا خیر،  گفت: فعلا جزییات 
جدیدی نداریم و آخرین اخبار همان هایی اس��ت كه قبلا گفته شده 

است.

مدیر عامل شرکت توسعه مجتمع هاي 
سیاحتي و ورزشي سپاهان اعلام کرد؛

ارائه تخفیف ۴۵ درصدی به اردوهای 
دانش آموزی برای استفاده از شهر رویاها

مدیر عامل شركت توسعه مجتمع هاي سیاحتي و ورزشي سپاهان 
با اش��اره به ارائه تخفیف ۴۵ درص��دی به اردوه��ای دانش آموزی 
برای اس��تفاده از مجموعه ش��هر رویاها اعلام كرد: این مجموعه در 
 روزهای شنبه ، یکش��نبه و دوش��نبه به دلیل س��ردی هوا تعطیل 

است.
پیام جوادیان ب��ا اعلام این خبر گفت: با توجه به س��رد ش��دن هوا، 
ساعات كار مجموعه شهررویاها از س��اعت ۹ صبح تا ۱۹ بعد ازظهر 
است. وي افزود: مجموعه ش��هر رویاها در روزهاي شنبه، یکشنبه و 
دوشنبه به دلیل فرا رسیدن روزهاي سرد و زمستاني تعطیل است. 

مدیر عامل شركت توسعه مجتمع هاي سیاحتي و ورزشي سپاهان 
با اشاره به ارائه تخفیفات ویژه به مدارس و گروه هاي دانش آموزي 
براي استفاده ازشهررویاها اذعان داش��ت: این تسهیلات برای استفاده 
 از امکانات و تجهیزات ش��هر رویاها با تخفیف ح��دود ۴۵ درصدي ارائه 
می شود به طوری كه مراكز آموزشي و فرهنگي می توانند براي گروه هاي 

بیش از ۲۵ نفره از این تخفیف ۴۵ درصدی استفاده كنند. 
گفتني است ش��هر رویاها در فضایي به مساحت ۱۷۰ هزار مترمربع 
در كمربندي شرق اصفهان در كنار كوه نخودي احداث شده كه این 
پارک بازي مدرن داراي هفت بخش موضوعي مختلف و با ۹۶ جاذبه 

متنوع و بازي هاي منحصر به فردي از جمله سه سینماست.

مدیرمنطقه2 شهرداری اصفهان اعلام کرد؛

تعطیلي ۱۷ کارگاه سنگ کوبي 
در خیابان شهیدان

مدیر منطقه ۲ شهرداری اصفهان اعلام كرد: ۱۷ كارگاه سنگ كوبي 
در خیابان شهیدان با همکاري مالکان سنگ بري ها، موزاییك سازان 

و معتمدان محلي تعطیل شده است.
محمدحسین جعفري فشاركي با بیان این مطلب گفت: با توجه به اینکه 
كارگاه هاي سنگ كوبي باعث ایجاد آلودگي هوا و پراكنده شدن ذرات 
گرد و خاک در هوا مي شود، طي جلسات اخطارهاي متعدد و توافقات 

صورت گرفته ۱۷ سنگ كوبي در خیابان شهیدان تعطیل شد. 
وي با اشاره به این كه بیش از ۱۶۰ كارگاه موزاییك سازي در محوطه 
۱۸ هکتاري مادي شمس آباد در خیابان ش��هیدان واقع شده است 
اذعان داش��ت: تعدادي از این كارگاه ها طي مذاكرات صورت گرفته 

تملك شده است. 
جعفري فشاركي اضافه كرد: كارگاه هاي موزاییك سازي و سنگ كوبي 

به شهرک صنعتي شمال و شهرک صنعتي برسیان انتقال مي یابند. 
وي تصریح كرد: ش��هرداري از هم��کاري مردم، كس��به، معتمدان و 
موزاییك س��ازان و س��نگ بري ها كه به صورت داوطلبان��ه اقدام به 
جابجایي و انتقال این كارگاه ها كرده اند، تشکر مي كند و امید است 
بزودي مابقي كارگاه هاي موزاییك س��ازي جابجا شود تا این معضل 

زیست محیطي در این منطقه رفع شود.

مدیر امور درآمد شهرداري اصفهان خبر داد؛

توزیع مرحله دوم صورتحساب عوارض 
نوسازي، عمران شهري و کسب و پیشه

 مدیر امور درآمد ش��هرداري اصفهان اعلام كرد: مرحله دوم توزیع 
صورتحساب عوارض نوسازي، عمران ش��هري و كسب و پیشه آغاز 

شده است.
نادر آخوندي با بیان این مطلب گفت: توزیع مرحله دوم صورتحساب 
عوارض نوسازي، عمران شهري و كسب و پیشه تا پایان دي ماه تکمیل 

مي شود. 
وي با اشاره به اینکه شهروندان تا پایان سال فرصت دارند تا صورتحساب 
عوارض را پرداخت كنند، افزود: البته با توجه به نزدیك بودن روزهاي 
پایاني سال، براي جلوگیري از ازدحام، شهروندان نسبت به پرداخت 

صورتحساب خود در روزهاي ابتدایي دریافت آن اقدام كنند. 
مدیر درآمد ش��هرداري اصفه��ان تصریح كرد: بهتر اس��ت مؤدیان 
 صورت حساب هاي عوارض خود را به صورت غیرحضوري و از طریق 
دس��تگاه هاي POS یا خودپرداز بانك هایي كه ن��ام آنها بر روي و 
پشت صورتحس��اب ها قید ش��ده و با كارت هاي بانکي عضو شتاب 

پرداخت كنند.

 مدیر گروه بهداشت محیط استان اصفهان گفت: كلانشهر اصفهان 
امسال هیچ روزی هوای پاک نداشته در حالی كه در سال گذشه دو 
روز هوای پاک داشتیم. مهدی رفیعی افزود: با این وجود امسال تعداد 

روزهای هوای سالم كلانشهر اصفهان نسبت به پارسال بیشتر بود.
درباره تعطیلی روزهای آلوده گفت: بر اس��اس دس��تورالعمل های 
كشوری تنها زمانی می توان روزهای آلوده را تعطیل اعلام كرد كه 
شاخص آلودگی هوا به وضعیت اضطرار رسیده و مدت آلودگی بیشتر 
از هشت ساعت باشد. وی ادامه داد: كلانشهر اصفهان در چند هفته 
گذشته یك یا دو روز هوای آلوده در وضعیت اضطرار داشت اما مدت 

آلودگی هوا كمتر از هشت ساعت بود.
بر اس��اس این گزارش، آلودگی هوای اصفهان روز ۱۹ آذر امسال با 

میانگین شاخص حدود AQI( ۲۰۰( به مرز اضطرار رسید.

شاخص كیفی آلودگی هوا ۰ تا AQI( ۵۰( هوای پاک، ۵۱ تا ۱۰۰ 
هوای سالم، ۱۰۰ تا ۱۵۰ ناسالم برای گروه های حساس )هشدار(، 
 ۱۵۰ تا ۲۰۰ ناس��الم برای عموم مردم ، ۲۰۱ تا 3۰۰ بسیار ناسالم 

) اضطرار( و بالای 3۰۰ خطرناک ) بحرانی( را نشان می دهد.
مدیر گروه بهداشت محیط استان اصفهان اظهار كرد: مركز بهداشت 
دانشگاه علوم پزشکی اصفهان یکی از اعضای كمیته بحران استان 

است و تصمیم گیری نهایی درباره تعطیلی با این كمیته است.

رفیعی با بیان اینکه مركز بهداش��ت، سنجشی برای آلودگی هوای 
اصفهان ندارد، تصریح كرد: سنجش ما از طریق اداره كل حفاظت 
 محیط زیس��ت و پیش بینی ه��ای اداره كل هواشناس��ی صورت 
می گیرد.وی پایداری هوا و س��ردی دما را دو عامل اساس��ی برای 
تشدید آلودگی هوا دانست و افزود: مركز بهداشت اصفهان در روزهای 
آلوده امسال شش اطلاعیه را برای اطلاع رسانی به عموم صادر كرد.

وی با اشاره به اقداماتی مانند حذف سوخت مازوت در نیروگاه های 

اصفهان و توزیع بنزین یورو چهار برای كاهش آلودگی هوا گفت: با 
این اقدامات بود كه روزهای سالم در اصفهان افزایش یافت.

مدیر گروه بهداشت محیط مركز بهداشت اس��تان اصفهان درباره 
نظارت بر عملکرد واحدهای صنعتی و مدارس در اجرای توصیه های 
روزهای آلوده بیان كرد: پایش این موضوع در اختیار ما نیست و هر 

یك از ارگان های مسوول باید نظارت كنند.
وی تصریح كرد: اگر مدرسه ای به این توصیه ها و هشدارها توجهی 
نکرده ما اطلاع نداریم و اداره كل آموزش و پرورش باید نظارت كند.

ش��هر اصفهان از چند هفته گذشته با سرد ش��دن هوا و طبق روال 
هر سال از نظر آلودگی هوا روزهای سخت و نفس گیری را گذراند.

این شهر در ۱3 روز نخست دی ماه امسال، هفت روز هوای ناسالم 
داشت.

استاندار اصفهان  با اشاره به اینکه سهم پرداختی 
مالیات استان برای سال آینده 3۴ درصد در نظر 
گرفته شده است از نمایندگان خواست با توجه 
به ش��رایط مالی و اقتصادی در بخش خصوصی 
نس��بت به متعادل كردن مالیات استان در سال 

آینده اقدام كنند.
اس��تاندار اصفهان با اشاره به آغاز فصل بررس��ی بودجه گفت: در 
لایحه پیشنهادی دولت، بودجه استان اصفهان ۴۰ درصد افزایش 
یافته است.رسول زرگرپور رقم بودجه سال جاری استان اصفهان 
را هشت هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال اعلام و اضافه كرد: برای بودجه 
س��ال آینده ۱۲ هزار میلیارد ریال بودجه در قالب »اس��تانی«، 
»ملی« و »ملی و استانی« پیش بینی ش��ده كه نیازمند تصویب 
نهایی در مجلس است. وی اظهار كرد: در لایحه پیشنهادی دولت 
همچنین دو طرح آب��ی كه قبلا در قالب اعتبارات اس��تانی بود و 

محدودیت منابع داشت كد ملی گرفته شد.
استاندار اصفهان افزود: در این زمان كه لایحه بودجه در كمیسیون 
و س��پس در صحن مجلس بررسی می ش��ود، نمایندگان استان 
 اصفهان با هماهنگی و همفک��ری یکدیگر می توانن��د در ارائه و 
به ثمر رساندن مابقی نیازها و مطالبات استان در قالب این لایحه 

نقش مهمی ایفا كنند.
زرگرپور مطالبات استان را در پنج مورد تشریح كرد و گفت: مالیات 
در دو بخش ارزش افزوده و عمومی یکی از این موارد است زیرا ظاهرا 

مالیات استان 3۴ درصد برای سال آینده پیش بینی شده است.
وی تصریح ك��رد: در این راس��تا بخش خصوص��ی از نمایندگان 
درخواس��ت دارند كه با توجه به وضعیت اقتصادی آنها به لحاظ 
تولید و اش��تغال به متعادل سازی مالیات اس��تان در قالب كلان 

بودجه بپردازند.
 اس��تاندار اصفهان با بی��ان اینکه اكن��ون از مازاد درآمد اس��تان 
۵۰ درصد به استان برگشت داده می شود از نمایندگان درخواست 
كرد كه این رقم را به ۱۰۰ درصد افزایش دهند تا انگیزه بیشتر در 

استان برای جذب درآمد بالاتر ایجاد شود.
وی مطالبه دوم از نمایندگان را طرح تامین اعتبار دو هزار میلیارد 
ریالی برای سد و تونل بهش��ت اباد در لایحه بودجه عنوان كرد و 
گفت: در صورت تامین این اعتب��ار می توان این پروژه را در مدت 

پنج سال به اتمام رساند.
زرگرپور همچنین به بازسپاری این پروژه به شركت آب منطقه ای 
اصفهان اشاره كرد و گفت: اكنون این طرح عظیم به شركت آب نیرو 

واگذار شده است.
وی از قطعی شدن تخصیص ۲۵۰ میلیون متر مکعب آب شرب برای 
اصفهان خبر داد. وی گنجاندن 3۰ پروژه برای توازن منطقه ای در 
لایحه بودجه را از دیگر مطالبات مدیرت و مردم استان از نمایندگان 
عنوان كرد و گفت: این پروژه ها به دلیل جدید بودن در لایحه بودجه 

منظور نشده است.
اس��تاندار خواس��تار اصلاح قانون نحوه توزیع عوارض آلایندگی 
به صورت شهرس��تانی ش��د و گفت: این امر باعث شده كه برخی 
شهرس��تان ها از این عوارض بهره ببرند و برخی شهرستان های 

دیگر بهره ای نبرند.

    میزان بارش های اصفهان 30 درصد کاهش یافت
استاندار اصفهان گفت: میزان بارش ها از ابتدای سال آبی در استان 
اصفهان كه از مهر ش��روع شده نس��بت به دراز مدت )۴۴ سال( 

تاكنون 3۰ درصد كاهش داشته است.
وی اظهار كرد: بارش در سرش��اخه های زاین��ده رود در چلگرد 
كاهش نداش��ته، ولی از نظر میزان بارش برف 3۵ درصد كاهش 

نشان می دهد.
زرگرپور افزود: با توجه به جدول رژیم بارندگی ها، در كل حوضه 

آبریز در زمستان بارش برف اهمیت ویژه ای دارد.
وی با اشاره به رهاسازی آب كشت پاییزه طبق برنامه ابلاغیه وزیر 
نیرو برای زاینده رود گفت: از وزیر نیرو درخواست كردیم باتوجه 

به وضعیت بارندگی ها، روی این برنامه بازنگری شود.

استاندار اصفهان همچنین از ارزیابی و تکمیل گزارش های مربوط 
به تمام برداش��ت های مجاز، غیرمجاز، مازاد بر مجاز و طرح های 

توسعه ای در حوضه آبریز زاینده رود خبر داد.
وی ادامه داد: براس��اس مصوب��ه ۹ ماده ای ش��ورای عالی آب در 
ارتباط با اس��تقرار مدیریت یکپارچه حوضه آبریز زاینده رود باید 
عملیات میدانی جلوگیری از برداشت های غیرمجاز، مازاد بر مجاز 

و طرح های توسعه ای كه باید متوقف شود، صورت گیرد.

    امس�ال روزهای ه�وای ناس�الم ۵3 درصد کاهش 
یافته است

اس��تاندار اصفهان از كاهش ۵3 درصدی روزهای ناسالم هوا در 
مدت ۲۸۶ روز از سال جاری در مقایس��ه با مدت مشابه در سال 

گذشته خبر داد.
وی اظهار كرد: تعداد روزهای هوای بسیار ناسالم و خطرناک نیز 
نسبت به همین مدت در سال گذشته نیز ۴۶ درصد كاهش یافته 
اس��ت. وی روزهای هوای س��الم را در این مدت ۲۵۵ روز ، هوای 
ناسالم را ۲۴ روز و بسیار ناس��الم را هفت روز عنوان كرد و گفت: 

امسال اصلا وضعیت خطرناک به لحاظ آلایندگی هوا نداشتیم.
وی با اش��اره به تدابیر انجام شده در راس��تای اجرای طرح جامع 
پایش آلودگی ه��وا گفت: با پلمپ مصرف م��ازوت در دو نیروگاه 
استان تاكنون دو میلیارد لیتر مازوت مصرف نشده و ۱،۵ میلیارد 

آن برای مصارف دیگر از استان بیرون رفته است.
استاندار اصفهان افزود: این در حالی است كه در سال گذشته در 
همین مدت با مصرف این میزان مازوت در هر ۲۴ ساعت ۵۰۰ تن 
گوگرد و بنزن و دیگر مواد خطرناک در هوای اصفهان وارد می شد.

وی با رد صحبت های مدیركل حفاظت محیط زیست استان در 
اعلام اینکه مازوت های مصرف نشده در نیروگاه به مصرف برخی 
صنایع در استان اختصاص یافته اس��ت، گفت: هیچ گونه مصرف 
مازوتی در ش��ركت های فولاد مباركه، ذوب آهن و شركت های 

سیمان نشده است.
اس��تاندار از مس��وولان خواس��ت تا دقت كافی در ارائ��ه اخبار و 

اطلاعات به رسانه ها داشته باشند.
زرگرپ��ور از دیگ��ر اقدامات در راس��تای كاه��ش آلودگی هوای 
اصفهان را فراهم كردن شرایط ورود ۴۰۰ دستگاه اتوبوس گازسوز 
به ناوگان حمل و نقل عمومی اصفهان عنوان كرد و گفت: این در 
حالی اس��ت كه از این تعداد تاكنون تنها ۶۰ دستگاه اتوبوس به 
دلیل مشکلات و اختلافات بین دستگاهی به جابجایی مسافران 

در داخل شهر می پرداختند.

    دوخط هوایی در اصفهان راه اندازی می شود
اس��تاندار اصفهان از فعالیت دو خط هوایی به ص��ورت پایه ای و 
دائم در استان اصفهان خبر داد و گفت: از این پس دیگر مسافران 
در انتظار خطوط هوایی كه پایه آنها در اس��تان های دیگر است 

نمی مانند.
وی اظهار كرد: یکی از این خطوط، »خط هوایی جی« اس��ت كه 
با اختصاص تسهیلات از صندوق توسعه ملی تا قبل از پایان سال 

جاری در استان فعال می شود.
وی » خط هوایی كاس��پین« را با شش دس��تگاه هواپیما از دیگر 

خطوط پایه هوایی در استان عنوان كرد و گفت: هواپیماهای این 
خط خریداری شده و هرچه س��ریع تر فعالیت این خط هوایی در 

اصفهان آغاز می شود.
وی تصریح كرد: اینکه در سال گذش��ته به دلیل وضعیت جوی، 

بیش از ۱۲۰ پرواز لغو شد شایسته مردم این استان نیست.
استاندار اصفهان همچنین از خریداری دس��تگاهی به ارزش دو 
میلیارد توم��ان برای افزایش دی��د خلبان خب��ر داد و گفت: این 

دستگاه تا آخر دی ماه در فرودگاه اصفهان نصب می شود.

    اختلافات  درش�ورای اسلامی ش�هر  اصفهان نباید 
تشویشی در مردم ایجاد کند

اس��تاندار اصفهان با اش��اره به بروز اختلافاتی بین دو فراكسیون 
۱۰ به علاوه ۱۱ و شهرداری اصفهان گفت: نباید این اختلافات به 
گونه ای شود كه كوچك ترین تشویشی در مردم ایجاد و در عرصه 

خدمت رسانی به مردم خدشه ای وارد كند.
وی افزود: هرچه مسائل رسانه ای ش��ود و به بین مردم كشیده و 

حاشیه دار شود جمع كردن آن مشکل می شود.
وی از رسانه ها درخواس��ت كرد كه برای این قضیه ایجاد حاشیه 
نکنند زیرا زدن تیترهای ویژه بحران ها برای این موضوع مناسب 

نیست.
اس��تاندار اصفهان افزود: تاكنون اقداماتی در حد ریش سفیدی 
و كدخدامنش��ی بین طرفین صورت گرفته اس��ت ول��ی اگر این 
اختلافات به این شکل حل نش��ود در جایگاه رییس شورای حل 

اختلاف از موضع قانونی برخورد خواهم كرد.

    ۵0 درصد طرح انتقال آب شرب بن - بروجن منطقی 
نیست

استاندار اصفهان گفت: حداقل ۵۰ درصد طرح انتقال آب شرب 
بن - بروجن منطقی نیست زیرا میلیاردها تومان باید صرف انتقال 
آب از حوضه ای به زاینده رود كرد و سپس میلیارد ها تومان دیگر 
برای وارد كردن آن به حوضه ای دیگر ش��ود ك��ه از لحاظ فنی و 

مهندسی كاری غیر منطقی است.

    نیمی از ۱60 کش�ته حوادث رانندگی، موتورس�وار 
بودند

استانداراصفهان بااشاره به وضعیت نامناسب تردد موتورسیکلت ها به 
لحاظ ایمنی گفت: از مجموع ۱۶۰ كشته حوادث رانندگی در استان 

در ۹ ماه گذشته ، ۵۰ درصد آنها موتورسوار بودند.
وی افزود: در این مدت همچنین دو هزار و ۴۰۰ موتورس��وار كه 

سن آنها بین ۱۸ تا 3۵ سال بود زخمی شدند.
وی تسهیل برای خرید موتورهای برقی را یکی از راهکارهای مهم 

در كاهش خطرات ناشی از موتورسیکلت ها عنوان كرد.

    احتمال سفر رییس جمهوری به اصفهان 
استاندار اصفهان گفت: احتمال س��فر رییس جمهوری به استان 

اصفهان است.
وی افزود: بر این مبنا گروه هایی برای دریافت طرح ها و برنامه های 

افتتاح و بازدید به استان سفر كرده اند.

استاندار با اشاره به افزایش مالیات  استان در سال آینده خواستار شد:

نمایندگان، میزان پرداخت مالیات در استان را متعادل کنند

معاون حمل  و نقل و ترافیك ش��هرداری اصفه��ان از اجرای طرح 
كنترل معاینه فن��ی خودرو ها از ابتدای بهمن م��اه جاری در این 
شهر خبر داد و گفت: با خودروهای فاقد برگه معاینه فنی خودرو 

برخورد می شود.
 علیرض��ا صلواتی از اجرای ط��رح كنترل معاینه فن��ی خودروها 
از ابتدای بهمن ماه جاری خب��ر داد و اظهار ك��رد: از ماه آینده با 

خودروهای فاقد برگه معاینه فنی خودروها برخورد می شود. 
وی افزود: با توجه به آلودگی شهر اصفهان و اینکه بخش عمده ای 
از آلودگی هوا ناش��ی از تردد خودروهای آلاینده در س��طح شهر 
است، جلسه ای با حضور استاندار اصفهان برگزار و مقرر شد كه با 

خودروهای فاقد معاینه فنی به شدت برخورد شود. 
معاون حمل  و نقل و ترافیك ش��هرداری اصفهان تصریح كرد: در 
حال حاضر در شهر اصفهان هفت مركز معاینه فنی خودرو وجود 
دارد كه در جنوب شهر اصفهان س��ه مركز، دو مركز در محدوده 
ش��ماره گذاری و یك مركز در ایس��تگاه گمرک و یکی در شمال 
اصفهان اس��ت.وی ادامه داد: در این هفت مركز ۱۱ خط مکانیزه 
وجود دارد كه در شیفت كاری خود حدود ۲ هزار و ۲۰۰ خودرو را 

مورد معاینه قرار می دهند.

 صلواتی تاكید ك��رد: خودروه��ای تولیدی س��ال ۹۰ ب��ه بعد هر 
پنج سال یك بار و خودروهای قبل از سال ۹۰ باید هر ساله نسبت به 

اخذ معاینه فنی خودرو اقدام كنند.
وی اضافه كرد: استاندار اصفهان در جلس��ه ای از نظارت بر مراكز 
حاشیه شهر نس��بت به صدور غیر مجاز برگه معاینه فنی خبر داد 
و گفت در صورت مش��اهده چنین مراكزی با آنها برخورد و پلمب 

می شوند.

   تا پایان سال اصفهان داراي 2۵ پل مكانیزه مي شود
معاون حم��ل ونق��ل و ترافیك ش��هرداري اصفهان اع��لام كرد: 
 تا پایان س��ال جاري تعداد پل هاي مکانیزه در س��طح ش��هر به 
۲۵ پل افزایش مي یابد. علیرضا صلواتي در مراسم بهره برداري از 
پل مکانیزه خیابان بزرگمهر مقابل چشمه باقرخان گفت: احداث 

پل هاي مکانیزه براي ارتقای س��طح ایمنی عاب��ران پیاده و براي 
دسترسي به صورت غیر همسطح به ایستگاه هاي خط بي .آر.تي در 
دستور كار شهرداري قرار گرفته است كه امروز شاهد بهره برداري 
یکي از این پل هاي مکانیزه در ایس��تگاه مبارزان خط بي.آر.تي با 

همت شهرداري منطقه ۴ هستیم. 
وي با اش��اره به این كه در منطقه ۴، پنج پل مکانی��زه براي تردد 
عابران پیاده و ارتقاي س��طح ایمني در ایس��تگاه هاي بي.آر.تي 
راه اندازي شده اس��ت اذعان داش��ت: ۱۸ پل عابر پیاده مکانیزه 
 در سطح ش��هر اصفهان وجود دارد كه تا پایان سال این تعداد به 
۲۵ پل افزایش مي یابد. معاون حمل و نقل و ترافیك ش��هرداري 
 افزود: در س��ال آین��ده ۱۲ پل مکانیزه در س��طح ش��هر اصفهان 
راه اندازي مي شود به طوري كه تردد در ایستگاه هاي بي.آر. تي و 

نقاط پرتردد به صورت غیر همسطح انجام مي شود. 

   منطقه ۴ داراي 6 پل مكانیزه مي شود 
مدیر منطقه ۴ اصفهان در ادامه این مراس��م گفت: در حال حاضر 
پنج پل مکانیزه در منطقه ۴ در خیابان ه��اي بزرگمهر و مهرآباد 
در اختیار شهروندان قرار دارد و به زودي ششمین پل مکانیزه در 

خیابان جي نیز راه اندازي مي شود. 
حمیدرضا ش��هید با بیان این مطلب پل مکانیزه خیابان بزرگمهر 
مقابل چشمه باقر خان در طي كمتر از سه ماه احداث شد افزود: این 
پل مکانیزه با هزینه اي بالغ بر یك میلیارد و ۴۵۰ میلیون تومان 

نصب و احداث شده است. 
وي با اش��اره به ویژگي این پل مکانیزه اذعان داش��ت: احداث پل 
مکانیزه در ای��ن محدوده علاوه بر این كه ایمن��ي دانش آموزان و 
عابران پیاده را ارتقا مي دهد، دسترسي مسافران ایستگاه مبارزان 
خط بي.آر. تي را نیز با نص��ب پله مکانیزه در رفی��وژ میاني ایمن 

مي كند. 
مدیر منطقه ۴ با بیان اینکه با نصب تبلیغات بر روي این پل مکانیزه 
هزینه هاي تعمیرات و نگهداري تامین مي شود. همچنین معاون 
 عمراني ش��هرداري و كارش��ناس ترافیك منطقه ۴ نظارت كامل 

بر روي عملکرد احداث كننده این پل دارند.

از ابتدای بهمن ماه امسال اجرا می شود؛

اجرای طرح کنترل معاینه فنی خودرو در اصفهان
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خب������ر

اخبــار کوتــاه

گروه 
خبر

شاخص آلودگي هوا در حالت اضطرار بیش از هشت ساعت نبوده است

کلانشهر اصفهان امسال هوای پاک نداشت

رضایی با اعلام این خبر افزود: خیابان آی��ت اله محمود آبادی 
با روسازی تركیبی  CP اجرا ش��د این روسازی مشتمل بر یك 
لایه RIGID به عنوان لایه صلب و اس��اس مستحکم زیرین و 
یك لایه HMA با همان رویه آسفالت گرم با ضخامت حدود 
 پنج سانتیمتر به دلیل كاهش آلودگی صوتی و حركت روان تر 
وسایل نقلیه طراحی و اجرا شد این پروژه كه طراحی و اجرای آن 
در قسمت تركیبی به عهده سازمان عمران شهرداری اصفهان 

بوده است و اولین بار در شهر اصفهان با تجهیزات سازمان انجام 
پذیرفته است.

 این نوع روسازی عمدتا در قسمتی از مسیرهای ترافیکی مورد 
استفاده قرار می گیرد كه میزان تنش های وارده زیاد بود لذا با 
توجه به مسیر این خیابان كه عمدتا عبور وسایل نقلیه سنگین 

را در آن شاهد هستیم.
علاوه بر تامین صرفه و صلاح می تواند نتایج خوبی جهت بومی سازی 

این روس��ازی به لحاظ مصالح موجودی به همراه داشته باشد . 
همچنین با توجه به كاهش ضخامت لایه آسفالتی گرم و حتی 
امکان حذف این لایه كمك ش��ایان و قابل توجهی به مباحث 
زیست محیطی و اقتصادی پروژه های از این دست خواهد شد و 
این نکته ای است كه مصوبات قانونی نیز به آن تکیه دارد حجم 
بتن با اسلامپ صفر مصرفی این پروژه بالغ بر ۴ هزار تن بوده و 
به لحاظ رعایت مباحث زمانی پخش و تراكم با همکاری شركت 

دیسمان تهیه و اجرا شد.
گفتنی است طول اجرای RCCP یك كیلومتر از مسیر بوده و سه 
كیلومتر نیز براساس طرح اولیه و به صورت روسازی انعطاف پذیر 
انجام شده است. استفاده از روسازی تركیبی با توجه به مباحث 
شهری، همچنین وجود ترافیك های خطی به خصوص در مسیر 
BRT و خرابی های ناشی از این امر خصوصا پدیده شیار شدگی 

می تواند جایگزین مناسبی باشد. 

مدیر عامل سازمان عمران شهرداری اصفهان خبر داد؛ 

تولید و اجرای رویه بتن غلتكی RCCP برای اولین بار در شهر اصفهان 
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

پرداختعیدیمستمریبگیرانوبازنشستگانتأمیناجتماعینخستینجشنوارهفرهنگمالیاتیبرگزارمیشود
نخستین جشنواره فرهنگ مالیاتی با رویکرد فرهنگی و هنری به 
مقوله مالیات، و با موضوعات ش��ش گانه مالیات و آبادانی کشور، 
مالیات و توسعه خدمات آموزش��ی، مالیات و توسعه اقتصادی، 
مالیات و توس��عه خدمات بهداش��تی و درمانی، مالیات و توسعه 
زیرساخت های شهری و مالیات و عدالت اجتماعی آغاز به کار کرد 
و علاقه مندان در رده های مختلف سنی تا پایان اسفندماه سال 
جاری فرصت دارند تا آثار خود را دبیرخانه جش��نواره و یا روابط 
عمومی ادارات امور مالیاتی مراکز استان ها ارسال کنند. براساس 
این گ��زارش، بخش های مختلف این جش��نواره ش��امل بخش 

هنرهای تصویری )فیلم کوتاه،پویانمایی، ساخت تیزر، موبایل فیلم 
و عکس(، بخش هنرهای تجسمی )طراحی و نقاشی،کاریکاتور 
و طراحی پوس��تر(، بخش ادبیات )انش��ا، شعر، داس��تان کوتاه، 
نمایشنامه و فیلم نامه نویسی( و بخش رسانه های دیجیتال)وبلاگ 
نویسی و طراحی بازی- سرگرمی( بوده و به آثار برگزیده هر بخش، 
جوایز نفیسی اهدا خواهد شد. علاقه مندان می توانند آثار خودرا 
به دفتر اداره روابط عمومی امورمالیاتی اس��تان اصفهان واقع در 
اصفهان خیابان سپاه اداره کل امورمالیاتی استان اصفهان اداره 

روابط عمومی کدپستی 8147761141 ارسال کنند.

رییس سازمان تأمین اجتماعی از پرداخت عیدی بازنشستگان و 
مستمری بگیران این سازمان در بهمن ماه خبر داد.

سیدتقی نوربخش در حاشیه جلسه س��ازمان تأمین اجتماعی با 
بخش تعاونی ها افزود: به محض اعلام مبلغ عیدی مستمری بگیران 
توس��ط هیات وزیران که معم��ولا در بهمن ماه انجام می ش��ود، 
سازمان تأمین اجتماعی این مبلغ را به حساب مستمری بگیران 
واریز می کن��د. وی اظهار کرد: مبلغ عیدی مس��تمری بگیران را 
معمولا سازمان پیشنهاد نمی دهد ولی در خصوص افزایش مبلغ 
مستمری، سازمان تأمین اجتماعی به هیات وزیران پیشنهاد ارائه 

می کند ولی تاکنون مبلغ عیدی از سوی هیات وزیران اعلام نشده 
است. رییس سازمان تأمین اجتماعی درباره افزایش مستمری در 
س��ال آینده نیز گفت: این افزایش درشورای عالی کار مورد بحث 
قرار می گیرد و پس از تعیین حداقل دس��تمزد و حقوق، سازمان 
پیشنهاد افزایش مس��تمری را به هیات وزیران اعلام می کند که 
پس از تصویب این مبالغ توسط سازمان تأمین اجتماعی پرداخت 
می ش��ود. نوربخش گفت: افراد تحت پوشش تعاونی ها همگی از 
بیمه شدگان سازمان تأمین اجتماعی هستند و بر این اساس تعامل 

با نمایندگان این تعاونی ها از وظایف سازمان به شمار می رود.

زید مغازه ای را با س��رقفلی اجاره کرده و چون مدت اجاره مجهول 
است؛ اولا آیا اجاره صحیح اس��ت یا خیر؟ ثانیا اگر مستاجر به عنوان 
اعتراض، درب مغازه را بسته و موجر از تحویل گرفتن کلید خودداری 

کند، آیا در این مورد موجر می تواند مطالبه اجاره کند یا خیر؟

حض�رتآی�تاللهخامن�های:اگ�رم�دتاج�ارهمجهول
است،اجارهباطلاست.چنانچهمس�تاجرازمغازهاستفاده
نکندوبخواهدمغازهرابهمالکتحویلدهدومالکتحویل

نگیرد،مستاجرضامنچیزینیست.

احکام اقتصادی

سبـک زندگی

گفتماناسلامیمصرف
دراقتصادمقاومتی

سیدمهدیس�لطانی:گفتمان اس��لامی مصرف درعرصه اقتصاد 
مقاومتی را می توان در موارد ذیل خلاصه کرد: 

1- تاکید بر فراهم بودن رفاه و آس��ایش مسلمانان با مصرف معقول 
و متعادل 

2- مخالفت جدی با رفاه زدگی، اسراف و ریخت و پاش 
3- مصرف متناسب با نیاز و در حد کفایت و به دور از تبذیر 

4- مصرف از روزی حلال و خرج کردن در راه رضای خدا 
5- توجه به ش��رایط منطق��ی و محدوده های معقول اس��لامی در 

مصرف 
6- مشروعیت بخش��ی به ش��یوه های معقول و متعادل مصرف در 

زندگی اجتماعی

هشداربهمشتریان
موسساتغیرمجاز

فروشدلار3535تومانی
درصرافیهایفردوسی

تمامتعهداتدولتبرای
مسکنمهرانجاممیشود

معاون بانک مرک��زی گف��ت: در صورتی که 
بانک یا موسس��ه پولی درحال دریافت مجوز، 
نرخ های مورد توافق سود س��پرده را رعایت 
نکند، از منع صدور ضمان��ت نامه تا لغو مجوز 

مجازات می شود.
حمید تهران فر با اش��اره به اینکه تعهدی در 
قبال موسسات غیرمجاز نداریم، سپرده گذاری 
در موسس��ات بدون مجوز را بسیار خطرناک 
دانست و به س��پرده گذارانی که برای دریافت 
سود بیش��تر نزد این موسس��ات پولی سپرده 
گذاری می کنند هشدار دارد در صورت بروز هر 
مشکلی بانک مرکزی هیچ تعهدی برای جبران 

خسارات آنها نخواهد داشت.
تهران فر از عزل چند مدیر بانکی از فعالیت های 
پولی خبر داد و گف��ت: در توافقنامه اخیر، همه 
بانک ها متعهد ش��ده اند در صورت تخلف نام 

بانک متخلف رسانه ای شوند.

در بازار روز گذش��ته طلا و ارز هر دلار آمریکا با 
قیمت ۳۵۳۵ تومان و هر قطعه س��که تمام بهار 
آزادی ط��رح جدید با قیمت ۹84 ه��زار تومان 
فروخته می ش��ود. هر اونس طلا در بازار جهانی 
)یکشنبه 14 دی ماه( با قیمت 11۹0 دلار مورد 
مبادله قرار گرفته و در ب��ازار داخلی نیز هر گرم 
طلای 18عیار 100 ه��زار و 600 تومان قیمت 

خورده است.
در بازار سبزه میدان نیز، هر قطعه سکه تمام بهار 
آزادی طرح جدید با قیم��ت ۹84 هزار تومان، 
س��که تمام بهار آزادی طرح قدیم با قیمت ۹84 
هزار تومان، نیم س��که بهار آزادی با قیمت 4۹4 
هزار تومان، ربع س��که بهار آزادی با قیمت 267 
هزار تومان و سکه یک گرمی با قیمت 172 هزار 
تومان فروخته می ش��ود. صراف های بازار آزاد و 
خیابان فردوس��ی یورو را با قیمت 42۹8 تومان 
و پوند را ب��ا قیمت ۵441 توم��ان به متقاضیان 

می فروشند.

مع��اون شهرس��ازی و معم��اری وزی��ر راه و 
شهرسازی اظهار کرد: تمام تعهداتی که دولت 

در زمینه مسکن مهر داده انجام خواهد شد.
وی بیان کرد: برای اتمام مس��کن مهر به طور 
دقیق نمی شود زمانبندی کرد، اما در نیمه راه 
قرار داریم و تحقق آن نیازمند پیوستگی تمام 
اجزاست. حناچی توضیح داد: بخشی از مسکن 
مهر به صورت تعاونی س��از و نیازمند سیستم 
بانکی است، تعهدات دولت هم در دست انجام 
است و برخی هم توسط سیستم خودمالکی در 
دست اجراست که آن هم نیازمند تسهیلات 
بانکی است. معاون شهرسازی و معماری وزیر 
راه و شهرس��ازی همچنین گفت: در صددیم 
زمینه های عدم کیفیت را در شهرها با مدیریت 
پایدار در نظام مدیریت شهری از بین ببریم تا 
حداقل نیاز به منابع برای اداره سالم شهرها را 

فراهم کنیم.

سازمانچایدرتلاش
برایگرفتنوامزراعیاست

اجازهوارداتمیوهشب
عیددادهنشد

س��ازمان چای، مدیر کل چای استان گیلان و 
اتحادیه و سایر سازمان های ذی ربط در تلاش 
برای گرفتن وام از سوی سازمان خبرنامه ریزرو، 

بودجه کشور هستند.
رییس اتحادیه  چایکاران کشور از کاهش چای 
در طی س��ال های اخیر از 7۵ ب��ه 10 هزار تن 
اظهار داشت: اگر مش��کل این وام حل نشد ما 
همچنان ش��اهد روند کاهش این محصول در 

کشور خواهیم بود. 
وی با بیان اینکه حوزه چای در بخش کشاورزی 
همچنان از س��ایر حوزه های عقب مانده است 
تصریح ک��رد: همه  ای��ن عقب افتادگ��ی ها به 
عملکرد بد س��ال های گذش��ته این وزارتخانه 
باز می گردد که سبب چش��مگیر کاهش تولید 

شده است. 
وی یاد آور ش��د که اگر وام به زراعی پرداخت 
شود مش��کلات این حوزه در سال جاری پایان 

نخواهدیافت. 

قائم  مق��ام وزیر جه��اد کش��اورزی گفت: 
یک میلیارد و ۵۵0 میلی��ون تومان در این 

بخش هزینه شده است. 
وی از اختص��اص ۹00 میلیارد تومان خط 
اعتباری جدید برای نهادهای کش��اورزی، 
زیرس��اخت های بخش کش��اورزی و تهیه 
تجهیزات و ادوات کش��اورزی خب��ر داد و 
گفت: یک میلیارد و ۵۵0 میلیون تومان در 

این بخش هزینه شده است. 
قائم  مقام وزیر جهاد کشاورزی  اظهار کرد: 
نباید در حمایت از بخش کشاورزی و تولید 

به شعار بسنده شود.
همه مس��وولان نظام موظف ب��ه برگزاری 
جلس��اتی ب��رای تجلی��ل از کش��اورزان و 
تولیدکنندگان در سراس��ر کشور هستند؛ 
زیرا همه ما مدیون و بدهکار این ملت به ویژه 

فعالان عرصه تولید و کشاورزی هستیم. 

یارانهنقدیتنهابهدهکهایکمدرآمد
اختصاصپیداکند

یک عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس ش��ورای اسلامی با تاکید بر 
اینکه مجلس و دولت باید فکر ملی و اساسی برای تغییر در نحوه پرداخت 
یارانه نقدی داشته باشند، گفت: پیش بینی این است که تا پایان سال دولت 
کسری 14 هزار میلیارد تومانی برای پرداخت یارانه نقدی داشته باشد. از 
این رو انتظار می رود که در نحوه پرداخت یارانه نقدی تغییر اساسی ایجاد 
ش��ود. احمد امیرآبادی با بیان اینکه دولت قان��ون بودجه ۹۳ در موضوع 
پرداخت یارانه را به خوبی اجرا نکرد، گف��ت: مجلس در تبصره مرتبط با 
قانون هدفمندی مصوب کرد که دول��ت قبل از ثبت نام خانوارها رقمی را 
به عنوان درآمد خانوارها برای دریافت یارانه نقدی اعلام کند که بر اساس 
آن خانوارهایی که بیشتر از این عدد درآمد کسب می کنند، ثبت نام نکنند، 
چون در غیر این صورت سه برابر جریمه می شوند. دولت این رقم را اعلام 

نکرد و نتیجه آن شد که همه برای دریافت یارانه نقدی ثبت نام کردند.

ایرانیکیاز6نیروگاهسازجهان
معاون برنامه ریزی و امور اقتصادی وزیر نیرو، جمهوری اسلامی ایران را 
یکی از شش کشور توانمند جهان در زمینه ساخت نیروگاه خواند و بر لزوم 

نگرش بلند و راهبردی به صنعت برق تاکید کرد.
علیرضا دایمی با اشاره به برگزاری نخستین کنفرانس اقتصاد ایران در 
روزهای 14 و 1۵ دی ماه جاری در محل سالن اجلاس سران در تهران، 
اظهار داش��ت: برگزاری این همایش فرصت مناس��بی برای ارائه نقش 
پررنگ انرژی به ویژه انرژی الکتریکی در اقتصاد ملی به تصمیم گیران و 
تصمیم سازان کشور است. وی قرار گرفتن در منطقه  ژئوپلتیک به لحاظ 
برخورداری از منابع انرژی را از مزیت های ایران دانست و گفت: با توجه به 
تاکید سیاست های ابلاغی از سوی مقام معظم رهبری در زمینه اقتصاد 
مقاومتی و نقش تعیین ش��ده برای حوزه انرژی الکتریکی در پیش��برد 
اهداف اقتصاد مقاومتی، توسعه کشور در عرصه تولید انرژی های مختلف 
ضروری است و انتظار می رود در نخستین کنفرانس اقتصاد ایران، جایگاه 

محکمی برای توسعه انرژی الکتریکی در کشور تعریف و لحاظ شود.

سایپاهمچنانتمایلداردورقمورد
نیازخودراازشرکتفولادمبارکه

تأمینکند
مهندس مدنی، مدیر عامل شرکت خودروسازی سایپا در جریان بازدید 
دکتر سبحانی مدیر عامل فولاد مبارکه اصفهان و هیات همراه از خطوط 
تولید این شرکت، گفت: شرکت خودروسازی سایپا همچنان تمایل دارد 
ورق نیاز خود را از فولاد مبارکه تأمین کند؛ چراکه این امر در توانمندسازی 
هرچه بیشتر صنعت فولاد کش��ور به ویژه در بخش ورق های فولادی و 
خودرو سازی تأثیر قابل توجهی خواهد داشت. وی در ادامه تصریح کرد: 
در پی به بهره برداری رسیدن واحد RH-TOP  فولاد مبارکه و توانمند 
شدن این شرکت در زمینه تولید فولادهای وپژه صنایع خودروسازی انتظار 
می رود فولاد مبارکه این قبیل محصولات را به تولید انبوه برساند و کمک 
مؤثری به این شرکت کند. این گزارش حاکیست دکتر سبحانی مدیر عامل 
فولاد مبارکه اصفهان نیز با اس��تقبال از درخواست شرکت خودروسازی 
س��ایپا اظهار امیدواری کرد: فولاد مبارکه کمافی الس��ابق بتواند س��هم 
بیشتری از ورق مورد نیاز خودروسازان را تأمین کند. گفتنی است؛ در این 
بازدید راهکارهای دستیابی به اهداف مورد نظر خودروسازی سایپا و فولاد 

مبارکه مورد بحث و بررسی قرار گرفت.  

خبـر

گزارش بانک مرکزی نشان می دهد اثر اولیه هدفمندی در کاهش 
فاصله طبقاتی که در سال 1۳۹0 رخ داد به دلیل افزایش نرخ تورم 
در دو س��ال بعد، خنثی شده است. س��ال 1۳8۹ با اجرای قانون 
هدفمند کردن یارانه ه��ا و در اثر سیاس��ت های کنترل قیمتی، 
الگوی توزیع درآمد بهبودی نسبی را تجربه کرد و فاصله طبقاتی 
در سال 1۳۹0 به کمترین میزان خود در سه دهه اخیر رسید، بانک 
مرکزی با انتشار گزارشی، تغییرات ضریب جینی در سال های اخیر 
را مورد بررسی قرار داد و افزایش ضریب جینی در سال های اخیر 

را نتیجه اثرات تاخیری تورم سال های 1۳۹0 به بعد عنوان کرد.  
بر اساس تحلیل بانک مرکزی، رجوع به تحولات سال های اخیر 
نشان می دهد که یکی از آثار سیاس��ت های اتخاذ شده و شرایط 
عمومی حاکم بر اقتص��اد؛ به ویژه در س��ال های 1۳۹0 و1۳۹1، 
افزایش ضریب جینی بوده وپیش بینی می شود در صورت تداوم 
سیاست کنترل تورم تا سال 1۳۹۵، مسیر تشدید شکاف درآمدی 
در سال جاری متوقف شود و از سال 1۳۹۵ نیز، اقتصاد ایران شاهد 

بهبود وضعیت توزیع درآمدی – با کاهش ضریب جینی-  باشد. 

ظهوراثرثانویههدفمندییارانه
عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس شورای اسلامی گفت: شاکله 

بودجه سال آینده بر مبنای اقتصاد مقاومتی است.
محمد اسماعیلی با اشاره به اینکه دولت در ارائه بودجه سال آینده 
اقتصاد مقاومتی را مورد توجه قرار داده است، افزود: بر این اساس 
دولت تلاش کرده است منابع تمامی وزارتخانه ها را در سال آینده 

بر پایه اقتصاد مقاومتی تنظیم کند. 
 وی یادآوری کرد: اقتصاد مقاومتی تکیه بر توانمندی ها و ظرفیت ها

  را افزایش می دهد که ای��ن مهم باید همواره م��ورد توجه قرار 

گیرد. 
اسماعیلی تصریح کرد: تا تحقق اقتصاد مقاومتی مورد نظر رهبر 
معظم انقلاب فاصل��ه وجود دارد که باید جه��ت رفع این فاصله 

اقدامات مدون و عملیاتی تری انجام شود. 
وی با بیان اینکه تحقق اقتصاد مقاومتی نیازمند توجه به امکانات 
داخلی کش��ور در ابعاد گوناگون اس��ت، اظهار کرد: علاوه بر آن 
حمایت از بخش های مختلف تولیدی در حوزه های دیگر مانند 

صنعت و کشاورزی نیز اثر گذاری بهتری را به همراه دارد. 

شاکلهبودجهسالآیندهبرمبنایاقتصادمقاومتیاست

وزیر اقتصاد ضمن بیان اینکه استفاده بهینه 
از منابع، تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی است، 
افزود: نظام مالی همواره با مشکل مواجه بوده 
و هم اکنون این مشکلات افزایش یافته و به 
معضل اساسی برای رش��د اقتصادی تبدیل 

شده است. 
علی طیب نیا در نخستین روز همایش اقتصاد 
ایران گفت: بهبود زندگی مردم، مقابله ب��ا فقر و ارتقا موقعیت 
ایران در صحنه جهانی از جمله اهداف انق��لاب بوده لذا بدون 
دستیابی به رشد اقتصادی مطلوب بهبود این شاخص ها امکان 

ناپذیر نیست.
وی با بیان اینکه هدف اصلی دولت دستیابی به نرخ رشد پایدار 
اس��ت، تصریح کرد: نرخ رشدی که در ۳0 س��ال گذشته باعث 
 افزایش رفاه و بهبود و اشتغال جوانان شده باید مبتنی بر بهره وری

 می بود تا رشد نوس��انات قیمت نفت نتواند بر این شاخص ها 
تاثیر نامطلوب بگذارد.

وزیر امور اقتصادی و دارایی با اشاره به اینکه یکی از راهکارهای 
رشد اقتصادی داشتن نظام تامین مالی است، گفت: این نظام 
باید بتواند پس اندازهای مردم را به همراه منابع داخلی و خارجی 

جمع آوری کند و آن را در مسیر رشد قرار دهد.
طیب نیا ضمن بیان اینکه استفاده بهینه از منابع، تحقق اهداف 
اقتصاد مقاومتی است، افزود: نظام مالی همواره با مشکل مواجه 
بوده و هم اکنون این مشکلات افزایش یافته و به معضل اساسی 
برای رشد اقتصادی تبدیل شده اس��ت. در نظام تامین مالی از 
اوایل دهه ۵0 تا به امروز همواره شاهد رشد نقدینگی بوده ایم که 

این موضوع ناشی از افزایش منابع پایه پولی است.
وی با تاکید بر تاثیر نقدینگی بر تورم افزود: اما از س��وی دیگر 
همواره فعالان اقتصادی بزرگ ترین مشکل را کمبود نقدینگی 
اعلام کرده اند، ولی مشکل از آنجا ناش��ی می شود که افزایش 

حجم پول به شکل برون زا و تحت تاثیر پایه پولی است.
این عضو کابینه دولت یازدهم با اشاره به کسری بودجه دولت، 
بدهی به بانک ها و افزایش حجم پول، گفت: افزایش حجم پول 
در مقام پاسخگویی به نیاز جامعه توس��ط نظام بانکی صورت 

نگرفته اما رش��د پایه پولی عمدتا باعث افزایش نقدینگی شده 
است.

طیب نیا با بیان اینکه در سال های اخیر شاهد افزایش ضریب 
فزاینده بوده ایم، ادامه داد: افزایش ضریب فزاینده که از عوامل 
درون زای اقتصادی است از ش��اخص های توسعه مالی است، 
به طوری که این افزایش از فعالیت های اقتصادی ناش��ی شود. 
نظام بانکی در شرایط کنونی چگونه باید نقش خود را ایفا کند و 
بدون نیاز به عوامل برون زا منابع مالی مورد نیاز خود را تامین 
کند؟ معتقدم اگر حجم پول را افزایش دهیم مش��کلات تولید 

حل خواهد شد.
طیب نیا درباره وضعیت مسکن مهر گفت: در قالب مسکن مهر 
42 هزار میلی��ارد تومان به ۵0 تا 60 ه��زار میلیارد تومان قبل 
اضافه شده، اما هنوز این ارقام نتایجی در پی نداشته است زیرا 
افزایش حجم پول پرقدرت به تولید تاثیر ندارد و تنها آثار تورمی 

ایجاد می کند.
 وی با طرح این پرسش که چه باید بکنیم که هم نیازهای بنگاه ها

 را تامین کنیم و هم باعث افزایش پایه پولی نشویم؟ افزود: راه 
حل های مختلف��ی در این مورد ارائه می ش��ود و امیدواریم در 
همایش امروز و فردا بتوانیم ب��ه راهکارهای قابل قبولی در این 

بخش دست یابیم.
وزیر اقتصاد درخصوص بسته خروج از رکود گفت: راه حل هایی 
برای خروج از رکود پیش بینی ش��ده ک��ه از آن جمله افزایش 
سرمایه بانک ها، حل مش��کل مطالبات معوقات بانکی و اینکه 
بانک ها از قالب بنگاهداری خارج شوند و به عنوان واسطه مالی 
نقش ایفا کنند. بسته خروج از رکود هم اکنون در مجلس است 
و به تصویب نرسیده که در صورت تصویب هم باید راهکارهایی 

برای تامین مالی ارائه شود.
وی با بیان اینک��ه وظیفه نظام بانکی تامی��ن مالی کوتاه مدت و 
سرمایه در گردش اس��ت، گفت: اما بازار سرمایه می تواند تامین 
مالی بلندمدت را برعهده گیرد. نقش بازار سرمایه در تامین مالی 
بنگاه ها به عنوان یک مانع جدی قرار گرفته است که با فعال سازی 
بازار ثانویه و رونق در این بخش، فعالیت بازار سرمایه را در تامین 

مالی بنگاه های اقتصادی می توانیم تامین کنیم.

در چند ماه اخیر قیمت کالاهای کامپیوتری 
افزایش 10 ت��ا 20 درصدی 
داشته اس��ت  البته به گفته 
برخی از فعالان بازار تا ش��ب 
عید تغییر چندان��ی در این 
بازار به وج��ود نخواهد آمد و 
این رکود موقتی است و به احتمال زیاد شاهد 
بازگشت رونق به بازار خواهیم بود.  برخی دیگر 
هم  معتقدند که ممکن است در ماه های آینده 
نیز شاهد رشد بیشتر قیمت ها باشیم وپیشنهاد 
می دهند که اگر قصد خرید دارید  در همین ایام 
اقدام کنید؛  چرا که بر اساس تجربه سال های 
قبل در بازار ش��ب عید با رش��د قیمت مواجه 
خواهیم ش��د و س��ال جدید هم به دلیل رشد 
نرخ تورم و افزایش هزینه های جانبی قیمت ها 

افزایش بیشتری خواهد یافت. 

گرانیباعثرکودبازارکامپیوترشدهاست 
 معمولا بازارمحصولات کامپیوتری  بیشترین متقاضیان را به 
سوی خود جذب می کند اما مدتی است که با رکود و کاهش 
تقاضا مواجه ش��ده است. در سال گذشته بس��یاری از فعالان 
بازارپیش بینی س��الی پر رونق را برای کسب وکار محصولات 
کامپیوتری در  س��ال ۹۳  می کردند  اما خبرها و ش��نیده ها 
حکایت از رکودی بیشتر، دارد؛ چرا که تقاضا نسبت به یک سال 
گذشته به شدت کاهش پیدا کرده است. سال ۹۳ نه تنها برای 
فعالان بازار کامپیوتر با رونقی همراه نبود بلکه به  گفته بسیاری 
از آنها سخت ترین و راکد ترین، روزهای کسب و کار  بوده است.

آنگونه ک��ه رییس اتحادیه صن��ف رایانه  خبر م��ی دهد: نرخ 
کالاهای کامپیوتری افزایش 20 درصدی داشته است که این 
گرانی به دلایلی چون نوسانات نرخ ارز و اجرای مصوبه افزایش 
4 درصدی تعرفه گمرکی کالاهای فرهنگی است. وی با بیان 
اینکه عوارض گمرکی که برای برخ��ی کالاهای کامپیوتری 
تعیین ش��ده اس��ت ضربه ای  بد به این صنف خواهد زد، می 

افزاید: براس��اس تعرفه هایی که در کتاب مقررات صادرات و 
واردات سال ۹۳ منتشر شده، عرفه کالای نوت 
ب��وک از 4 درصد به 10 درصد رس��یده که این 
افزایش نرخ، باعث افزای��ش قیمت این کالا در 
سطح بازار و به تبع آن افزایش کالاهای قاچاق 

خواهد شد.
میر مهدی می گوید: با وج��ود تعلیق افزایش 
4 درص��د تعرف��ه گمرکی کالاه��ای فرهنگی 
براساس تبصره 14 بودجه ۹۳ از ابتدای امسال، 
از آذرماه جاری این مصوبه به اجرا درآمد و این 
قانون،کالاه��ای کامپیوتری و لپ ت��اپ را نیز 
ش��امل می ش��د و چون اغلب محصولات بازار 
کامپیوتر وارداتی اس��ت افزای��ش تعرفه ها به 
علاوه افزایش نرخ ارزبرقیمت  محصولات تاثیر 

داشته است. 
همچنین بر اس��اس گفته های اس��دپور، رییس هیات مدیره 
یک مجتمع کامپیوت��ری، در هفته های اخیر ب��ازار خرید و 
فروش کامپیوتر، روزهای بسیار سرد و بی رونق تری را سپری 
 کرده است. وی اظهار می کند:  سال ۹۳  از بدترین و راکد ترین

 سال ها برای فعالان کالاهای کامپیوتری بوده است و اینگونه 
توضیح می دهد که رکودی که در خیلی از بازار ها شکل گرفته 
است در بازار کامپیوتر هم حاکم شده و تقاضای این محصولات 
را کاهش داداه است  و از طرفی دیگرهم، افزایش تعرفه واردات 
نوت بوک نیز عاملی برای گران تر شدن محصولات کامپیوتری 
 و ایجاد رک��ود در بازار خری��د و فروش این محصولات ش��ده

 است. 
وی می افزاید: در هیچ س��الی با چنین رک��ودی در این بازار 
روبه رو نبوده ایم. وی خاطر نشان می کندکه قیمت کالاهای 
کامپیوتری ارتباط مستقیمی با قیمت ارز دارد و احتمال کاهش 
نرخ ارز هم بسیار اندک است  این فعال توصیه می کند: ترجیحا 
خریداران منتظر کاهش یا تغییر مثبتی در بازار نباشند و کالای 
مورد نیاز خود را تا قبل از شب عید خریداری کنند چون که آن 

زمان قیمت ها ممکن است افزایش بیشتری یابند.

وزیراقتصاددرهمایشاقتصادایران:

نظام مالی به معضل اساسی اقتصاد ایران تبدیل شد
خریدارانکالایموردنیازخودراقبلازشبعیدتهیهکنند

رکود بازار کامپیوتر بی سابقه است

گروه
اقتصاد
وصنعت

نفیسه
زمانینژاد

ترجیحاخریداران
منتظرکاهشیا
تغییرمثبتیدر

بازارنباشندوکالای
موردنیازخودرا

تاقبلازشبعید
خریداریکنند



علیرضا قربانی: 
 بداهه نوازی و بداهه خوانی رو به افول است

علیرضا قربانی گفت:  اصرار دارم که در کنسرت های اینچنینی حتما ساز و آواز 
گنجانده شود چرا که بخش اعظمی از موسیقی ایران که متاسفانه رو به افول 
هم هست، بداهه نوازی و بداهه خوانی اس��ت. به گزارش فارس نشست خبری 
کنسرت »شهرزاد« با حضور علیرضا قربانی، فردین خلعتبری و جمعی از اهالی 
رسانه در گنبد آسمان برج میلاد تهران برگزار شد. فردین خلعتبری در ابتدای 
این نشست گفت: در این کنسرت بخشی مختص به کارهای جدید که مربوط به 
آلبوم های آینده مان است، می شود و بخش دیگر نیز از کارهای علیرضا قربانی 
است که با اقبال عمومی مواجه شده بود همچنین در این کنسرت از نسامبل 
زاستا هم رونمایی می شود. خلعتبری در خصوص ارتباط این کنسرت با سریال 
»شهرزاد« حسن فتحی که در حال ساخت است نیز گفت: سریالی که حسن 
فتحی در دست ساخت دارد و قرار است که از شبکه نمایش خانگی پخش شود 
»شهرزاد« نام دارد و من کار آهنگسازی آن را برعهده دارم. والس شهرزاد که 
در این کنسرت اجرا می شود از این سریال برگرفته شده است. قربانی در ادامه 
این نشست ضمن انتقاد به نحوه برگزاری کنسرت ها و سخت گیری هایی که در 
خصوص مجوزها اعمال می شود، گفت: متاسفانه یک هنرمند هیچ برنامه ریزی 
مشخصی برای برگزاری کنسرت به خصوص در شهرستان ها نمی تواند بکند 
چرا که ممکن است در هر لحظه کنسرت لغو شود. قربانی یادآور شد: مسائلی که 
بر سر راه کنسرت گذاشتند ظاهر و مانع برگزاری کنسرت می شوند آن چنان 
انرژی گروه را می گیرد که عملًا انگیزه ادام��ه کار را ندارند. به عنوان نمونه در 
حال حاضر در برخی از شهرها از حضور نوازندگان زن بر روی صحنه جلوگیری 
می شود و یک نوازنده به خاطر جنس��یتش نمی تواند اجرا داشته باشد. وی در 
خصوص اجرای ساز و آواز در این کنسرت گفت: اصرار دارم که در کنسرت های 
این چنینی حتما ساز و آواز گنجانده شود چرا که بخش اعظمی از موسیقی ایران 

که متاسفانه رو به افول هم هست، بداهه نوازی و بداهه خوانی است.
قربانی ادامه داد: در خیلی از مواقع ش��اهکارهایی که در موسیقی ایران خلق 

می شود در روی صحنه و به شکل بداهه اجرا شده است.
وی افزود: متاسفانه برخی از فرم های موسیقی ایران در حال از بین رفتن است 
مثل فرم های درآمد و پیش درآمد و... این فرم ها باید در قالب کنسرت های این 
چنینی به اجرا دربیاید. تمرکز موسیقی شرق که برگام است که اکنون در حال 

از بین رفتن است و این مخالف فرم موسیقی ایران است.
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فرهنگ و 
هـــــنــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

آیت الله شیخ یحیی انصاری  ش��یرازی ملقب به »شیخ الاشراق« و 
»قدوة المتألهین« حوزه علمیه قم صبح دیروز دعوت حق را لبیک 
گفت. ش��یخ یحیی انصاری شیرازی در س��ال 1306 در روستای 
نوایگان داراب )از توابع اس��تان فارس( متولد ش��د. شجره وی به 
صحابی معروف پیامبر اعظ��م)ص( »جابر بن عب��دالله انصاری« 

می  رسد.
آیت الله انصاری شیرازی مدت 30 سال شاگرد عمومی و خصوصی 
علامه طباطبایی)ره( بود. همچنین از شاگردان برجسته حضرت 
امام خمینی )ره( و مورد اعتماد ایشان بود.استاد فقید محمدمهدی 
مهندسی از شاگردان برجس��ته آیت الله انصاری شیرازی در دیدار 
جمعی از فضلای حوزه با آیت الله انص��اری گفته بود: امام راحل به 
آقای انصاری، عنایت ویژه داش��تند به طوری که فرموده بودند اگر 
آقای انصاری کس��ی را برای وکالت امور ش��رعی و مانند آن تایید 

کند، برای من کافی است و نیازی به تایید فرد دیگری نیست. این 
در حالی بود که حضرت ام��ام برای وکالت امور ش��رعی، از دو نفر 
تاییدیه می خواستند.مرحوم مهندس��ی در ادامه با اشاره به نقلی 
از آیت الله سید عباس کاشانی گفته بود: مرحوم آیت الله کاشانی از 
آیت  الله طاهر شمس گلپایگانی و او از حضرت امام خمینی )ره( نقل 
می  کرد که تا ما امثال آقای ش��یخ یحیی انصاری را داریم، آسیبی 
به این مملکت نمی   رس��د.وی افزوده بود: ش��بیه این جمله را نیز 
مرحوم آیت الله العظمی بهجت)ره( بیان کرده ب��ود که ما تا آقای 
انصاری را داریم، مش��کلی نداریم.آیت الله مهندسی تاکید داشت: 
از جمله ویژگی  های شخصیتی حضرت آیت الله انصاری شیرازی، 
ساده زیس��تی، زهد واقع��ی و بی اعتنایی به رویکرده��ای دنیوی 
است. منزل فعلی ایشان را می خواستند بخرند و به مدرسه علمیه 
)کنار منزل ایش��ان( ملحق کنند و گفته بودند که در عوض، منزل 

نوسازی را به شما می دهیم. آیت الله انصاری فرموده بود: از این بابت 
مش��کلی ندارم منتها منزلی در این حد به من بدهید. من چگونه 
می  توانم در منزل نوساز زندگی کنم در حالی که بعضی از اطرافیان و 
همسایه های من زندگی فقیرانه  ای دارند؟! از جمله تالیفات آیت الله 
انصاری شیرازی می توان به مجموعه چهار جلدی شرح منظومه و 
حکمت اشاره کرد، که البته دو جلد آن از روی سخنان درسی وی 
پیاده سازی و منتشر شده است.آیت الله انصاری در کارنامه درخشان 
خود، س��ابقه مبارزه با رژیم ستمش��اهی و بازداشت در زندان های 
ساواک را دارد. وی به مدت سه س��ال نیز در کوهدشت لرستان و 
نائین اصفهان در تبعید بوده اس��ت.این استاد برجسته حوزه یکی 
از دوازده نفری است که پس از رحلت آیت الله العظمی بروجردی، 
مرجعیت امام خمینی)ره( را در سال 1342 تأیید کرد.برخی اساتید 
قم به دلیل تسلط ویژه آیت الله انصاری شیرازی بر مباحث فلسفی، 
 از وی با عنوان »شیخ الا ش��راق« یاد می کنند.سال 1390، منابع 
غیر رسمی از عیادت رهبر معظم انقلاب از آیت الله انصاری شیرازی و 
اهدای انگشتر دُرّ ایشان به آیت الله انصاری خبر داده اند. هیات مدیره 
مجمع عالی حکمت اس��لامی )ش��امل مرحوم آیت الله مهندسی، 
آیت الله فیاضی، حجت الاس��لام والمسلمین حس��ن معلمی و ...( 
در سال 1389 خدمت آیت الله انصاری ش��یرازی رسیدند تا برای 
تجلیل از وی کس��ب اجازه کنند. متن لوح تقدیر همایش را آیت 
الله جوادی آملی نوش��ت و حضرات آیات سبحانی و مصباح یزدی 

آن را امضا کردند.
در این متن آمده است:

1. خدای سبحان عالمان ربانی را در ردیف فرشتگان آسمانی قرار 
داده و ه��ر دو را در صحابت فخر آفرین نام س��امی خود یاد کرده و 
َّهُ لاَ إلِهََ إلِاَّ هُوَ وَالمَْلَائکَِةُ وَأوُْلوُاْ العِْلمِْ قَآئمَِا  چنین فرمود: شَ��هِدَ اللهّهُ أنَ

)آل عمران/18(
2. حضرت ختمی نب��وت)ص( فنون گران مایه اس��لامی را به آیه 
محکمه، فریضه عادله و س��نت قائمه توزیع تا کسانی که همانند 
معادن الذهب و الفضه اند آنها را در نهان خ��ود نهادینه و به عنوان 

سرمایه ماندگار در اختیار مراکز علمی قرار دهند.
3. حضرت امیر موحدان علی بن ابیطالب)ع( دل های مردان الهی را 
ظروف علوم نافع معرفی کرده و بهترین دل ها را پر ظرفیت ترین آنها 

دانست: ان هذه القلوب اوعیة و خیرها اوعاها.
اکن��ون که ب��ه برکت نظ��ام جمه��وری اس��لامی ای��ران یکی از 
برجس��ته ترین ش��اگردان حضرت امام خمینی)ق��دس( و علامه 
طباطبایی)قدس( و جامع اوصاف یاده شده، جناب قدوة المتألهین 
آیت الله حاج شیخ یحیی انصاری شیرازی )حفظه الله( پذیرای این 
اجلال و تکریم شده اند،  از معظم له سپاسگزاری و خواهان تداوم این 
صراط مستقیم تا ظهور حضرت ختمی امامت مهدی موجود موعود 

)عجل الله تعالی فرجه الشریف( می باشیم.
دکتر یحیی یثرب��ی با بیان برخی از خصوصی��ات اخلاقی و علمی 
مرحوم آیت الله انصاری شیرازی گفت: ایشان بسیار باپروا بودند، در 

سراسر وجود ایشان خداترسی وجود داشت. 

     آیت الله انصاری ش�یرازی صادقانه ب�ه اهل بیت)ع( 
عشق می ورزید

دکتر سیدیحیی یثربی، استاد بازنشسته فلس��فه دانشگاه علامه 
طباطبایی و مفسر قرآن از شاگردان علامه طباطبایی در گفت وگو 
با مهر در مورد شخصیت علمی و اخلاقی آیت الله انصاری شیرازی 
با بیان تاثر از خبر درگذشت ایش��ان گفت: بدون شک هر کس که 
ایشان را می شناس��د بر این عقیده است که آقای انصاری شیرازی 

فرد پرهیزگاری بودند.
وی افزود: خداوند روحش را ش��اد کند و با کس��انی که دوستشان 
می داشت محشور کند. آیت الله انصاری شیرازی صادقانه به اهل 
بیت)ع( عش��ق می ورزید و علاقه مند بود. از نظر عقاید و افکار هم 
تسلیم امر و عبد خدا بود. ایشان انس��انی باعقیده و رفتار و ایمان و 
عمل صالح بود.یثربی در مورد توانایی تدریس این استاد برجسته 
گفت: با ایش��ان جاهایی از منظوم��ه را می خواندیم که اس��اتید 
دیگرنمی رس��یدند آن بخش ها را تدریس کنند مثلا بحث نبوت، 

معاد و اخلاق و .. که اواخر منظومه بود.
وی افزود: ایشان آدم دقیقی بودند و نکته ها را خوب در می یافتند و 
ما از ایشان استفاده می کردیم. ایشان بسیار سر به زیر بودند و دنبال 
سروصدا و هیاهو نبودند. ایشان بسیار باپروا بودند، در سراسر وجود 

ایشان خداترسی وجود داشت.

آیت الله انصاری شیرازی دار فانی را وداع گفت

مرید اهل بیت و » شیخ الاشراق «  فلسفه

زبان شناس و دانشیار دانشگاه علامه طباطبایی:

واژه های مخفی، نامانوس و فینگلیش در زبان جوانان 
معاونت هنری وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی:

هنر ایران باید وارد بازارهای جهانی شود
مجتبی منش�ی زاده، ایسنا: اس��تفاده از واژه های مخفی، 
نامانوس با زبان فارسی، فینگلیش و ... در بین جوانان مرسوم 
است . اولین صدمه این جریان به املا خورده است. به گونه ای 
که امروز حتی کتاب هایی که برای چاپ ارس��ال می شوند پر 
از غلط های فاح��ش املایی اند و این یک فاجعه اس��ت. دلیل 
این موضوع هم حذف درس املا و انشا از درس های تحصیلی 
دانش آموزان است، چون آقایان گمان برده اند هر کس فارسی 
حرف می زند ، زبان فارسی هم بلد است. هر علمی به نظارت نیاز 

دارد. درباره زبان هم مساله همین است و ما نظارت بر زبان را 
فراموش کرده ایم، در صورتی که زبان فارسی هویت ملی ماست 
و ما چطور می توانیم نس��بت به آن بی اعتنا باشیم تا آرام آرام 
تغییرات زبانی به مطبوعات و سپس به نمایشنامه ها و فضای 
ادبی و کتاب برس��د؟ در حال حاضر جوانان با زبانی صحبت 
می کنند که برای من استاد دانش��گاه قابل فهم نیست و فقط 
خودشان آن را می فهمند. با این حال اگر این مساله را به آنها 

بگوییم به کهنه گرایی متهم می شویم.

علی مرادخان�ی، هنرآنلاین: هنر ایران بای��د به بازارهای 
جهانی راه یابد. کسب بازارهای جهانی تنها از جنبه اقتصادی 
مهم نیس��ت بلکه از نظر هویتی و فرهنگی این موضوع برای 
م��ا دارای اهمیت اس��ت. ما در ش��اخه های مختل��ف هنری 
خلاقیت فراوان داریم ولی وقتی از خلاقیت به موضوع تولید 
وارد می ش��ویم دچار مشکل می  ش��ویم. البته بخشی از خلل 
متاسفانه به مناس��بات اداری مربوط اس��ت. هنگامی که آثار 
هنری تولید شد ما متوجه می  ش��ویم که نمی  توان این آثار را 

به درستی عرضه کرد. با این حال گاهی به ما نقد می  شود که 
چرا بعضی حراجی های هنری تنها در مورد رشته های خاصی 
برگزار می  شود، تلاش ما این است که حراجی ها را محلی برای 
فروش همه رشته های هنری قرار دهیم. چند سالی است که 
بانک های ایرانی وارد جریان اقتصاد هنر شده اند این موضوع 
بسیار قابل توجه است، اما نباید فقط به آنها بسنده کنیم. باید 
برنامه ای داشته باشیم که کالای هنری به سبد هزینه خانوار 

ایرانی وارد شود. 

خبـر

رییس شورای اسلامی شهرستان لنجان :

برگزاری دوره آموزشی نمایندگان شوراهای 
اسلامی در کمیسیونهای ماده صد  

 رئیس ش��ورای اس��امی شهرس��تان لنجان از برگزاری دوره های 
آموزش��ی ویژه نمایندگان شوراهای اسامی ش��هرهای شهرستان 
در کمیسیونهای ماده صد ش��هرداری ها خبر دادو گفت: به موجب 
مصوبه شورای اسامی شهرس��تان و به منظور ارتقاء آگاهی اعضای 
ش��وراهای اس��امی ش��هرها در خصوص حدودماهی��ت حقوقی و 
صاحیت و وظایف کمیس��یونهای ماده صد این دوره ها به صورت 
حضوری و مکاتبه ای برگزار میگردد.وی افزود:کمیسیون ماده صد 
شهرداری مرجع رسیدگی به تخلفات ساختمانی در شهرها می باشد 
و تصمیمات این کمیس��یون بعنوان یک مرجع شبه قضائی ارتباط 
مستقیمی با حقوق شهروندان دارد .حجت ا... امینی باغبادرانی گفت 
: تسلط اعضای این کمیس��یون بویژه نماینده شورای اسامی شهر 
به قوانین و مقررات قانونی ، در رفع مش��کات مردم ب��ا صدور آراء 
قاطع مس��تند به قانون و کوتاه نمودن فرآیند رسیدگی به تخلفات 
و در نتیجه بازدارندگی از تخلفات س��اختمانی در ش��هر ها  تاثیر به 

سزائی دارد.

به منظور رفع مشکلات شهری 

سامانه 137 شهرداری ایمانشهر راه 
اندازی شد

  شهردار ایمانشهر در گفتگو با روزنامه  اصفهان زیبا  گفت: امروزه با 
توجه به رشد فزاینده جمعیت در شهرها و نیاز شهروندان به امکانات 
و خدمات مناس��ب، همچنین زندگی در عصر ارتباطات و اطاعات، 
احساس می ش��ود که اداره ش��هرها منوط به مدیریت خاصی است 
که بتوان با آن، تسهیات ویژه ای را در زندگی روزمره شهروندان و 

فراخور زندگی اجتماعی فراهم آورد .  
وی ضمن اشاره به ایجادسامانه 137هدف از راه اندازی این سامانه را 
زمینه ای برای مشارکت شهروندان در مدیریت شهری، هدایت رفع 
مشکات و معضات ش��هری، مدیریت غیر مستقیم مردم بر شهر و 
عدم مراجعات حضوری شهروندان به مبادی اجرایی دانست و افزود: 
با راه اندازی این سامانه می توان دیدگاهها و نقطه نظرات شهروندان 
در خصوص مدیریت شهری را دریافت و خدمت رسانی مطلوب تری 

به شهروندان ارایه کرد. 
ش��هرام ش��اه مرادی در ادامه تصریح کرد: ش��هرداری ایمانشهر در 
سال مزین به ش��عار مدیریت جهادی و در راس��تای خدمت رسانی 
به شهروندان ایمانش��هر، با بهره گیری از امکانات موجود و نیروهای 
کارآمد، س��امانه ای را ایجاد نموده که به انجام س��ریع ودقیق امور 

به گزارش روابط عمومی شهرداری فولادشهر ،  امیری شهردار 
فولادشهر در گفتگوی با برنامه زنده رود شبکه اصفهان با بیان 
این مطلب که پایه ش��کل گیری  شهر فولادش��هر در  1347 
همزمان با تاس��یس کارخانه ذوب آهن ش��روع ش��د ، گفت: 
به منظور اس��تقرار و س��کونت کارکنان بخش صنعت فولاد ، 

فولادشهر نیز شکل گرفت.
وی در ادامه افزود: بر همین اس��اس در سال 1360 تبدیل به 

شهر شد و فولادشهر اولین شهر جدید کشور می باشد.
حس��ین امیری همچنین تصریح نمود: با توجه به توسعه روز 
افزون ش��هر و افزایش جمعیت و اهمیت آن در سطح استان و 
کشور در س��ال 1372 به منظور خدمات رسانی بهتر و برنامه 

ریزی دقیق تر بنای کار شهرداری در شهر تاسیس شد.
شهردار با اشاره به چند قومیتی و چند فرهنگی  بودن این شهر 
، اذعان داشت: در حال حاظر این ش��هر 5 واحد دانشگاهی و  
بیش از 11 هزار دانش��جو دارد که این نشان از فرهنگی بودن 
این شهر اس��ت و در همین راستا مردم خواس��تار برنامه های 
فرهنگی در سطح شهرهس��تند.امیری وجود ورزشگاه بزرگ 
فولادش��هر و دو تیم بزرگ س��پاهان و ذوب آهن ، استقرار و 
نزدیکی با مرکز اس��تان و تعامل و پویایی ش��هر را بخش��ی از 
توانمندی و شاخصه های شهر برشمرد و بیان داشت: بواسطه 
تعامل و هم��کاری خوب مردم با مس��ئولین و دس��تگاههای 
خدمات رس��ان ش��هر و همچنین به دلیل تعام��ل و همدلی 

بسیار خوب بین شورای شهر ، مجموعه شهرداری و مسئولین 
شهرس��تان ، از دوره چهارم فعالیت ش��ورای 
شهر بعنوان دوره طایی ش��هر فولادشهر یاد 
کرد.وی در ادامه اش��اره ای به پ��روژه های در 
حال اجرا در سطح شهر داش��ت و گفت: بیش 
از 110 پروژه با اعتباری بالغ بر پنجاه میلیارد 
تومان در چهارده ماه گذش��ته در شهر شروع 
کرده ایم.شهردار پروژه تصفیه پساب فاظاب 
را از مهمتری��ن پروژه ها عن��وان کرد و تصریح 
نمود: شهر فولادش��هر با دارا بودن 500 هکتار 
فضای سبز بعنوان یک شهر سبز تلقی می شود 
و همچنین ب��ا توجه به وج��ود آلایندگی های 
اطراف ش��هر ، پی��ش بینی کردیم ب��ه منظور 
حفظ ، نگهداری و توسعه فضای سبز استفاده 
از پساب فاظاب شهر در اولویت کاری ما قرار 
گرفت و در حال حاظر 5 میلیارد تومان هزینه 
کرده ای��م و 5 کیلومت��ر کار  لوله گ��ذاری آن 

صورت گرفته است.وی همچنین با بیان این مطلب که با توجه 
به نیاز شهر ، پروژه های زیر بنایی در حوزه فرهنگ و ورزش را 
نیز پیش بینی کرده ایم ، گفت: فرهنگ سرای غدیر با 5 هزار 
متر مربع زیربنا و اعتبار 4/5 میلیار تومان و تالاری با 600 نفر 
ظرفیت که در حال ساخت و تکمیل می باشد ، فرهنگ سرای 
دانش با اعتبار 800 میلیون تومان و زیر بنای 1200مترمربع 
، فرهنگس��رای نور با اعتبار 1 میلیارد تومان و زیر بنای 800 
متر مربع و همچنین بازسازی و بهس��ازی تنها سینمای شهر 
با مشارکت حوزه هنری استان با اعتباری بالغ بر 2/5 میلیارد 
تومان که فروردین ماه سال 94 به بهربرداری خواهد رسید از 
جمله پروژه های فرهنگی و ورزش��ی در دست اجرا می باشد.

امیری ش��هردار از اولین برنامه 5 س��اله ش��هر فولادشهر یاد 

کرد و گفت: اولین برنامه 5 س��اله شهر فولادشهر تحت عنوان 
فولادشهر در مسیر توسعه که کار تدوین آن آغاز 
ش��ده تا یک ماه آینده برای تصویب به ش��ورای 
اسامی شهر ارسال می شود.شهردار بیان داشت: 
در اولین برنامه 5 ساله شهر فولادشهر  مهمترین 
پروژه ها ی 5 سال آینده ش��هر پیش بینی و به 
نحوی برنامه ریزی شده که بیش از 250 میلیارد 
تومان در بخش عمران و آبادی شهر هزینه شود. 

وی در ادامه افزود: بر اس��اس سیاست و اولویت 
مدیریت شهری فولادشهر بنا داریم فولادشهر را 
حالت خوابگاهی خارج و به شهری برای زندگی 
تبدیل نماییم که مردم با آرامش و آسایش در آن 
زندگی کنند.این مقام مسئول همچنین تصریح 
نمود: ما در تاش هس��تیم بتوانیم فرهنگ را در 
شهر توس��عه بدهیم و در کنار ارتقای مشارکت 
شهروندان زمینه شکوفایی اقتصاد شهری را نیز 
فراهم کنیم و در جهت کاه��ش آلایندگی های 

زیست محیطی نیز قدم برداریم. 
شهردار اشاره ای به استقرار 32 هزار واحد مسکن مهر در کنار 
شهرداشت و گفت: 32 هزار واحد مس��کن مهر که بزرگترین 
پروژه مسکن مهر اس��تان و دومین پروژه مس��کن مهر کشور 
به ش��مار می رود بخش زیادی از پروژ واحد مسکن مهر رو به 
اتمام و امید می رود با عنایت و توجه ویژه مس��ئولین مشکل 
زیرساخت ها در مکان مرتفع شود.امیری شهردار فولادشهر در 
پایان از همراهی خوب مردم فولادشهر ،حمایت های مسئولین 
استان و شهرستان و همراهی شورای اسامی شهر  و مجموعه 

خدمتگزار شهرداری قدردانی و تشکر نمود.

شهردار فولادشهر عنوان کرد: 

فولادشهر با پیشرفت و توسعه ای که در پیش گرفته به شهری برای زندگی تبدیل شده است

؟؟؟؟؟؟؟

 دعوت از گروه های هنری قوی جهت مشارکت در 
برنامه های سالن شهروند 

 مدیر عامل سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری نجف آباد گفت: با 
توجه به در پیش بودن مناس��بت هایی مانند ایام دهه فجر،ولادت 
پیامبر اکرم و جشن های نوروز، این سازمان در کنار برنامه ریزی و 
تعامل سازنده با جامعه هنرمندان شهرآمادگی دارد از پتانسیل گروه 
های فرهنگی هنری قوی داخل و یا خارج شهرستان جهت برگزاری 
 هر چه با ش��کوه تر ویژه برنامه ها در سالن ش��هروند استفاده کند.
محمد مهدی فردوس��ی مدیر عام��ل س��ازمان فرهنگی تفریحی 
شهرداری نجف آباد در گفت و گو با خبرنگار پایگاه خبری شهرداری 
افزود:» به دنبال بازدید مش��ترک حجت الاسام قطبی مدیر کل 
فرهنگ و ارشاد اسامی استان،رادمنش رئیس اداره فرهنگ و ارشاد 
و مدیر عامل خانه هنرمندان نجف آباد از س��الن شهروند و امکانات 
جانب��ی آن، آمادگی این مجموع��ه جهت میزبان��ی از برنامه های 

 شاخص استانی و همکاری با گروه های تخصصی اجرا اعام شد.«
فردوس��ی در همین خصوص تش��ریح فعالیت های صورت گرفته 
جهت آماده سازی این سالن و برنامه های آینده آن را دیگر مطالب 
طرح ش��ده در این بازدید برش��مرد و اظهار داش��ت:» مس��ئولان 
ارش��د ارش��اد اس��تان در این دیدار ضمن ابراز خرس��ندی نسبت 
به زیر س��اخت های فراهم ش��ده در چنین مجموع��ه منحصر به 
فردی در س��طح اس��تان، امکان صدور مجوز موق��ت پخش فیلم 

س��ینمایی در این س��الن را با توجه به امکانات حرف��ه ای صوتی و 
 تصویری فراهم ش��ده در مواقع خاص را دور از ذهن ندانس��تند.«
حمایت از مراحل آماده سازی و اجرای تئاتر مذهبی “فرجام” دیگر 
مطلبی بود که مدیر عامل س��ازمان فرهنگی تفریحی شهرداری با 
اش��اره به آن ادامه داد:» عاوه بر این مورد که در زمینه هایی مانند 
فراهم کردن ش��رایط تمرین گروه به مدت بیش از 45 روز،طراحی 
و چاپ پوستر و بنر و تدارک دیگر امکانات مورد نیاز صورت گرفت، 

برنامه ریزی خوبی نیز جهت حمایت از دیگر گروه های نمایش��ی 
جهت رونق هر چه بیشتر چنین فعالیت هایی صورت گرفته و امید 
داریم با تداوم چنین همکاری هایی شاهد تولید آثار ارزشمند به ویژه 

در موضوع فرهنگ شهروندی باشیم.«
9

روزنامه خبری، فرهنگی 
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شهرستان

خبـر

اطلاعیه منطقه پنج شهرداری اصفهان)نوبت اول( 

آگهی مناقصه عمومی)نوبت اول( 

روابط عمومی منطقه 5 شهرداری اصفهان 

سازمان زیباسازی شهرداری اصفهان

مدیریت محترم درمان سازمان تامین اجتماعی اصفهان
نظر به اینکه بخش��ی از عرصه بیمارستان ش��ریعتی به پلاک ثبتی 2864/2 بخش 
5 ثبت اصفهان متعلق به س��ازمان تامین اجتماعی )بیمارس��تان شریعتی( واقع در 
خیاب��ان چهارباغ بالا در مس��یر طرح عمرانی ایس��تگاه مترو ق��رار دارد و هیات 
کارشناسان رسمی دادگستری ضمن بازدید از محل نسبت به ارزیابی آن اقدام و 
نظری��ه مورخ 93/7/24 را صادر نموده اند، لذا با توجه به ضرورت اجرای طرح 
و براب��ر ماده 8 لایحه قانونی نحوه خری��د و تملک اراضی و املاک برای اجرای 
طرح های  عمومی، عمرانی و نظامی دولت مصوب 1358/11/17، بدینوسیله به 
نامبرده بالا و کلیه مدعیان ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت یکماه پس از نشر 
این آگهی جهت انجام معامله طبق نظریه کارشناس��ی به شهرداری منطقه 5 واقع 

در خیابان دانشگاه مراجعه نمایید. 
بدیهی است در صورت عدم مراجعه برابر مقررات اقدام خواهد شد.

سازمان زیباسازی شهرداری اصفهان در نظر دارد نسبت به واگذاری عملیات آبنمای تصادفی پارک بزرگ منطقه 15 از 
طریق مناقصه اقدام نماید. بدینوسیله از اشخاص حقوقی واجد شرایط جهت شرکت در مناقصه دعوت به عمل می آید

تذکرات: 
1-مدت زمان انجام کار: شروع عملیات از تاریخ 93/11/8 به مدت 90 روز می باشد 

2-نحوه پرداخت به صورت صد در صد غیر نقدی خواهد بود. 
3-ش��رایط متقاضی: اش��خاص حقوقی واجد ش��رایط که دارای حداقل انجام یک قرارداد کار مش��ابه به مبلغ 

2/500/000/000 ریال داشته باشند. 
4-واریز مبلغ 500/000 ریال 700787728131 به نام سازمان زیباسازی شهر اصفهان نزد بانک شهر و ارایه فیش 

واریزی به واحد امور مالی سازمان به نشانی خیابان کاوه جنب ایستگاه آتش نشانی کوچه شهید جوراب دوز 
5-مهلت ارسال اسناد: از تاریخ 93/10/15 تا پایان وقت اداری 93/10/25 زمان تحویل اسناد به متقاضیان و از 

تاریخ 93/10/19 تا پایان وقت اداری 93/10/29 مهلت برگرداندن اسناد می باشد. 
6-هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد. 

بدیهی است شرکت در مناقصه و ارایه پیشنهاد به منزله قبول شروط تکالیف مقرر در اسناد مناقصه بوده و سازمان 
در رد یا قبول پیش��نهادها مختار اس��ت شرکت کنندگان باید مدارک، سوابق اجرایی، اساسنامه و آگهی آخرین 

تغییرات شرکت را پس از امضاء،  مهر نموده و در پاکت های لاک و مهر شده الف و ب تحویل نمایند. 

آگهی مزایده 

سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان 

سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان در نظر دارد غرفات گلفروشی و مواد غذایی خود را 
از طریق مزایده واگذار نماید. 

شماره 
مزایده 

مدت انجام نوبت شرح مزایده 
کار 

سپرده شرکت 
در مزایده )ریال(

پایه اجاره 
ماهیانه به ریال 

اجاره گل فروشی رضوان93/2
 )دو غرفه در 2 ورودی سازمان(

12140/000/000140/000/000 ماهاول 

اجاره گل فروشی یادبود 93/3
)دو غرفه در 2 ورودی سازمان(

12140/000/000140/000/000 ماهاول

اجاره گل فروشی خاطره93/4
 )دو غرفه در 2 ورودی سازمان(

12140/000/000140/000/000 ماهاول

125/000/0005/000/000 ماهاولاجاره گل فروشی واقع در ساختمان معراج 93/5

اجاره دوباب مغازه عرضه موادغذایی93/6
 واقع در بازارچه هشت بهشت

1212/000/00012/000/000 ماهاول

اجاره یک باب مغازه عرضه موادغذایی93/7
 واقع در ورودی شمالی

1255/000/00055/000/000 ماهاول

اجاره یک باب مغازه موادغذایی93/8
 واقع در ساختمان معراج

126/000/0006/000/000 ماهاول

اجاره یک باب مغازه عرضه موادغذایی 93/9
واقع در قطعه 28

122/500/0002/500/000 ماهاول

اجاره یک باب مغازه عرضه موادغذایی93/10
 واقع در قطعه 50

121/000/0001/000/000 ماهاول

اجاره یک باب مغازه عرضه موادغذایی93/11
 واقع در قطعه 55

121/000/0001/000/000 ماهاول

تذکرات: 
 شرکت کنندگان در مزایده می بایستی مبلغ سپرده شرکت در مزایده را صرفا بصورت نقد یا ضمانتنامه 

بانکی با اعتبار حداقل 3 ماه ارایه نمایند. 
 ش��رکت کنندگان در مزایده می بایس��تی دارای سوابق کاری مرتبط و مناسب با موضوع مزایده و توان 

مالی جهت انجام خدمات فوق را داشته باشند. 
 واجدین ش��رایط می توانند از تاریخ نشر این آگهی تا تاریخ 93/10/24 ماه سال جاری همه روزه بجز 
روزهای تعطیل به امور اداری سازمان واقع در کیلومتر 12 جاده اصفهان- نایین به دبیرخانه سازمان مراجعه 

و نسبت به تهیه اسناد مزایده اقدام نمایند. 
آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت 93/10/25 می باشد. 

 سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان در رد یا قبول هریک از پیشنهادات مختار است.
 هزینه چاپ آگهی بعهده برنده مزایده می باشد. 

 آدرس پایگاه اینترنتی ) www.isfhan.ir/farakhan( می باشد. 



مسابقه هفته)7(
برگزیدگان مسابقه )شماره 6(:

1-	مينا	رفيعي				
2–	عصمت	زهراني			

برگزیدگان	برای	دریافت	هدایای	خود	از	دو	هفته	بعد	از	اعلام	نامشان	در	
روزنامه،	با	در	دست	داشتن	كارت	شناسایي	به	روابط	عمومی	سازمان	

فرهنگي	تفریحي	شهرداري	اصفهان	مراجعه	كنند.	
	

متن	زیر	كه	طرح	مسابقه	ای	است	با	همكاري	سازمان	فرهنگي	تفریحي	
ش��هرداري	اصفهان	و	روزنامه	اصفهان	زیبا،	این	هفته	توسط	مجموعه	
فرهنگی	تفریحی	بانوان	باغ	نوش	ارائه	ش��ده	اس��ت.	شركت	كنندگان	
عدد	گزینه	صحي��ح	را	به	همراه	نام	و	ن��ام	خانوادگی		خود	به	ش��ماره	
30004845	ارس��ال	كنند	تا	در	صورت	پاس��خ	صحيح	ب��ه	قيد	قرعه	

هدایایي	دریافت	كنند.

    40 راه ساده برای رسیدن به آرامش 
	تقویت	آرام��ش	درونی،	هنری	اس��ت	كه	نيازمند	تمرین	اس��ت.	برای	

روشن	شدن	مطلب،	گفت	وگوی	زیر	را	از	یک	بيمار	قلبی	بخوانيم:
»	وقتی	از	پزشک	معالجم	شنيدم	كه	به	ناراحتی	قلبی	و	فشارخون	مبتلا	
شده	ام	برای	لحظاتی	در	بهت	فرو	رفتم	و	سپس	به	شدت	احساس	یاس	
كردم.	با	خود	گفتم	به	زودی	به	فردی	زمين	گير	و	نيازمند	كمک	دیگران	

تبدیل	خواهم	شد.	
خودم	را	تصور	می	كردم	كه	عصازنان	و	لنگان	لن��گان	از	عرض	خيابان	
عبور	می	كنم	و	از	اینكه	ناچارم	به	تنهایی	این	كار	را	انجام	بدهم،	بيمناک	
و	نگرانم.	در	این	لحظات	ندایی	درونی	به	من	می	گفت:	تو	هنوز	با	آنچه	
در	ذهنت	می	گذرد،	فاصله	زیادی	داری،	به	شرط	آنكه	بخواهی	و	بتوانی	

به	خودت	كمک	كنی.«
اكنون	حدود	پنج	سال	از	آن	زمان	می	گذرد	و	من	توانسته	ام	با	افزایش	
تمركز،	روی	مسائل	اساس��ی	و	مهم،	تغيير	شيوه	زندگی	و	برنامه	ریزی	
در	مورد	انجام	حركات	خاص	ورزشی	همراه	با	رعایت	تغذیه	مناسب	با	
شرایط	جسمانی	خودم	از	پيشرفت	این	بيماری	و	خيلی	از	امراضي	كه	با	

افزایش	سن	به	سراغ	ما	می	آیند،	جلوگيری	كنم.	
خيلی	از	ما	در	زندگی	روزانه	با	مسائلی	روبرو	می	شویم	كه	می	تواند	ما	را	
دچار	برانگيختگی	شدید	روحی	كند.	مهم	نيست	كه	در	چه	سن	یا	شرایط	
اجتماعی	و	اقتصادی	باشيم،	ممكن	است	جوان	باشيم	ولی	در	وضعيتی	
قرار	بگيریم	كه	كنترل	خود	را	در	برابر	رویداد	یا	رفتاری	هرچند	عادی	
از	دست	بدهيم.	ممكن	است	فردی	ثروتمند	با	حساب	بانكی	چند	صد	
ميليونی	باشيم	اما	در	برهه	ای	از	زندگی،	آنچنان	خود	را	اسير	دست	افكار	
نامطلوب	یا	حوادث	نامانوس	ببينيم	كه	در	كمال	ناباوری	متوجه	شویم	
ثروتمان	هم	نمی	تواند	به	ما	در	رفع	مش��كلی	كه	با	آن	مواجه	هستيم،	
كمكی	بكند.	مهم	این	اس��ت	كه	در	چنين	موقعيتی	هر	یک	از	ما	تا	چه	
اندازه	مهارت،	قدرت	كنترل	و	تسلط	بر	خود	را	آموخته	باشيم	و	تا	چه	حد	

بتوانيم	اوضاع	را	هر	قدر	هم	به	ضرر	ما	باشد	به	سود	خود	تغيير	بدهيم.
در	جایی	خواندم	كه:»	وقتی	فرد	با	جس��م	و	روح	و	روان	خود	رابطه	ای	
دوستانه	و	سرش��ار	از	محبت	برقرار	می	كند،	شاهد	همكاری	مطلوب	و	

همكاری	همه	جانبه	ميان	جسم	و	ذهن	و	روحش	خواهد	بود.«
بنابراین	می	توان	چنين	نتيجه	گرفت	كه	احساس	آرامش	كردن،	چيزی	
نيست	كه	از	بيرون	به	ما	تزریق	ش��ود،	بلكه	همانند	هر	حس	خوشایند	
یا	ناخوشایند	دیگری	از	درون	خود	ما	سر	چش��مه	می	گيرد	و	آنگاه	در	
بيرون،	تاثير	بازتاب	ه��ای	آن	را	در	رفتارهای	روزانه	خ��ود	و	یا	دیگران	
شاهد	هستيم.	بسياری	از	ما	برای	آن	كه	یاد	نگرفته	ایم		در	برابر	انتظارات	
دیگران	از	خودمان	مقاومت	كافی	و	به	موقع	نشان	دهيم،	دچار	احساس	
ناخوشایند	به	مرور	آرامش	خاطر	را	از	ما	سلب	می	كند	و	سبب	تضعيف	
خودباوری،	اراده	و	اعتماد	به	نفسمان	می	شود،	درحالی	كه	»	نه	گفتن«	
به	درخواست	ها	و	انتظارات	نامعقول	اطرافيانمان	نه	تنها	امری	مضر	تلقی	
نمی	شود،	بلكه	نشانه	قاطعيت	داشتن	و	تسلط	بر	اعمال	و	كردار	ماست.

در	چنين	شرایطی	است	كه	راحت	تر	به	حرف	های	منطقی	اطرافيان	و	
كس��انی	كه	به	هر	دليلی	از	ما	انتقاد	می	كنند	گوش	می	دهيم	و	در	برابر	

حرفی	هر	چند	كوچک	و	بی	ارزش،	از	كوره	در	نمی	رویم.
منبع:	كتاب	خنده		درمانی،	مولف:	علی	اصغر	سوادكوهی،	صفحه	224،	

انتشارات	سازمان	فرهنگی	تفریحی	شهرداری	اصفهان.

سوال مس�ابقه: با توجه به متن بالا مشخص کنید کدام گزینه 
غلط است؟

1(احساس	آرامش	از	درون	ما	سر	چشمه	می	گيرد	نه	از	بيرون.
2(نشان	دادن	مقاومت	كافی	و	به	موقع	در	برابر	انتظارات	و	توقع	دیگران،	

موجب	آرامش	ما	می	شود.
3(آنچه	در	ذهن	ما	می	گ��ذرد	به	هيچ	وجه	نمی	توان��د	موجب	نا	آرامی	

ما		شود.
4(با	تمرین	و	تمركز	می	توان	آرامش	درونی	خود	را	تقویت	كرد.

دكتر	پژمان	عقدک،	معاون	فنی	مركز	بهداشت	
استان	اصفهان	در	نشس��ت	خبری	بسيج	ملی	
تغذیه	مركز	بهداشت	استان	با	اشاره	به	برنامه	
طرح	تحول	نظام	سلامت	كه	مهمترین	هدف	
آن	بسيج	اطلاع	رس��انی	برای	خودمراقبتی	و	
توانمندسازی	مردم	اس��ت،	عنوان	كرد:	مردم	
باید	برای	ارتقای	س��لامت	خود	تلاش	كنند	و	س��طح	س��واد	

تغذیه	ای	خود	را	بالا	ببرند.

   مه�م تری�ن هدف ط�رح تح�ول نظام س�امت 
خودمراقبتی است

وی	خودمراقبتی	را	در	افراد	موجب	كاهش	بيماری	ها	دانست	
و	اظهار	كرد:	در	ح��ال	حاضر	مهم	ترین	عام��ل	مرگ	و	ميرها	
بيماری	های	قلبی	عروقی	و	پس	از	آن	انواع	سرطان	هاس��ت	كه	

معضل	بزرگی	برای	جوامع	محسوب	می	شود.
دیاب��ت،	فش��ارخون،	چرب��ی	خ��ون	و	چاق��ی	و	اضاف��ه	وزن	
از	بيماری	ه��ای	در	معرض	خط��ر	بيماری	ه��ای	قلبی	عروقی	
و	س��كته	های	مغ��زی	و	قلبی	اند	كه	عق��دک	با	اش��اره	به	آن،	
خاطرنش��ان	كرد:	اگر	بپذیریم	نمک	یكی	از	مهم	ترین	عوامل	
بروز	این	بيماری	هاست،	در	كاهش	مصرف	آن	تلاش	می	كنيم.
وی	با	اشاره	به	مصرف	بالای	آن	در	كشور	ما،	گفت:	در	این	رابطه	
وظيفه	سيستم	سلامت	اس��ت	كه	به	فرهنگ	سازی	و	آموزش	
مردم	برای	الگوی	صحيح	اس��تفاده	از	نمک	بپردازند	و	در	واقع	
بسيج	ملی	تغذیه	با	هدف	آموزش	و	اطلاع	رسانی	همين	موضوع	

ایجاد	شده	است.
معاون	فنی	مركز	بهداشت	استان	اولویت	نظام	سلامت	را	كنترل	
بيماری	های	پرخطرتر	كه	باعث	مرگ	زودرس	می	شود،	عنوان	
كرد	و	افزود:	دانشگاه	علوم	پزشكی	اصفهان	نيز	بر	این	امر	تاكيد	
دارد	و	بيماری	هایی	كه	باعث	ناتوانایی	و	مرگ	زودرس	می	شوند	

را	در	اولویت	قرار	داده	است.

وی	درخص��وص	كاهش	مص��رف	نمک	را	از	س��وی	آموزش	و	
پرورش	برای	دانش	آموزان	و	رس��انه	ها	لازم	دانس��ت	و	افزود:	
مصرف	نمک	گرچه	برای	سلامت	لازم	است	ولی	مصرف	بی	رویه	
آن	می	تواند	سلامت	افراد	را	به	خطر	بيندازد	و	باعث	بروز	برخی	

از	بيماری	ها	شود.
وی	با	اش��اره	به	اینكه	ذائقه	مردم	نيز	به	نمک	زیاد	و	طعم	شور	
عادت	كرده	اس��ت،	تاكيد	كرد:	این	وظيفه	والدین	است	كه	از	
همان	دوران	كودكی	كه	ت��ا	حدود	هفت	س��الگی	ذائقه	افراد	
تش��كيل	می	ش��ود،	عادات	غذایی	را	اصلاح	كنن��د	و	آنها	را	به	

كم	نمكی	غذاها	عادت	دهند.

   نمک مصرفی کشور ما دو برابر استاندارد جهانی 
است

ریيس	دانشكده	تغذیه	دانشگاه	علوم	پزشكی	اصفهان	نيز	در	این	
نشست	به	بحث	و	بررسی	مصرف	نمک	پرداخت	و	گفت:	مصرف	
نمک	برای	بدن	ضرورری	است،	اما	مصرف	زیاد	آن	برای	افراد	
مضر	و	باعث	بروز	بيماری	هایی	چون	سرطان،	پوكی	استخوان،	

فشارخون	بالا	می	شود.
	دكتر	احمد	اسماعيل	زاده	افزود:	مصرف	زیاد	نمک	موجب	بروز	
سرطان	معده	است	كه	در	مردان	شایع	ترین	و	اولين	عامل	بروز	و	

در	خانم	ها	سومين	عامل	بروز	سرطان	به	شمار	می	رود.
نياز	روزان��ه	هر	فرد	به	نم��ک	را	پنج	گرم	عن��وان	كرد	و	گفت:	
مصرف	نمک	در	كشور	ما	10	تا	11	گرم	است	كه	این	ميزان	دو	

برابر	استاندارد	جهانی	است.
وی	با	اش��اره	به	اینكه	نمک	مورد	نياز	بدن	ما	از	طریق	س��دیم	
موجود	در	برخ��ی	از	مواد	غذایی	تامين	می	ش��ود،	تاكيد	كرد:	
سعی	كنيد	به	غذاهایتان	نمک	زیاد	نزنيد	و	بجای	آن	از	آبليمو	
یا	سركه	استفاده	كنيد	و	به	هيچ	عنوان	آن	را	سر	سفره	نياورید.	
ضمنا	از	تنقلات	شور	استفاده	نشود	یا	مثل	آجيل	از	نوع	خام		و	

بی	نمک	آن	استفاده	شود.

ریيس	دانشكده	علوم	غذایی	با	اظهار	تاسف	از	اینكه	توليد	كنندگان	
	در	پی	س��ود	خود	هس��تند	و	مواد	غذایی	خود	را	
پرنمک	می	گيرند	و	همچنين	رستوران	ها	از	نمک	
بيش��تری	نس��بت	به	غذاهای	خانگی	استفاده	
می	كنند،	تاكيد	كرد:	بهتر	است	خانواده	ها	تا	حد	
	امكان	از	غذاهای	خانگی	خ��ود	بهره	ببرند.	وی	
درخص��وص	نمک	دری��ا	نيز	اظهار	ك��رد:	هيچ	
مدرک	علمی	در	دنيا	نمک	دریا	را	تایيد	نمی	كند	
و	برخلاف	باور	مردم	برای	تامين	ید،	از	آنجایی	
كه	ای��ن	منبع	در	اث��ر	آفتاب	و	ح��رارت	از	بين	
می	رود،	تاثيری	ندارد.	ضمن	اینكه	حاوی	فلزاتی	

مثل	جيوه	و		آرسنيک	است.	
اسماعيل	زاده	با	اشاره	به	اینكه	در	تهيه	نان	نمک	
زیادی	به	كار	می	رود	و	از	این	رو	بالاترین	منبع	

تامين	كننده	نمک	است،	عنوان	كرد:	بهداشت	و	معاونت	غذا	و	
دارو	كنترل	لازم	برای	تامين	نان	با	كيفيت	و	استاندارد	مناسب	

نمک	را	در	نظر	بگيرند.
وی	با	تاكيد	بر	ضرورت	كاهش	مصرف	نمک،	خاطرنشان	كرد:	
مصرف	متعادل	نمک	روزانه،	مرگ	و	مير	را	1۸	درصد	كاهش	

می	دهد.

   ذائقه سازی کودکان با کاهش مصرف نمک نهادینه 
می شود

مس��وول	واحد	بهبود	تغذیه	معاونت	بهدش��تی	دانشگاه	علوم	
پزش��كی	از	برنامه	های	مورد	نظر	واحد	خود	پرداخت	و	تاكيد	
كرد:	ذائقه	سازی	در	كودكان	برای	عادت	دادن	آنها	به	غذاهای	

كم	نمک	ضروری	است.
س��كينه	جعفری	با	بيان	اینكه	طب��ق	هماهنگی		با	س��ازمان	
بهزیستی	برنامه	ذائقه	سازی	در	كودكان	را	از	مهد	كودک	های	
اس��تان	اصفهان	ش��روع	می	كنيم	و	ب��ا	آموزش	ه��ای	لازم	به	
فرهنگ	سازی	از	همان	اوان	كودكی	می	پردازیم،	افزود:	علاوه	
بر	این	جهت	كاهش	مصرف	نمک،	آموزش	به	دانش	آموزان	از	

محورهای	برنامه	های	ماست.	
وی	همچنين	خاطرنش��ان	كرد:	از	آنجایی	كه	س��المندان	در	
معرض	خطر	بيش��تری	با	مصرف	بالای	نمک	هستند،	آموزش	

به	این	گروه	سنی	نيز	از	برنامه	های	بسيج	ملی	تغذیه	است.

   تبلیغات چیپس و پفک برای رسانه ملی سودآور 
است

در	ادامه	این	نشست		كارشناس	مس��وول	بخش	فرآورده	های	
گوش��تی	معاونت	غذا	و	دارو	دانش��گاه	علوم	پزشكی	اصفهان	
با	اش��اره	به	اینكه	تنها	نمكی	ك��ه	دارای	پروانه	بهداش��تی	از	
وزارت	بهداش��ت	اس��ت،	مورد	تایيد	اس��ت،	گفت:	با	توجه	به	
دستورالعملی	كه	در	ش��هریور	ماه	سال	جاری	از	سازمان	غذا	و	
دارو	ابلاغ	شد،	ميزان	نمک	مواد	غذایی	توليد	شده	تا	10	درصد	
كاهش	یافت.	به	عنوان	مثال	در	كارخانه	های	ميزان	استاندارد	
مصرف	نمک	انواع	كنسرو	از	2	درصد	به	1.5	درصد	كاهش	پيدا	

كرد.	مرجان	هادیان	با	تاكيد	بر	ضرورت	توجه	ش��هروندان	بر	
ليبل	و	برچسب	مواد	غذایی،	اظهار	كرد:	معاونت	
غذا	و	دارو	به	تنهایی	نمی	تواند	امنيت	مواد	غذایی	
را	تامين	كند.	ضمن	اینكه	آموزش	و	اطلاع	رسانی	

به	مردم	باید	بيش	از	پيش	مد	نظر	قرار	گيرد.
وی	با	اش��اره	به	اینكه	در	س��ایت	معاونت	غذا	و	
دارو	استانداردهای	مواد	غذایی	درج	شده	است،			
یادآور	ش��د:	ای��ن	معاونت	در	ص��ورت	اطلاع	از	
اس��تاندارد	نبودن	مواد	غذایی	توليدی	توس��ط	
كارخانه		ها	و	عرضه	كنندگان	مواد	غذایی	برخورد	

قانونی	خواهد	كرد.
كارشناس	مسوول	بخش	فرآورده	های	گوشتی	
معاونت	غذا	و	دارو	با	اشاره	به	تبليغات	مواد	غذایی	
ناسالم	نظير	چيپس	و	پفک،	تصریح	كرد:	تبليغات	

این	نوع	مواد	غذایی	برای	رسانه	ملی	سودآور	است.	

  68 واحد نانوایی از نمک غیراس�تاندارد استفاده 
می کنند

	مدیر	گروه	بهداشت	محيط	استان	اصفهان	نيز	در	این	نشست	
با	اشاره	به	كنترل	نانوایی	های	استان	گفت:	از	شروع	سال	جاری	
تا	به	حال	از	نمونه	گيری	های	به	عمل	آمده	در	هزار	و	300	واحد	
نانوایی،		تنها	6۸	واحد	آنها	از	ميزان	نمک	غيراستاندارد	استفاده	
می	كنند.	مهدی	رفيعی	افزود:	ضمنا	اغلب	این	تخلفات	مربوط	
به	نان	»تافتون«	است،	كه	آنها	طبق	قانون	به	تعزیرات	حكومتی	

برای	برخورد	قانونی	معرفی	می	شوند.
وی	دليل	افزودن	زیاد	نمک	به	نان	را	بخاطر	ماندگاری	و	كيفيت	
آن	عنوان	كرد	و	گفت:	برای	این	مش��كل	بای��د	دنبال	راهكار	
بهتری	بود.	ضمن	اینكه	با	برگزاری	جلس��ات	زی��اد	با	نانوایان	
	و	اداره	كل	غله،	تاكي��د	بر	تامين	آرد	با	كيفيت	مطلوب	ش��ده	
اس��ت.مدیر	گروه	بهداشت	محيط	اس��تان	اصفهان	با	اشاره	به	
اینكه	رستوران	ها	نيز	در	غذاهای	خود	از	نمک	زیادی	استفاده	
می	كنند	و	سر	ميز	خود	نمكدان	می	گذارند،	خاطرنشان	كرد:	
در	این		زمينه	ضمن	آموزش	های	لازم	در	پی	حذف	نمكدان	از	

روی	ميز	رستوران	ها	هستيم.
وی	به	وضعيت	آلودگی	هوا	در	اصفهان	نيز	اشاره	ای	كرد	و	گفت:	
آلودگی	هوای	امسال	نسبت	به	سال	گذش��ته	بهتر	بوده	اما	از	
سوی	دیگر	در	س��ال	گذش��ته	در	اصفهان	یک	روز	هوای	پاک	
داشتيم	این	در	حالی	اس��ت	كه	در	سال	جاری	طبق	آمارهایی	
اداره	كل	محيط	زیس��ت	اس��تان	تا	به	امروز	در	اصفهان	هوای	

پاک	نداشته	ایم.	
رفيعی	با	اشاره	به	اینكه	آلودگی	هوا	بخاطر	جایگزینی	سوخت		
خودروها	و	تعطيلی	مراكز	مازوت	كه	درصد	زیادی	از	آلودگی	
هوا	را	تش��كيل	می	دادند،	نس��بت	به	سال	گذش��ته	بهتر	شده	
اس��ت،	افزود:	زمان	آلودگ��ی	هوا	برای	هش��دارهای	ضروری،	
اطلاع	رس��انی	و	هماهنگی	های	لازم	به	ارگان	هایی	مثل	اداره	
آموزش	و	پرورش،	صدا	و	س��يما	و	اداره	ورزش	و	جوانان	و	نيز	

بهزیستی	داده	می	شود.	
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

رییس پلیس راهور استان اعام کرد:

برخورد ویژه با توقف دوبله در دستورکار قرار گرفت
ریيس	پليس	راهور	اس��تان	اصفهان	از	طرح	تشدید	برخورد	با	
تخلفات	س��اكن	خبر	داد	و	گفت:	با	توجه	به	ایج��اد	نارضایتی	
شهروندان	به	علت	كندی	ترافيک	و	سد	معبرهای	متعدد	از	سوی	
اتومبيل	های	پارک	شده	در	سطح	معابر	شهری،	پليس	راهنمایی	
و	رانندگی	ضمن	برخورد	شدید	با	تخلفات	ساكن	از	جمله	پارک	
در	محل	ایستادن	ممنوع،	پارک	در	محل	توقف	ممنوع،	پارک	
در	حریم	تقاطع	ها	و	ميادین،	به	طور	ویژه	برخورد	با	توقف	دوبله	

را	در	دستور	كار	خود	قرار	داد.
سرهنگ	حس��ين	غلامی	با	اش��اره	به	اینكه	توقف	دوبله	یعنی	
توقف	در	كنار	وسيله	نقليه	ای	كه	خود	متوقف	است،	اظهار	كرد:	
بدیهی	اس��ت	در	صورت	توقف	دوبله	یک	خط	از	خطوط	عبور	
سایر	وس��ایل	نقليه	در	خيابان	مسدود	ش��ده	و	باعث	مشكلات	

فراوان	از	جمله	ایجاد	كندی	ترافيک	و	پایين	آمدن	ظرفيت	معبر	
و	انحراف	به	چپ	سایر	وسایل	نقليه	ای	كه	قصد	عبور	از	آن	معبر	

را	دارند،	خواهد	شد.	
وی	این	عمل	را	مصداق	عينی	تجاوز	به	حقوق	شهروندی	عنوان	
كرد	و	افزود:	شایس��ته	اس��ت	رانندگان	به	این	بينش	برس��ند	
كه	انجام	ای��ن	تخلف	تاثير	منفی	زیادی	بر	عب��ور	و	مرور	عادی	

خودروها	به	خصوص	در	شهرهای	بزرگ	و	پر	ترافيک	دارد.
این	مقام	مس��وول	عنوان	كرد:	پليس	راهنمای��ی	و	رانندگی	با	

نگرش	به	این	نكته	كه	آیين	نامه	راهنمایی	و	رانندگی	توقف	دوبله	را	
اكيدا	ممنوع	اعلام	كرده	است،	بدون	كوچک	ترین	اغماض	و	حتی	
در	صورت	حضور	راننده	یا	سرنش��ين	در	خودرویی	كه	به	صورت	
دوبله	توقف	كرده،	بلادرنگ	نس��بت	به	اعمال	قانون	وسيله	نقليه	
متخلف	می	پردازد.	وی	از	این	رو	از	رانندگان	خواس��تار	شد	كه	
با	رعایت	قوانين	و	مق��ررات	راهنمایی	و	رانندگی	ضمن	احترام	
به	حقوق	سایر	ش��هروندان،	نهایت	همكاری	لازم	را	با	ماموران	

زحمت	كش	پليس	راهور	داشته	باشند.

در نشست خبری بسیج ملی تغذیه عنوان شد؛

سودآوری چیپس و پفک؛ مانع از ممنوعیت عرضه آن  
       نمک مصرفی کشور ما دو برابر استاندارد جهانی است

محک

لیا 
کهانی

ش�هین 
اصانی

	اگر	شما	دوستی	عزیز	و	فرهيخته	داشته	باشيد	كه	
به	علت	بيماری	صعب	العلاجی	در	شرف	از	دنيا	رفتن	
باشد؛	در	حالی	كه	او	به	شما	بگوید	تا	هستم	لحظه	ها	
را	دریاب	چه	روزها	كه	نباشم	و	افسوس	این	روزها	
كه	نه،	حتی	افسوس	لحظه	ها	را	بخوری	چه	حالی	
پيدا	می	كنيد	؟	بی	تردید	چون	نگارنده	با	احساس	
خفگی	تازه	یادتان	م��ی	افتد	زمانی	كه	در	حال	گذر	اس��ت	چقدر	با	
ارزش	است	انگار	تا	به	حال	این	را	نمی	دانستيد،	تازه	یادتان	می	افتد	
چه	غم	عظيمی	پيدا	می	كنيد،	برای	از	دست	رفتن	تک	تک	روزها،	
دلت	می	خواهد	ثانيه	ها	را	تنگ	در	آغوش	بگيری	و	نگذاری	به	دقيقه	
	و	ساعت	و	روز	تبدیل	شوند.	تمام	دنيا	به	جز	لحظه	ها	و	روزها	برایت	

بی	ارزش	می	شود	احساست	و	دلت	می	خواهد	بگوید:
	اینجا	برای	از	تو	نوشتن	هوا	كم	است
		دنيا	برای	از	تو	سرودن	مرا	كم	است...

ای��ن	مقدمه	دردناک	م��ا	را	واقف	س��اخت	كه	متاس��فانه	آنچه	این	
روزها	می	بينيم	چيزی	نيس��ت	جز	از	دست	دادن	زمان	حال،	گاهی	
یادمان	می	رود	زمان	حال	گرانبها	و	ارزش��مند	اس��ت	در	زمان	حال	
است	كه	احساس��ات	تجربه	می	ش��وند،	تصميم	ها	گرفته	می	شوند	
و	تغييرات	انج��ام	می	گيرد.	اما	اغلب،	قدرت	ج��ادوی	زمان	حال	ما	
را	فریب	می	ده��د	و	از	همه	چيز	غافلمان	می	كند	یعنی	ناخواس��ته	
	بيشترین	لحظات	زندگيمان	را	یا	در	گذشته	به	سر	می	بریم	یا	با	مرور	
	رنجش	ها،	حس��رت	ه��ا	و	ناراحتی	ه��ای	قدیمی	به	اش��تباهات	و	

قضاوت	های	نادرست	خود	و	دیگران	می	پردازیم،	یا	اینكه	دل	مشغول	
نگرانی	های	آینده	ایم	و	با	سناریوهای		چه	می	شود،	چه	كنم،	اگر	و	...	
فاجعه	سازی	می	كنيم.	در	این	ميان	یادمان	می	رود	تنها	چيزی	كه	
از	دست	می	رود	لحظات	حال	زندگيمان	است.	باید	بدانيم	كه	هرگز	
نمی	ش��ود	اعتبار	زمان	حال	و	موقعيت	ممتازش	را	انكار	كرد.	برای	
زندگی	در	زمان	حال	تنها	باید	یاد	گرفت	كه	آگاهی	خود	را	تغيير	داده	
و	به	جای	پرداختن	به	گذشته	كهنه	یا	آینده	نامعلوم،	تمركز	خود	را	بر	

زمان	حال	بيشتر	كنيم	و	از	آن	لذت	ببریم.	
ما	هميشه	انجام	كارهای	خود	را	مدام	به	تاخير	می	اندازیم	بهانه	های	
	زی��ادی	هم	ب��رای	آن	داریم	و	ف��ردا	را	باش��كوه	تری��ن	روز	زندگی	
می	دانيم	فردایی	كه	معلوم	نيست	وجود	داشته	باشد	یا	نه	...	بدانيد	

فردا	متعلق	به	تنبل	هاو	بهانه	ای	است	برای	آنها	تا	به	درستی	زندگی	
نكنند	بی	ش��ک	درنگ	در	انج��ام	ه��ر	كاری	آن	را	در	ذهن	بزرگ	و	
س��خت	می	كند.	باید	بدانيد	كه	اصل	مهم	زندگی	این	است	كه	هر	
روز	را	به	بهترین	ش��كل	ممكن	به	پای��ان	ببریم	ما	اكن��ون	را	داریم	
تنها	اكنون	و	ح��ال	را،	دیروز	یک	خاطره	اس��ت	و	نم��ی	توانيم	آن	
را	تغيير	دهيم	فردا	هم	بيش��تر	یک	خيال	ذهنی	اس��ت	اگر	به	فكر	
دیروز	و	نگران	فردا	باش��يم	ممكن	اس��ت	بخش	بزرگ��ی	از	زندگی	
خود	را	كه	در	زم��ان	حال	وجود	دارد	را	از	دس��ت	بدهي��م.	یادمان	
باش��د	امروز	روز	مهمی	اس��ت	فرصت	در	كنار	هم	بودن	را	از	دست	
	ندهيد	چرا	كه	زمان	بی	رحمانه	به	جلو	می	ش��تابد	و	هرگز	منتظر	ما	

نمی	ماند.	

به فکر دیروز و نگران فردا نباش، امروز روز مهمی است

 مصرف نمک 
در کشور ما 

10 تا 11 گرم است 
که این میزان 

دو برابر استاندارد 
جهانی است

	كارش��ناس	امنيت	اطلاعات	س��ازمان	فاوا	ش��هرداری	اصفهان	
درخص��وص	امنيت	سيس��تم	های	نرم		اف��زاری	گف��ت:	یكی	از	
روش	های	یافتن	مش��كلات	امنيتی	نرم		افزارها	در	فاز	نگهداری	
از	چرخه	حيات	نرم		افزار،	اجرای	تست	نفوذ	است.	در	اصل	تست	
نفوذ	به	شبيه	س��ازي	آنچ��ه	مهاجمان	واقعي	انج��ام	مي	دهند،	
مي	پردازد،	اما	ب��ا	هماهنگی	و	مجوز	از	صاحبان	سيس��تم	بدون	

تخریب	آن.
مژگان	ش��بان	زاده،	خاطرنش��ان	كرد:	با	تس��ت	نفوذ	می	توان	
حفره	هاي	امنيتي	سيستم	هاي	مورد	استفاده	را	مشخص	كرد	
و	با	برطرف	كردن	آنها	از	س��وء	اس��تفاده	هكرها	از	این	حفره	ها	

پيشگيری	كرد.	
وی	ادامه	داد:	اگر	مهاجمان	به	سيستم	نفوذ	كنند	ممكن	است	
سيستم	با	مش��كل	تخریب	و	یا	دس��ترس		ناپذیر	بودن	مواجه	

ش��وند	كه	در	این	صورت	هزینه	رفع	مش��كل	به	وجود	آمده	و	
برطرف	س��ازی	حفره	نفوذ	بيش	از	اجرای	تست	نفوذ	و	برطرف	
كردن	زود	هنگام	حفره	هاست.	به	عبارت	دیگر	مزیت	تست	نفوذ	
كاهش	هزینه	های	اصلاح	نرم		افزار	است.شبان	زاده	گفت:	در	این	
راستا	سازمان	فاوا	شهرداری	اصفهان	اقدام	به	عقد	قراردادهای	
تست	نفوذ	بر	روی	نرم	افزارهای	خود	كرده	است	كه	نتيجه	آن	
شناس��ایی	آس��يب	پذیری	ها	و	حفره	های	امنيتی	نرم		افزارها	و	
برطرف		س��ازی	آنها	و	در	نتيجه	ارتقای	امنيت	نرم		افزارها	بوده	
اس��ت.وی	تاكيد	كرد:	باید	دقت	داشت	كه	تست	نفوذ	تنها	یک	
تصویر	لحظ��ه	اي	از	نرم	افزار	در	یک	زمان	مش��خص	اس��ت،	از	
سوی	دیگر	نرم		افزارها	در	طول	حيات	خود	به	طور	مرتب	تغيير	
می	كنند	و	به	روز	رسانی	می	شوند،	بنابراین	لازم	است	تست	نفوذ	

نرم	افزارها	به	صورت	دوره	ای	و	مرتب	انجام	شود.

سیستم های نرم افزاری و تست نفوذ

مصرف بهینه در بخاری برقی
1-	برای	پرهي��ز	از	مصرف	ان��رژی	زیاد	برای	گرمای��ش،	بهترین	راه	

جلوگيری	از	هدر	رفتن	گرماست.
2-	منافذ	و	درزهای	درب	و	پنجره	ها	و	كانال	ه��ای	باز	كولر	از	جمله	

راه	های	هدر	رفتن	گرماست،	لذا	باید	آنها	را	برطرف	كرد.
3-	بخاری	های	برق��ی	برای	گرمایش	پيوس��ته	و	محيط	های	بزرگ	
طراحی	نشده	اند.	استفاده	از	آنها	در	چنين	شرایطی	هزینه	بالای	برق	

و	به	مخاطره	انداختن	امنيت	را	به	دنبال	خواهد	داشت.
4-	در	ساعات	اوج	بار	از	این	وسيله	استفاده	نكنيد.

5-	حتی	الام��كان	از	بخاری	های	گازی	ب��رای	گرمایش	منزل	خود	
استفاده	كنيد.	مزیت	این	كار	سوخت	ارزان	تر	است.

آموزش



نمايش اسناد عمليات »كربلاي 5« 
در ساختمان آرشيو ملي ايران

غلامرضا عزيزي، معاون اسناد ملي سازمان اسناد و كتابخانه ملي ايران  از 
برگزاري نمايشگاهي براي عمليات كربلاي 5 خبر داد و گفت: قرار است 
در اين نمايشگاه كه با حضور پيشكسوتان عرصه جهاد و شهادت برگزار 

مي شود، 112 تابلو به نمايش گذاشته شود. 
وي افزود: بيشتر اسنادي كه در اين تابلوها نمايان است براي نخستين بار به 
نمايش درمي آيند و ممكن است در هر تابلو دو يا سه سند به چشم بخورد.  
عزيزي با اشاره به خارج شدن بخشي از اس��ناد مرتبط با دفاع مقدس از 
رده طبقه بندي اطلاعاتي گفت: احتمالا همزمان با برگزاري »نمايشگاه 
اسناد افتخار دوكربلاي 5«، تعدادي از اس��ناد مرتبط با تبليغات جنگ 
وزارت جهاد سازندگي نيز به نمايش گذاشته شود. اين نمايشگاه صبح روز 
دوشنبه 15 دي ماه  در ساختمان آرشيو ملي ايران آغاز به كار خواهد كرد.  
وي در بخش ديگر سخنانش با اشاره به وظايف معاونت اسناد ملي گفت: 
اين معاونت در حوزه اسناد وظايفي همچون شناسايي و ارزشيابي اسناد 
دستگاه ها، امحاي اوراق زايد، جمع آوري اس��ناد در مكاني واحد، فراهم 
آوردن آن براي مردم و حفظ و نگه داري اسناد را بر عهده دارد. در همين 
راستا دستگاه هاي دولتي و نهادهاي مرتبط با دولت وظيفه دارند كه اسناد 
خود را در اختيار اين معاونت قرار بدهند. در رابطه با جمع آوري اسنادي 
كه در اختيار مردم است نيز بايد گفت ما اين اسناد را با سه رويكرد حفظ و 
نگهداري خواهيم كرد؛ نخست آنكه آ نها را خريداري مي كنيم و اگر كسي 
نخواهد اسناد را بفروشد، آنها را از آن به امانت خواهيم گرفت. علاوه بر اين 
اگر صاحب سندي مايل به فروش يا امانت دادن آن نباشد كارشناسان ما 
به آنها آموزش خواهند داد كه چگونه از سند مراقبت كنند.  وي در بخش 
ديگر سخنانش يادآور شد: تا پايان امسال كارگاه مرمت اسناد و مطبوعات 
و نشريات انجام خواهد شد. پيش از اين براي اسناد، نسخ خطي و مرمت 

جلد چرم فعاليت ها و كارگاه هايي برگزار شده بود.

افزايش كاروان هاي راهيان نور دريايي

مسوول اردويي راهيان نور  و گردشگري سپاه امام سجاد استان هرمزگان 
از اختصاص سهميه اي 9000نفري در بخش اردوهاي راهيان نور دريايي 
خبر داد. رسول جهانداري با اعلام اين خبر توضيح داد: با توجه به جلساتي 
كه با بخش هاي مختلف مرتبط با راهيان نور در استان هرمزگان برگزار 
كرده ايم تاكنون مقرر شده است كه سهميه اي 9000 نفري به اردوهاي 
راهيان نور دريايي در بخش و كاروان هاي عمومي و نهادها اختصاص يابد. 
وي خاطرنشان كرد: سال گذشته نيز در بخش راهيان نور دريايي و مناطق 

عملياتي خوزستان هم12000 نفر سهميه داشته ايم.

كتاب » زندان الرشيد« 
به چاپ چهارم رسيد

كتاب »زندان الرشيد« نوشته محمدمهدی بهداروند برای چهارمين  بار 
از سوی انتشارات سوره مهر باز چاپ می شود. اين اثر به عنوان برگزيده 
هفتمين دوره جايزه جلال مورد تجليل قرار گرفته اس��ت. انتشارات 
سوره مهر در نظر دارد تا چهارمين چاپ از اين اثر را روانه بازار كتاب 
كند. اين اث��ر دربردارنده خاطرات س��ردار علی اصغ��ر گرجی زاده از 
روزهای اس��ارت در زندان الرش��يد است كه توس��ط محمدمهدی 
بهداروند نوشته و منتشر شده اس��ت. اين اثر در سال گذشته منتشر 
شد و از آن زمان تاكنون جزو آثار پرفروش انتشارات سوره مهر اعلام 

شده است.
كتاب »زندان الرشيد« با روايت مقاومت خستگی ناپذير سربازان ايران 
در جزاير مجنون به تاريخ، چهارم تيرماه سال 67، روز سقوط جزاير و 
تأثيرگذاری بسيار گسترده سردار شهيد علی هاشمی آغاز می شود و 
با فرار سردار گرجی زاده و شهيد هاشمی به نيزارهای جزيره مجنون 
ادامه می يابد. در همان حال با برخورد يک موشک هلی كوپتر بين اين 
دو س��ردار دفاع مقدس جدايی افتاده و گرجی زاده بعد از 30 ساعت 

مخفی شدن، به اسارت عراقی ها در می آيد.
سردارگرجی زاده مدت چهارماه فرماندهی خود بر قرارگاه سپاه ششم 
را از عراقی ها مخف��ی می كنند و بعد از چهارماه لو م��ی رود. بعد از لو 
رفتن، مورد بدترين شكنجه ها قرار می گيرد. عراقی ها او را به »زندان 
الرشيد« كه مخوف ترين زندان عراقی ها بوده منتقل می كنند و هشت 
سال اسارت خود را در اين زندان به سر می برد. روايت نحوه شهادت 
شهيد علی هاشمی يكی از بخش های جالب اين اثر است؛ چرا كه راوی 
در آخرين لحظات زندگی سردار هاشمی حضور داشته و خود شاهد 

نحوه شهادت وی بوده است.

7

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

»خاكريز پيشانی« روايتی مستند از پدافند گردان حمزه  لشكر 27 
در عمليات والفجر 8 به قلم آقای علی رضا اشتری به چاپ رسيد.    

»خاک ريز پيشانی، روايتی مستند از پدافند گردان حمزه  لشكر 27در 
عمليات والفجر 8« به قلم علی رضا اشتری در نشر 27 )مركز فرهنگی 

هنری روايت 27 بعثت( به چاپ رسيد.
لشكر 27 محمد رس��ول الله)ص( از يگان های عمل كننده  عمليات 
والفجر 8، در جاده  فاو � ام القصر وارد كارزار شد و پدافند اين جناح 
از عمليات را به عهده گرفت. دسته  اول گروهان  سوم گردان حمزه 
در اين چند روز پدافند، در خاكريز پيشانی مستقر بود و اين كتاب، 

روايت يكی از آدم های اين دسته از اتفاق های آن پنج روز است.
»خاكريز پيش��انی« در 3۴8 صفح��ه، در قطع رقعی با ش��مارگان 
3000 نسخه  از سوی نش��ر 27 روانه  بازار نشر ش��ده است. در اين 

كتاب می خوانيم:كمتر از يک دقيقه بعد از انفجار، صدای پرپر چند 
تا تركش پيچيد توی آسمان. تركش ها می چرخيدند و صدايشان 
نزديک و نزديک تر می شد بی اين كه بش��ود ديدشان. يكدفعه دو تا 
تركش، تقريباً با هم خوردند به پشتم. درست توی فرورفتگی بين دو 
كتفم؛ وسطِ وسط و قشنگ روی ستون فقرات. سرد بودند. هيچ كاری 
نكردند. خدا را شكر كردم كه كسی نديد. حتی آن قدر قدرت و سرعت 
نداشتند كه بادگير را پاره كنند. خوردند به پشتم و افتادند كف سنگر. 
برِشان داشتم. تركش بايد داغ باشد، آن قدر داغ كه سرخِ سرخ باشد، 

اما اين ها حتی دستم را هم گرم نمی كردند. دو تا تركش چدنی، هر 
 كدام اندازه ی دو بند انگش��ت؛ تميز و نقره ای و س��رد. گرفتم شان

 جلوی صورتم. آن لحظه دوست داشتم می ش��د كه با همين دو تا 
تركش تا ابد همان جا می ماندم يا حتی می رسيدم به دوستانی كه 
توی اين دو سه روزه ازشان جا مانده بودم. اگر می رفتند تو، حتماً قطع 
نخاع می شدم. يک كم با تركش ها بازی كردم. مثل دو تا سنگ ريزه 
كه كف دست بچرخانی؛ بعد هم گذاشتم شان توی جيب بادگيرم؛ 

يادگاری. شايد هنوز هم ته كمد وسايلم مانده باشند.
پایداری

حاج ذبيح الله بخش��ي زاده، »شيرمرد جبهه ها« 
در ايران خيلي معروف بود ام��ا در خارج از ايران 

معروف تر و مشهور تر.
 13 دي ماه 90 وقتي خبر مرگ حاجي منتش��ر 
شد، روزنامه كريستين س��اينس مانيتور درباره 
حاج بخشي نوش��ت: »فدايي ريش سفيد ايراني، 
بيش از نيم قرن جلودار و هس��ته تمامي اقدام��ات انقلاب و يا 
راهپيمايي هاي حماي��ت از نظام بوده اس��ت.« حاج ذبيح الله 
بخش��ي زاده مرد جنگ بود. مرد روزهاي سخت. مردي كه در 
سخت ترين شرايط جنگ كنار رزمنده ها ايستاد و با شعارهاي 
حماس��ي خود به آنها روحيه داد. حاج بخشي »بمب روحيه« 
بود. مرد مق��اوم و اس��طوره اي كه قلبش تا آخري��ن لحظه به 
ياد رزمندگان تپيد. خبرنگار حماس��ه و جه��اد دفاع پرس به 
بهانه سومين س��الگرد كوچ ناباورانه اين پيرمرد روشن ضمير، 

فرازهايي از زندگي سراسر حماسه و ايثارش را مرور مي كند. 

  وقتي ماشين انگليس��ي ها، پدرش را زير گرفت و پايش را 
شكست، حاجي هفت سال بيش��تر نداشت. بيچاره پدرش سر 
همان تصادف از دنيا رفت و ذبيح الله يتيم ش��د. خانواده، نان 
 آور مي خواست. فكري به سرش زد. دست شكرالله )برادرش ( 
 را گرفت و ه��ر دو رفتند س��راغ آب فروش��ي. از آب انبار آب

 مي آوردند و به راننده كاميون ها مي فروختند. دو برادر س��ن 

و سالي نداشتند اما نان آور خانواده و كمک خرج مادر بودند. 
 

  سر پر شوري داش��ت. اهواز كه بود الفباي مبارزه را ابتدا از 
آيت الله علم الهدي آموخت. بعد خورد به پس��ت گروه فدائيان 
اسلام و نواب صفوي. فدائيان خيلي زود حاجي را به جمعشان 
راه دادند بس كه جربزه داشت. از شهيد نواب خيلي چيزها ياد 
گرفت. به ويژه »درس��تي، قاطعيت و تصميم گيري« را. هنوز 
يادگيري الفباي مبارزه را تمام نكرده بود كه حوصله اش س��ر 
رفت و براي دست گرمي دو بار مجسمه شاه را در محله راه آهن 
آورد پايين و س��ر اسب مجسمه ش��اه را برد قهوه خانه حسين 

ترک تا دوستانش را بخنداند. 

  دست ش��ان خالي بود. اوايل جنگ در سوسنگرد نه اسلحه 
داشتند و نه فش��نگ. با دس��ت خالي مي جنگيدند. بني صدر 
ملعون دستور داده بود كه به بچه هاي سپاهي حتي يک فشنگ 
هم ندهند. حاجي، شب ها درپشت بام خانه ها كمين مي كرد و 
اسلحه عراقي ها را مي گرفت و بعد با همان اسلحه به حساب شان 
مي رسيد. بعضي وقت ها هم احتياجي به تفنگ نداشت، تن به 

تن مي جنگيد، بس كه پر زور و قوي پنجه بود. 
 

  گير كرده بودند. گذشتن از سه راهي كه بچه ها اسمش را سه 
راهي مرگ گذاشته بودند، كار حضرت فيل بود. هر جنبنده اي 

كه از آنجا رد مي شد، عراقي ها مي فرستادند هوا. به اصطلاح 
نيروها كپ كرده بوند. يكدفعه صداي بلندگوي ماشين حاجي 
بخشي آمد. گفتند: اگر ماشين حاجي بيايد آن را هم مي زنند. 
همينطور شد. گلوله مس��تقيم تانک از شيشه جلو رفت داخل 
ماش��ين. موج انفجار حاجي را پرت كرد بيرون اما همراهانش 
در ميان آتش گير كردند و مقابل چش��م ه��اي گريان حاجي 
سوختند و آسماني ش��دند. يكي از همراهان، نادر نادري بود، 

داماد حاجي! 
 

  دشمن پاتک كرده بود. هواپيماها از هوا، تانک ها از زمين و 
توپ ها از راه دور، عرصه را بر بچه ها تنگ كرده بودند. صدام به 
ژنرال ماهر عبدالرشيد دس��تور داده بود كه هر طور شده فاو را 
از دست ايراني ها بگيرد. ش��رايط به قدري سخت بود كه حتي 
جانشين لشگر هم تانک شكار مي كرد. فشار دشمن روحيه بچه ها 
را ضعيف كرده بود. از زمين و آس��مان گلوله مي باريد. ناگهان 
حاجي بخش��ي از گرد راه رس��يد با همان پاترول و بلندگوي 
معروفش. از راه نرسيده شعار داد: »كي خسته است؟« بچه ها 

جان دو باره گرفتند و فرياد زدند: »دشمن«. 

  بمب روحيه بود، حاجي وقتي ديد: » براي بچه ها )رزمندها(، 
روحيه از مهمات خيلي بهتر است.« شروع كرد به شعار دادن و 
شعر حماسي خواندن. »ماشاالله، حزب الله«. بعد پخش شيريني 
و ش��كلات. ماش��ين معروفش را در تهران يا ك��رج از مهمات 
)بخوانيد شيريني و ش��كلات( پر مي كرد و مي برد جبهه. اين 
كار حاجي به قدري در روحيه رزمنده ها تاثير داشت كه صدام 
250 هزار دينار عراقي براي گروگان گيري حاجي جايزه تعيين 
كرده بود تا حاجي بخشي را زنده بگيرند و تحويل دهند. حاجي 
 بيدي نبود كه به اين بادها بلرزد. دلش قرص تر از اين حرف ها 

بود. 

  مسوول تداركات لشكر نبود اما خودش به تنهايي يک لشكر 
بود. خودش را به آب و آتش مي زد تا وسايل مورد نياز بچه هاي 
لشكر را تامين كند. پيرمرد از گردن كج كردن پيش مسوولان 
ابايي نداش��ت. براي رزمنده ها حاضر بود هر كاري بكند. براي 
گرفتن وسايل هم ش��يوه خاص خودش را داش��ت. گاه ريش 
گرو مي گذاش��ت. گاه خواهش مي كرد و گاه با شيرين كاري 
هاي خاصي وس��ايل مي گرفت. ريش پير مرد پيش خيلي ها 
 حرمت داشت. مي گفت: »براي خاطر اين بچه ها گردنم را كج 
مي كردم. از كارخانه داره��ا، از آدم هاي معروف، كمک مي گرفتم. 
شما چهار تا آجيل و بيس��كويت و عطر را نبينيد كه من خودم 
مي آوردم و به بچه ها مي دادم. ت��ازه پول اين جنس ها اكثر با 
خودم بود. كمک اصلي، گوني گوني برن��ج و ... كه از تهران بار 
مي كردند و به جبهه مي فرستادند و اگر خدا قبول كند باعث 

و باني آنها من بودم. « 

  اوضاع به هم ريخته بود و تعريف چنداني نداشت. عمليات 

والفجر ۴ تازه شروع ش��ده بود. هيچ كس دل و دماغ درست و 
حسابي نداشت. دز روحيه ها پايين بود. ناگهان سر و كله يكي 
پيدا ش��د كه بلند داد مي زد: »ماش��اء الله، حزب الله «. باز هم 
حاجي بخشي بود. در حالي كه بين بچه ها نقل و نبات! پخش 
مي كرد فرياد مي كشيد: »كي خسته است؟ « بچه ها هم جواب 
مي دادند: »دشمن«. حاجي به قدري شعار داد و انرژي پخش 

كرد كه صحنه عوض شد و بچه ها جان گرفتند. 

  پرچم معروف حاجي، مثل خودش پر ماجرا بود. هر جا مي 
رفت پرچم معروفش را هم با خودش مي برد حتي در سفر مكه. 
»توي سفر مكه خواستم با آب زمزم بشورمش! شهيد دستواره 
گفت: حاجي نمي شود.گفتم من مي برم. پرچم را بستم و چوب 
پرچم را عصا ك��ردم و خودم را زدم به كوري تا رس��يدم به در. 
شرطه ها گفتند: چشم ندارد! خلاصه رفتم تو و سريع پرچم را 

با آب زمزم شستم. روي خانه خدا هم انداختم. « 

  مثل هميش��ه داش��ت ميان رزمنده ه��ا مهمات!)بخوانيد 
شيريني و شكلات( پخش مي كرد و با شور و حرارت هميشگي 
ش��عار مي داد و رجز مي خواند. عمليات كرب��لاي 10 بود در 
پنجوين كه خبر دادند: »حاجي پس��رتون، محمد رضا شهيد 
شده«. همين كه خبر را شنيد، خم به ابرو نياورد و گفت »عيب 
ندارد، شما همه پسران من هس��تيد« بعد از كيسه، يک مشت 
شكلات برداشت و فرياد كش��يد: » كي خسته است؟ « بچه ها 

اين بار با صداي بلند جواب دادند »دشمن«. 

  از بس نازنين و بي غل و غش بود كه هر كس��ي يک جوري 
صداش مي كرد. بين بچه هاي جبهه به »حاجي ش��كلاتي«، 
»حاجي عطري«، »حاجي گلاب��ي« معروف بود. بعضي ها هم 
حاجي بخش��ي را » پدر وتو« صداش مي كردند از بس كه در 
سخنراني ها و نطق هاي آتشين اش به شوراي امنيت و حق وتو 
 اعتراض مي كرد و گير مي داد. حاجي يک اسم داشت و ده ها

لقب. به قول ظريف��ي: »حاجي يک نفر بود ام��ا وقتي مي آمد 
انگار يک تيپ و لشكر آمده«. به راستي كه پير مرد يک لشكر 

بود. يادش بخير. 
 

  بعد از جنگ پير مرد حسرت روزهاي جبهه و شهيد نشدن 
را مي خورد اما حسرت گذش��ته اش را نمي خورد بلكه به آن 
افتخار مي كرد و م��ي گفت: » خدا مي داند من از گذش��ته ام 

پشيمان نيستم.
 اگر دوب��اره ب��ه دنيا مي آم��دم و اگ��ر انقلاب و جنگ��ي بود، 
 همي��ن كارهاي��ي را م��ي كردم ك��ه در ط��ول اين س��ال ها

كردم. مخصوصا خيلي حس��رت جنگ را مي خ��ورم... من به 
گذشته ام افتخار مي كنم. چون براي سرزمينم بود، براي اسلام 
بود، براي خدا بود و خلق خدا كه مي دانم خدا اين خلق را هم 
خيلي دوست دارد. شما به مردم بگوييد،  براي شان بنويسيد كه 

حاجي بخشي چيزي جز خدمت در نظر نداشت.«

به يادبود حاج ذبيح الله بخشی

شیرمرد جبهه ها

گروه
پايداری

   گاهی به آسمان نگاه كن
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معرفی كتاب

كتاب » خاكريز پيشانی«  روايتی مستند

براي اينكه عراق بتواند ارتفاعات سركوب به گردنه كاسه گران را در 
منطقه گيلان غرب جمهوري اسلامي ايران اشغال كند در حمله 
سراسري خود از محور خسروي قصر شيرين- امام حسن به گيلان 

غرب استفاده كرد.
در طراحي مقابله با عراق در قبل و بعد از پيروزي انقلاب اسلامي 
ايران سه گردنه مهم پاطاق، س��نگان و كاسه گران به شكل ويژه 
مورد توجه قرار داشت و عراق با آگاهي از اين توجه، تلاش عمده 
خود را براي تصرف گيلان غرب قرار داد. ولي مقاومت اوليه عشاير 
و اهالي بومي غيور و غيرتمند گيلان غرب همراه رزمندگان ارتش 
جمهوري اسلامي ايران باعث شد كه نيروهاي عراقي از گيلان غرب 
به عقب رانده شده و در مقابل تنگ حاجيان و  آبادي گور سفيد و 

ارتفاع چغالوند مستقر شوند.
يكي از محورهاي عمده پيشروي دشمن در جبهه هاي غرب كشور 
در تک سراسري ابتدايي جنگ، محور خسروي � قصرشيرين � امام 
حسن � گيلان غرب بود كه به نظر مي رسيد، هدف نهايي دشمن 
در اين محور، اشغال ارتفاعات سركوب به گردنه كاسه گردان باشد.

از زمان پيروزي انقلاب اس��لامي تا شروع جنگ تحميلي منطقه 
براي نفوذ و فعاليت عوامل جاسوسي و جمع آوري اطلاعات عراق 
به طور كامل فراهم بود. ابتدا دشمن بعثي توانست تا گيلان غرب 
را تصرف كند ولي خوشبختانه عشاير و اهالي بومي غيور و غيرتمند 
منطقه گيلان غرب ك��ه همدوش با رزمندگان اس��لام در مقابل 
دشمن تجاوز كار از بذل مال و جان خود و مقاومت خودداري نكرده اند، 
باعث شد كه دشمن از شهر گيلان غرب به عقب رانده شود و مقابل 

تنگ حاجيان � آبادي گورسفيد � ارتفاع چغالوند مستقر شود و به 
اين ترتيب اگر چه شهر گيلان غرب به اشغال دشمن در نيامد، ولي 
محور گيلان غرب � تنگ حاجيان � سرپل ذهاب � پادگان ابوذر در 

تنگ حاجيان به كنترل نيروهاي عراقي درآمد.
سازماني كه براي اجراي مأموريت به يگان ها داده شده بود اعم از 

نيروهای ارتش وسپاه بود.
به هرحال زمان آغاز حمله فرا رس��يد و گردان هاي حمله ور، طبق 
طرح عملياتي به س��مت هدف هاي تعيين ش��ده پيشروي كردند. 
خط مقاومت اصلي دشمن در اطراف محور و ارتفاعات كنترل كننده 
دشت گيلان غرب بود، ولي در ارتفاعات دور از اين محور، مواضع 
دشمن چندان مستحكم نبود؛ زيرا دش��من چنين برآورد كرده 
بود كه هرگونه عمليات تعرضي نيروهاي ايراني مي بايس��ت در 
اطراف محور اصلي اجرا شود تا امكان تداركات و پشتيباني وجود 

داشته باشد.
اولين آثار تزلزل در خط دفاعي دشمن در ساعت 11:۴0 در حوالي 
روستاي كرگاه مشاهده شد و گروهان سوم گردان 285 تانک كه 
به سمت آن روستا پيشروي مي كرد، گزارش داد نيروهاي دشمن 
به حالت عقب نش��يني درآمده اند. به اين گروهان دس��تور داده 
شد سرعت پيشروي را افزايش دهدو وحش��ت بيشتري در افراد 

دشمن ايجاد كند.
سرانجام در حدود ساعت 12:00 مشخص شد كه نيروهاي دشمن در 
 تمام عرض جبهه دفاعي خود ميدان مين پرحجمي برقرار  كرده اند 
و براي ادامه پيشروي لازم اس��ت ابتدا اين ميدان هاي مين از سر 

راه نيروهاي خودي برداشته ش��ود. فرمانده گروه رزمي كبير به 
واحدهاي مهندسي دستور داد هر چه سريع تر براي خنثي كردن 

ميدان هاي مين دشمن اقدام كند.
روز اول حمله در شرايطي به پايان رس��يد كه فقط گردان تانک 
گردان سپاه پاس��داران در مركز منطقه نبرد حدود سه كيلومتر 
پيشروي كرده و متحمل تلفات سنگيني ش��ده بودند و دو گروه 

رزمي ديگر در شمال و جنوب پيشروي چنداني نكرده اند.
عمليات تنگ حاجيان در راس��تاي تدبير كلي و هدف هاي مورد 
نظر نيروي زميني ارتش جمهوري اسلامي ايران از اجراي عمليات 
محدود آفندي، اجرا ش��د، ولي از نظر نظامي هدف ها به گونه اي 
انتخاب ش��دند كه در صورت پيروزي قطعي و تصرف كامل آنها، 
برتري قابل ملاحظه اي در تسهيل عمليات هاي آفندي )بعدي( و 

عقب نشيني عراق به دست مي آمد.  اين عمليات در 1359/10/1۴ 
آغاز شد و تا 59/10/25 بعد از مدت 11 روز با هدايت قرارگاه مقدم 

نيروي زميني ارتش در غرب به پايان رسيد.
نتيجه:

1.  قسمتي از ارتفاعات بر آفتاب در جنوب تنگ حاجيان، ارتفاع 
اوآذي��ن و ارتفاعات مجاور چغالوند توس��ط ي��گان هاي خودي 

تصرف شد.
2.  بيش از 600 نفر از نيروهاي عراقي كشته و مجروح شدند و 53 

نفر نيز به اسارت درآمدند.
3.  در اين عمليات تعداد 26 دستگاه تانک، يک دستگاه بولدوزر، 
25 دستگاه خودرو و هشت عراده توپ به همراه يک فروند بالگرد 

منهدم شد.

سالروز عمليات آفندي تنگ حاجيان

مقاومت اهالی گيلان غرب

اخبــار کوتاه



قاتل معلم بروجردی: 

آقای خشخاشی بی گناه بود 

پسر پانزده ساله که با ضربات چاقو معلم خود را در شهرستان بروجرد 
کشته و گریخته بود، پس از سی و هفت روز زندگی مخفیانه در کانون 

اصلاح و تربیت تهران شناسایی و دستگیر شد. 
ساعت 11 صبح روز اول آذر امسال، محسن خشخاشی چهل و سه ساله 
در حال تدریس درس فیزیک در دبیرستان پسرانه حافظی در خیابان 
۴۵ متری بسیج شهرستان بروجرد بود که دانش آموز پانزده ساله وارد 
کلاس ش��د.دانش آموز نوجوان بدون هیچ حرفی به سمت نیمکتش 
حرکت کرد. معلم از او خواست به دلیل غیبت های غیرموجه خود از 
دفتر نامه بیاورد که پسر نوجوان به طرفش حمله ور شد و با چاقویی که 
همراه داشت ضرباتی به گردن و سینه معلم خود وارد کرد و گریخت. 

 پیکر نیمه جان معلم به بیمارستان شهید چمران منتقل شد، اما تلاش 
پزش��کان برای نجات جان او موثر واقع نشد و معلم فیزیک جان خود 
را از دست داد. با توجه به حساسیت موضوع، پرونده در اختیار تیمی 
از ماموران پلیس آگاهی اس��تان لرس��تان قرار گرف��ت و ماموران در 
نخستین گام راهی خانه این دانش آموز شده و دریافتند محمد پس از 
قتل به محلی نامعلوم گریخته است. درحالی که تحقیقات پلیس برای 
دستگیری متهم فراری ادامه داشت، پدر او دربازجویی ها مدعی شد، 
محمد مشکلات روحی و روانی دارد و به همین دلیل در زمان حادثه 
کنترل خود را از دس��ت داده و به طرف معلمش حمله کرده است.در 
این مرحله از تحقیقات دو نفر دیگر از اعضای خانواده نوجوان متهم به 
قتل که مقدمات فراری دادن وی را فراهم کرده بودند با دستور قضایی 
بازداشت و مورد تحقیق قرار گرفتند. تجسس های گسترده پلیس برای 

یافتن متهم فراری ادامه داشت، اما بی نتیجه بود. 
 کارآگاهان جنایی که احتمال می دادند او به خارج از اس��تان لرستان 
گریخته باشد مش��خصات و تصاویر او در اختیار پلیس آگاهی سراسر 
کشور قرار گرفت تا به محض دیدن متهم وی را دستگیر کنند. با این 
حال پلیس آگاهی استان لرس��تان احتمال می دادندکه قاتل فراری 
ممکن است در شهرستان های اهواز، آبادان و نهاوند پنهان شده باشد، 

این شهر ها را زیر نظر گرفتند، اما ردی از او به دست نیاوردند. 
 حتی هنگام خروج زائران اربعین حسینی کارآگاهان مرز را به طور کامل 
زیر نظر گرفتند . بسیاری از اجساد بدون هویت نیز که در بانک پلیس 
آگاهی سراسر کشور ثبت شده بود بررسی شد، اما باز هم ردی از این 

متهم نوجوان فراری به دست نیامد. 
 در حالی که جستجوها در این باره ادامه داشت، روز دوشنبه هشتم دی 
امسال، کارآگاهان جنایی سرنخ هایی را به دست آوردند که نشان می داد 
نوجوانی به اتهام درگیری در کانون اصلاح و تربیت تهران بازداشت شده 

و دوره محکومیتش را سپری می کند. 
 مشخصات وی با همان قاتل فراری مشابهت دارد، اما نامی که او خود 
را به کانون اصلاح و تربیت معرفی کرده، علی است. با کشف این سرنخ، 
کارآگاهان با هماهنگی قضایی همراه پدر متهم برای تشخیص هویت 
واقعی نوجوان بازداشت شده در کانون، به محل مورد نظر اعزام و با تایید 

هویت وی از سوی پدرش، عامل جنایت را دستگیر کردند. 
 متهم در بازجویی اولیه به قتل معلم خود اعتراف کرد و گفت: گمان 
نمی کردم او مرده باشد. ساعاتی پس از حادثه و زمانی که متوجه مرگش 
شدم از کاری که انجام دادم، پشیمان گش��تم و قصد داشتم خودم را 
تسلیم کنم تا مجازات شوم، اما ترسیدم خودم را به پلیس تسلیم کنم. 
عذاب وجدان یک لحظه از من دور نمی شد. پس از تهیه مقداری پول 

فرار کردم و زندگی پنهانی ام شروع شد. 
وی اضافه کرد: پس از چند شهر، سرانجام به تهران آمدم که دستگیر 
شدم. در تهران مدتی آواره بودم تا این که با یک نفر درگیر شدم و سر 
از کانون اصلاح و تربیت درآوردم اما اسم واقعی خودم را به آنها نگفتم. 
آقای خشخاشی بی گناه بود و من بی آن که بفهمم کارم چه سرانجام 
تلخی دارد، مرگ او را رقم زدم. از کاری که کردم، پش��یمانم، اما این 
پشیمانی دیگر س��ودی ندارد. این در حالی است که متهم در رابطه با 
انگیزه اش از این جنایت تلخ سکوت کرده است. با ثبت اظهارات اولیه 
متهم، کارآگاهان جنایی روز گذشته مقدمات انتقال او را از تهران به 
پلیس آگاهی شهرس��تان بروجرد فراهم کردند ت��ا بزودی تحقیقات 

تکمیلی از وی آغاز شود. 
 با دستگیری متهم به قتل پانزده ساله، روز گذشته برادر معلم بروجردی 
اعلام کرد: باورم نمی شود عامل جنایت در آستانه چهلم برادرم دستگیر 
شده اس��ت. در این مدت روز های تلخی بر من و خانواده مان گذشت. 
متهم فقط برادرم را نکشت بلکه امنیت جامعه را هم به مخاطره انداخت. 
از مسوولان قضایی شهرستان بروجرد می خواهم هرچه سریع تر متهم 
را محاکمه کنند و او را به سزای عملش برسانند تا هیچ فرد دیگر به خود 
اجازه ندهد دست به قانون شکنی بزند و جان دیگران را به خطر بیندازد. 
 رییس کل دادگستری استان لرستان نیز در این باره به گفت: دستگاه 
قضایی برای تکمیل پرونده و ادامه تحقیقات تا مشخص شدن نهایی 
علت و انگیزه قت��ل کار خود را ادامه می ده��د و نتیجه به اطلاع مردم 
خواهد رس��ید. دس��تگاه قضا بدون اغم��اض و طبق قان��ون به تمام 
پرونده های حقوقی و قضایی رس��یدگی می کند تا حقوق افراد به آنها 

داده شود.
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حـوادث

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 
دستگيري سارق داخل خودرو  با  171 فقره سرقت 

با ت��لاش کارآگاهان پلیس آگاهي فرماندهي انتظامي اس��تان 
اصفهان در عملیاتي ویژه یک س��ارق حرف��ه اي داخل خودرو 

دستگیر و به 171 فقره سرقت اعتراف کرد. 
سرهنگ ستار خس��روي، رییس پلیس آگاهي استان اصفهان 
اظهار داشت: در پي وقوع سرقت داخل خودرو در محدوده شرق 
شهر اصفهان، رسیدگي به موضوع در دس��تور کار کارآگاهان 

پایگاه شرق این پلیس قرار گرفت. 
وي تصری��ح کرد:کارآگاه��ان بلافاصله در ای��ن زمینه پرونده 

تش��کیل و تحقیقات خود را آغاز کردند و با ب��ه کارگیري توان 
علمي و تخصصي و اشرافیت بالاي خود توانستند هویت فردي 

که در این سرقت دست داشت را به دست آورند. 
وي افزود: با شناس��ایي هویت و مخفیگاه س��ارق ماموران طي 
هماهنگي با مقام قضایي در عملیاتي وی��ژه و غافلگیرانه متهم 
را دستگیر و به پلیس آگاهي انتقال دادند که وي در تحقیقات 
صورت گرفته به 171 فقره سرقت از داخل خودرو همشهریان 

اقرار کرد. 

این مقام انتظامي با بیان اینکه متهم اعتیاد شدیدي به مواد مخدر 
دارد گفت: براس��اس اعترافات متهم وي تمام اموال س��رقتي را 

فروخته و از درآمد آن مواد مصرفي خود را تهیه مي کرده است. 
سرهنگ خسروي بیان داشت: با تلاش کارآگاهان مالخر اموال 

مسروقه نیز دستگیر شد. 
در بازرسي از منزل س��ارق تعداد زیادي اموال مسروقه ازقبیل 
11دستگاه گوشي، 12عدد فلش مموري،تعدادي مدارک،کارت 
س��وخت،کارت عابر بانک،2۴عدد رم گوشي،دو دستگاه ضبط 

کشف شد. 
سرهنگ خسروي بیان داشت: طبق اعترافات مشخص و معلوم 
شد که تعداد بس��یار زیادي از خودروهاي که مورد سرقت قرار 
گرفته بودند بدون تجهیزات ایمني در خیابان ها رها شده بودند.

وی اظهار داشت: به شهروندان توصیه مي کنیم خودروهایشان 
را در پارکینگ منازل و یا پارکینگ هاي عمومي س��طح ش��هر 
پارک و از پارک کردن آن داخ��ل کوچه و خیابان ها خودداري 

کنند. 

هشـدار

فرمانده انتظامي شهرس��تان اصفهان گفت: صاحبان صنوف 
از نگهداري بی��ش از حد معم��ول، وجه در مح��ل کار خود، 

خودداري کنند. 
سرهنگ حسن یاردوس��تي درخصوص پیشگیري از سرقت 
محل کس��ب اظهار داش��ت: از آنجایي که قفل هاي معمولي 
به راحتي با قیچي بریده مي شوند، لازم است مغازه داران در 

محل کار خود از قفل هاي سوییچي استفاده کنند. 
وي ادامه داد: مغازه داران براي اطمینان بیش��تر شب ها یک 
لامپ داخل مغازه را روشن گذاشته تا محوطه داخل مغازه از 

بیرون نمایان باشد. 
این مقام مسوول بیان داشت: صاحبان صنوف چنانچه به هر 
دلیل نسبت به تغییر کارگران خود اقدام مي کنند، لازم است 

قفل هاي مغازه را تعویض کنند. 
رییس پلیس مرکز اس��تان خاطر نش��ان کرد: لازم اس��ت تا 
زمان کسب اطمینان کامل از صداقت کارگران ، از در اختیار 

گذاشتن کلید مغازه و گاوصندوق به آنان خودداري کنند. 
سرهنگ یاردوس��تي افزود: مغازه داران هیچ گاه محل کسب 

خود را به افراد ساده لوح، نابالغ و کم تجربه نسپارند. 
وي با تاکید بر لوزم هوشیاري در مواجهه با مشتریان، یادآور 
ش��د: صاحبان صنوف، هرگز محل کس��ب خود را در حضور 

مشتري ترک نکنند. 

    توصيه هاي پليس اصفهان درخصوص پيشگيري 
از سرقت محموله 

با توجه ب��ه اینکه اس��تان اصفهان به عنوان ش��اهراه اصلي و 
کریدور شمال و جنوب کشور است و خودروهاي حامل بار به 
صورت شبانه روز در جاده هاي استان تردد دارند و ممکن است 
رانندگان این خودروها از سوي سارقان به عنف مورد تهدید 
قرار بگیرند توصیه هایي درخصوص پیش��گیري از سرقت در 

این حوزه به شرح زیر ارائه مي شود: 
1-الزام به همراه داشتن کمک راننده براي حامل محموله هاي 

حجیم و گران قیمت 
2-نصب و فعال بودن GPS بر روي خودروهاي سنگین باري 
3-نصب سوییچ مخفي براي خودرو و فعال نمودن آن در زمان 

توقف و استراحت 
۴-به هنگام حرکت از مبدا تا مقصد دقیقا س��اعت حرکت و 

مسیر حرکت خود را به پایانه و خانواده خود اطلاع دهند 
۵-توقف در مکان هاي مطمئن، روشن و پرتردد و عدم توقف 
در مسیرهاي انحرافي و جاده هاي خلوت، تاریک و کم تردد 

6-به همراه داش��تن ش��ماره تلفن مالک محموله یا نماینده 
تولید کننده جنس براي موقع ضروري 

7-نگارش شماره سریال کالا یا برند آن در اوراق بارنامه جهت 
ردیابي اموال 

8-در صورت امکان، ش��رکت ها ب��ه گون��ه اي برنامه ریزي 
کنند که دو یا چند خودرو که مقصد آنها یکي بوده یا مس��یر 

مشترکي دارند همزمان بارگیري و حرکت کنند. 
9-رانندگان قبل از حرکت به نحوي برنام��ه ریزي کنند که 
هنگام ش��ب و زمان اس��تراحت به ش��هرها و مناطق روشن 

رسیده باشند. 
10- همراه داشتن گوشي تلفن همراه اضافه به صورت فعال و 

جاسازي آن در داخل کابین یا داخل بار 
11- کنترل گاه و بي گاه بار کامیون در زمان توقف در مکان 

هاي مناسب 
12-بی توجهی به هشدارهاي سرنش��ینان مرد خودروهاي 
سواري و کامیونت در طول مسیر به بهانه هاي مختلف از قبیل 
پنچري کامیون، ریزش بار، افت��ادن پلاک و... به خصوص در 

نمیه هاي شب و اوایل بامداد. 

فرمانده انتظامي اس��تان اصفهان از دس��تگیري فردي که با 
ظاهرسازي و استفاده از ش��یوه هاي متقلبانه به بهانه گرفتن 
وام براي اف��راد متقاضي بی��ش از 9 میلیارد ری��ال از 1۴ نفر 

کلاهبرداري کرده و متواري شده بود خبر داد. 
به گزارش پایگاه خبري پلیس، س��ردار عبدالرضا آقاخاني با 
بیان این خبر به خبرن��گار ما گفت: کلاهب��رداري امروزه به 
عنوان یک��ي از جرایم خاص و ویژه در جامعه مطرح اس��ت و 
افراد کلاهبردار با ظاهري ش��یک و رفتاري کاملا محترمانه 
و فریبنده اموال و دارایي مردم را به س��رقت م��ي برند با این 
تفاوت که در این نوع سرقت مالباخته با رضایت خود اموالش 

را تحویل مي دهد. 
وي بیان داشت: برخورد با جرم کلاهبرداري به طور جدي در 
دستور کار این فرماندهي قرار دارد و در هشت ماهه امسال نیز 
1۵ باند کلاهبرداري توسط کارآگاهان پلیس آگاهي استان 

شناسایي، دستگیر و تحویل مراجع قضایي شده است.
 او گفت: در همین زمینه فردي که با ظاهر س��ازي و استفاده

 از شیوه هاي متقلبانه توانسته بود از 1۴ نفر بالغ بر 9 میلیارد 
ریال کلاهبرداري کرده و متواري ش��ود شناسایي و دستگیر 

شد. 
وي افزود: تعدادي از ش��هروندان با مراجعه به پلیس آگاهي 

استان طي شکایتي عنوان کردند، براي دریافت وام از طریق 
آگهي تبلیغاتي به یکي از دفاتر خرید و فروش وام مراجعه و از 
طریق آن با فردي که خود را ش��خص با نفوذ در دستگاه هاي 
دولتي معرفي کرده و مدعی بوده است مي تواند براي آنان وام 

بانکي دریافت کند، آشنا شدند. 
این مقام مس��وول عنوان داش��ت: این ش��خص ب��ا ارائه یک 
س��ري مدارک مبني بر اینکه امتیاز وام��ي مصوب در اختیار 
 دارد، اعتماد ش��اکیان را جلب و آن��ان را ترغیب ب��ه افتتاح 
حساب در یکي از شعب بانک جهت واریز وام می کرده است.  
وی پس از افتتاح حس��اب به بهانه هاي مختلف از قبیل بیمه 
وام و تس��هیل در روند دریافت وام ، مبالغي را ازآنان دریافت 
و همچنین با ایجاد رابطه دوس��تانه براي امور شخصي خود 

نیز چک هایي را از آنان دریافت و سپس متواري شده است. 
فرمانده انتظامي استان عنوان داشت: در این زمینه تیم ویژه اي 
از کارآگاهان پلیس آگاهي استان مسوول رسیدگي به این پرونده 
ش��ده و با اظهارات مالباختگان و دریافت مشخصات ظاهري از 
متهم توانستند رد پایي از وي در یکي از شهرستان هاي اطراف 

استان به دست آورند. 
وي با بیان اینکه در تحقیقات صورت گرفته مشخص شد که 
این فرد مدت سه سال است که منزل پدري خود را ترک و به 
صورت مجردي زندگي مي کند، گفت: س��رانجام با اقدامات 
تخصصي و ویژه پلیس��ي مخفیگاه این کلاهب��ردار حرفه اي 
شناسایي و ماموران با هماهنگي مقام قضایي در یک عملیات 

غافلگیرانه وي را دستگیر کردند. 
سردار آقاخاني گفت: در بررسي هاي صورت گرفته مشخص 
شد که 91۵ میلیون تومان کلاهبرداري توسط این شخص به 
صورت نقدي و چکي انجام شده که تلاش براي شناسایي سایر 

مالباختگان توسط پلیس آگاهي استان ادامه دارد. 
این مقام ارش��د انتظامي اس��تان با بیان اینک��ه متهم پس از 
تکمیل تحقیقات جهت س��یر مراحل قانوني تحویل مراجع 
قضایي ش��ده اس��ت گفت: توصیه پلیس به ش��هروندان این 
است که براي دریافت وام تنها از راه هاي قانوني اعلام شده از 
طریق بانک ها اقدام کرده و از مراجعه به شرکت ها و افرادي 
که خود را صاحب نفوذ و توانمن��د در دریافت وام معرفي مي 

کنند خودداري کنند.
وی ادامه داد: مردم نباید فریب ظاهر و حرف هاي فریبنده این 

گونه افراد را بخورند. 

هشدار پليس اصفهان 
در پيشگيري از سرقت محل کسب 

دستگيري کلاهبردار 9 ميلياردي
 با 14 شاکي در اصفهان 

انهدام شبكه توزيع هروئين 
در شهرستان خمينی شهر

با تلاش مام��وران پلیس مب��ارزه با م��واد مخدر 
شهرستان خمیني شهر اصفهان اعضاي یک شبکه 
قاچاق و توزیع هروئین دس��تگیر و در بازرس��ي از 
مخفیگاه آنان پن��ج کیلو و 2۵0 گ��رم از این مواد 

کشف شد. 
به گزارش پایگاه خبري پلیس،س��رهنگ خس��رو 
احمدي، فرمانده انتظامي شهرستان خمیني شهر 
با بیان این خبر اظهار داشت: در راستاي طرح هاي 
مقابله با توزیع کنندگان و قاچاقچیان مواد مخدر، 
ماموران پلیس مبارزه با مواد مخدر این شهرستان 
در پي کسب اخبار و گزارش ها مبني بر توزیع هروئین،موضوع را به صورت ویژه در دستور کار تیم هاي عملیاتي خود 
قرار دادند.  وي افزود: در تحقیقات گسترده مشخص شد که اعضاي یک باند حرفه اي به شکلي مخفیانه اقدام به توزیع 

هروئین مي کنند که بلافاصله با اقدامات ویژه پلیسي مخفیگاه متهمان شناسایي شد. 
این مقام مسوول عنوان داشت: ماموران با هماهنگي مقام قضائي در اقدامي ضربتي و غافلگیرانه وارد عمل شده و دو 

نفر را دستگیر و در بازرسي هاي به عمل آمده از مخفیگاه آنان، مقدار ۵ کیلو و 2۵0 گرم هروئین را کشف کردند. 
احمدي گزارش های مردمي در شناسایي و انهدام این شبکه توزیع مواد مخدر را بسیار مهم و موثر دانست. 

وي در پایان خاطر نشان کرد: در این رابطه متهمان دستگیر شده با تشکیل پرونده جهت سیر مراحل قانوني تحویل 
مراجع قضایي شدند. 

سرقت ساختگي محموله 16 ميلياردي
 براي دريافت خسارت از بيمه 

فردي که با همدستي دونفر دیگر اقدام به سرقت ساختگي محموله 16 میلیارد ریالي خود کرده بود تا بتواند خسارت 
آن را از بیمه در یافت کند پس از افشای این راز توسط کارآگاهان پلیس آگاهي شهرستان شهرضاي استان اصفهان 
شناسایي ودستگیر شد  به گزارش پایگاه خبري پلیس ،سرهنگ حمید امیرخاني، فرمانده انتظامي شهرستان شهرضا 
با بیان این مطلب اظهار داشت:در پي اعلام شکایتي مبني بر سرقت یک دستگاه خودروي تریلي با محموله اي به ارزش 

16 میلیارد ریال موضوع به صورت ویژه در دستور کار کارآگاهان پلیس آگاهي این فرماندهي قرار گرفت. 
وي افزود: در بررسي هاي صورت گرفته مشخص شد که فردي راننده وش��اگردش را هنگامي که قصد استراحت در 
شهرستان شهرضا را داشتند با تعارف مواد غذایي مسموم کرده که این دو پس از مرخص شدن از بیمارستان متوجه 
سرقت خودرو ومحموله آن مي ش��وند.  این مقام مسوول عنوان داش��ت: در این زمینه تحقیقات وسیع وگسترده اي 
انجام و با توجه به سابقه دار بودن شاگرد راننده ومالک خودرو ماموران موضوع را از اورژانس بیمارستان پیگیر شدند 
این دو علي رغم مسمومیت جزیي اصرار بر بستري شدن داش��تند و از طرفي تحقیقات نشان داد که مالک خودرو در 
زمینه قاچاق قرقره هاي مسي فعالیت دارد، سرهنگ امیر خاني تصریح کرد: با توجه به مدارک ومستندات به دست 
آمده ماموران هر سه نفر را دس��تگیر وبازجویي از آنها را آغاز کردند که سرا نجام متهمان علي رغم اینکه قصد کتمان 
حقیقت را داشتند اما با مشاهده مدارک و مستندات پلیس لب به اعتراف گشوده وبه قاچاق قرقره هاي مسي به ارزش 
16 میلیارد ریال اعتراف کردند  فرمانده انتظامي شهرضا عنوان داشت: مالک خودرو در اعترافات خود عنوان داشت 
پنج حلقه قرقره کابل مسي را در یکي از بنادر جنوب کشور بارگیري وسپس به برازجان رفته وتوسط یکي از شعب بیمه 
آسیا محموله را با گرفتن عکس بیمه مي کند و با طرح نقش��ه مسمومیت راننده وشاگردش وسرقت محموله به قصد 
کلاهبرداري ودریافت خسارت از شرکت بیمه به دروغ اعلام سرقت مي کند  این مقام انتظامي گفت: با اعترافات صریح 

متهمان هر سه همراه پرونده جهت سیر مراحل قانوني تحویل مراجع قضایي شده و با قرار صادره روانه زندان شدند.

فرمانده انتظامی استان اصفهان خبر داد؛ 

کشف بيش از 2 تن تریاک  از قاچاقچيان مواد مخدر در اصفهان

فرمانده انتظامی استان اصفهان از کش��ف جدید بیش از 2 تن تریاک از قاچاقچیان 
مواد مخدر خبر داد و گفت: از ابتدای سال جاری تاکنون 26 تن مواد مخدر در استان 

اصفهان کشف شده است.
عبدالرضا آقاخانی با اشاره به کشف بزرگ ترین محموله مواد مخدر در استان اظهار 
کرد: با کار عملیاتی تیم ویژه مبارزه با مواد مخدر استان، بیش از دو تن تریاک کشف 

و ضبط شد.
وی به دستگیری سه قاچاقچی مواد مخدر در این عملیات اشاره و افزود: قاچاقچیان با 
یک دستگاه کانتینر این محموله بزرگ مواد مخدر را از شرق به استان اصفهان آورده 

بودند که با عملیات پلیسی ویژه موفق به شناسایی و توقیف آن شدیم.
فرمانده انتظامی استان اصفهان تصریح کرد: با کشف این دو تن مواد مخدر، مجموع 

کشفیات استان در سال  جاری به 26 تن رسیده است.
وی ادامه داد: با توجه به تهدید جدی مواد مخدر برای کش��ور، حجم س��نگینی از 
ماموریت های پلیس برای مقابله با این تهدید متمرکز ش��ده و با تیم های عملیاتی 
ویژه ای ک��ه به این منظ��ور اختصاص داده ایم ب��ه موفقیت های خوبی دس��ت پیدا 

کرده ایم.
آقاخانی تاکید کرد: با اشرافیت نیروی انتظامی استان و اقدامات و تدابیر پیش بینی 

شده حجم کشفیات مواد مخدر در سال  جاری بیش از سال گذشته می شود.
وی اضافه کرد: البته این موضوع نش��ان دهنده این اس��ت که یکی از ماموریت های 
شاخص که در دستور کار قرار گرفته، کشف مواد مخدر است که حجم فعالیت های 

پلیس و حساسیت برای مقابله با قاچاقچیان مواد مخدر را نشان می دهد.



فرماندار فریدن مطرح کرد:

لزوم رسیدگی به وضعیت 
سیب زمینی کاران شهرستان فریدن

فرماندار فریدن گفت: یکی از مش��کلاتی که در این شهرستان دست به 
گریبان آن هستیم مشکلات مربوط به محصول عمده تولیدی کشاورزان 

شهرستان یعنی سیب زمینی است.
فرماندار فریدن  در جلسه کارگروه آب، خاک و کشاورزی با حضور اعضای 
سازمان جهاد کشاورزی و سازمان تعاون روس��تایی استان، اظهار کرد: 
امروز با وجود ظرفیت ها و توانمندی های بخش کشاورزی گرفتار منابع 
در این بخش هستیم که بدون شک از منابع اصلی توسعه پایدار است. وی 
با توصیه بر، برگرداندن کشور به نظام صحیح پولی، افزود: سیاست های 
بخش صندوق کش��اورزی نه تنها بیماران این بخش را ش��فا نمی دهد 
بلکه شرایط از دس��ت رفته ای را فراهم می آورد. اس��فندیارتاجمیری با 
اشاره به وجود 800 مجوز در بخش های کشاورزی، تصریح کرد: کنترل 
تورم و کاهش غفلت ها و کمبودها را نباید نادیده گرفت. وی با تش��ریح 
مشکلات موجود در عرصه کشاورزی بیان کرد: یکی از مشکلاتی که در 
این شهرستان دست به گریبان آن هستیم، مشکلات مربوط به محصول 

سیب زمینی است.
تاجمیری بحث یارانه شیر را یکی از مش��کلات اصلی شهرستان و علت 
فاصله گرفتن کش��اورزان از بخش اصلی را جزو علقه های سنتی دانست 
و تاکید کرد: ما باید به سمت وسویی برویم که یارانه شیر افراد به حساب 
خود اشخاص ریخته شود، چرا که این مساله با معیشت، رضایت مندی و 

حقوق شهروندی ارتباط مستقیمی دارد.
وی با تأکید بر اینکه در حوزه تسهیلات وضعیت مطلوبی نداریم، اضافه 
کرد: حجم بالای معوقات بخش کشاورزی س��بب کاهش تولید در این 
بخش شده اس��ت. فرماندار فریدن به دیگر مش��کلات منطقه در حوزه 
کشاورزی اش��اره و خاطر نش��ان کرد: گرفتاری های تمدید تسهیلات، 
مشکلات طرح های جدید آبیاری، بیماری های مشترک انسان و دام خرید 
گندم و مشکلات محصول سیب زمینی و شیر از جمله مواردی است که 
باید به صورت جدی مورد بررسی و ارزیابی قرار گیرد. در ادامه این جلسه 
رییس اداره جهاد کشاورزی فریدن با بیان اینکه این شهرستان تاکنون 
دارای رتبه نخست سطح زیرکشت و برداش��ت محصول سیب زمینی و 
دارای آوازه ملی بوده است، گفت: اقتصاد و اشتغال به بحث سیب زمینی 

وابسته است.
علیرضا کریمی به ناراضی بودن خریداران این محصول اش��اره و اضافه 
کرد: یکی از دلایل این نارضایتی، ورود افرادی است که به کشت و کار این 
محصول وارد نیس��تند و در حقیقت سیب زمینی کار نیستند؛ همچنین 
سیب زمینی تولیدی سایر اقلیم ها با ماندگاری و کیفیت پایین در انبارها 
نگهداری شده و به عنوان سیب زمینی این شهرستان عرضه می شود. وی 
ادامه داد: همچنین مشکلات مالی و فرهنگی حاکم سبب شده کشاورزان 
نتوانند از ارقام وارداتی استفاده کنند و از این رو به بحث رقابت نمی رسیم.

رییس اداره جهاد کش��اورزی فریدن با توصیه بر اینکه بذر این محصول 
به لحاظ ماندگاری و اقلیم دارای کیفیت بس��یار بالاس��ت، اضافه کرد: 
باید راهکاری برای برون رفت از وضعیت نامناسب این محصول در آینده 
اندیشید و شرایط فرهنگی سالم و زمینه شناسایی و بازاریابی این محصول 

به درستی صورت پذیرد. 

شهردار دهاقان خبر داد:

احداث ساختمان جدید شهرداری 
دهاقان

 ش��هرداردهاقان از اجرایی ش��دن پروژه احداث س��اختمان جدید 
شهرداری خبر داد و اظهار کرد: س��اختمان قدیمی شهرداری دیگر 

پاسخگوی نیاز های موجود نیست.
وی تصریح کرد: کمب��ود فضای اداری تنها یکی از مش��کلات فعلی 
 اس��ت و همین مش��کل در عملکرد کارکنان ش��هرداری تاثیرگذار

 است.
محمدمقدم فر ادامه داد: ساختمان جدید این امکان را فراهم می کند 

که واحدهای مختلف در یک ساختمان مشخص مستقر شوند.
وی افزود: انجام این پروژه آغاز شده و فونداسیون آن با اعتباری بالغ 

بر دو میلیارد ریال اجرا شده است.
مقدم فر بیان کرد: اجرای طرح جدید ضمن جلوگیری از اتلاف وقت 

ارباب رجوع، رضایت مراجعان را نیز درپی خواهد داشت.

رییس شورای اسلامی شهرستان لنجان:

برگزاری دوره آموزشی نمایندگان شوراهای 
اسلامی در کمیسیون های ماده صد  

رییس شورای اسلامی شهرستان لنجان از برگزاری دوره های آموزشی 
ویژه نمایندگان شوراهای اسلامی شهرهای شهرستان در کمیسیون های 
ماده صد شهرداری ها خبر دادو گفت: به موجب مصوبه شورای اسلامی 
شهرس��تان و به منظور ارتقای آگاهی اعضای شوراهای اسلامی شهرها 
در خصوص حدود ماهیت حقوقی و صلاحیت و وظایف کمیسیون های 

ماده صد این دوره ها به صورت حضوری و مکاتبه ای برگزار می شود.
وی افزود:کمیس��یون ماده صد شهرداری مرجع رس��یدگی به تخلفات 
س��اختمانی در شهرهاس��ت و تصمیمات این کمیس��یون ب��ه عنوان 
 یک مرجع ش��به قضای��ی ارتباط مس��تقیمی ب��ا حقوق ش��هروندان

دارد. حجت الله امینی باغبادرانی گفت: تس��لط اعضای این کمیسیون 
به ویژه نماینده شورای اسلامی شهر به قوانین و مقررات قانونی، در رفع 
مشکلات مردم با صدور آرا قاطع مستند به قانون و کوتاه کردن فرآیند 
رس��یدگی به تخلفات و در نتیجه بازدارندگی از تخلفات ساختمانی در 

شهر ها  تاثیر بسزایی دارد.
   

به گزارش روابط عمومی شهرداری فولادشهر،  امیری شهردار 
فولادشهر درگفت وگو با برنامه زنده رود شبکه اصفهان با بیان 
این مطلب که پایه ش��کل گیری  شهر فولادش��هر در  1347 
همزمان با تاس��یس کارخانه ذوب آهن ش��روع ش��د، گفت: 
به منظور اس��تقرار و س��کونت کارکنان بخش صنعت فولاد، 

فولادشهر نیز شکل گرفت.
وی در ادامه افزود: بر همین اس��اس در سال 1360 تبدیل به 

شهر شد و فولادشهر اولین شهر جدید کشور است.
حسین امیری همچنین تصریح کرد: با توجه به توسعه روز افزون 
ش��هر و افزایش جمعیت و اهمیت آن در س��طح استان و کشور 
 در س��ال 1372 به منظور خدمات رس��انی بهتر و برنامه ریزی 

دقیق تر بنای کار شهرداری در شهر تاسیس شد.
شهردار با اشاره به چند قومیتی و چند فرهنگی  بودن این شهر، 
اذعان داشت: در حال حاظر این ش��هر پنج واحد دانشگاهی و  
بیش از 11 هزار دانش��جو دارد که این نشان از فرهنگی بودن 
این شهر اس��ت و در همین راستا مردم خواس��تار برنامه های 
فرهنگی در سطح شهرهس��تند. امیری وجود ورزشگاه بزرگ 
فولادش��هر و دو تیم بزرگ س��پاهان و ذوب آهن، اس��تقرار و 
نزدیکی با مرکز اس��تان و تعامل و پویایی ش��هر را بخش��ی از 
توانمندی و ش��اخصه های ش��هر برش��مرد و بیان داشت: به 
واس��طه تعامل و همکاری خوب مردم با مس��وولان و دس��تگاه 
های خدمات رسان شهر و همچنین به دلیل تعامل و همدلی 

بسیار خوب بین شورای اسلامی ش��هر، مجموعه شهرداری و 
مسوولان شهرس��تان، از دوره چهارم فعالیت 
شورای اس��لامی ش��هر به عنوان دوره طلایی 
ش��هر فولادش��هر یاد کرد. وی در ادامه اشاره 
ای به پروژه های در حال اجرا در س��طح شهر 
داش��ت و گفت: بیش از 110 پروژه با اعتباری 
بالغ ب��ر 50 میلیارد تومان در 14 ماه گذش��ته 
در شهر شروع کرده ایم. شهردار پروژه تصفیه 
پساب فاضلاب را از مهم ترین پروژه ها عنوان 
و تصریح کرد: شهر فولادشهر با دارا بودن 500 
هکتار فضای سبز به عنوان یک شهر سبز تلقی 
می شود و همچنین با توجه به وجود آلایندگی 
های اطراف شهر، پیش بینی کردیم به منظور 
حفظ، نگهداری و توس��عه فضای سبز استفاده 
از پساب فاضلاب شهر در اولویت کاری ما قرار 
گرفت و در حال حاضر پنج میلیارد تومان هزینه 
کرده ای��م و پنج کیلومت��ر کار  لوله گذاری آن 

صورت گرفته است.
وی همچنین ب��ا بیان این مطلب ک��ه با توجه 
به نیاز ش��هر، پروژه های زیر بنای��ی در حوزه 

فرهنگ و ورزش را نیز پیش بینی کرده ایم ، گفت: فرهنگسرای 
غدیر با پنج هزار متر مربع زیربن��ا و اعتبار 4/5 میلیار تومان و 
تالاری با 600 نفر ظرفیت که در حال ساخت و تکمیل است، 
فرهنگس��رای دانش با اعتبار 800 میلی��ون تومان و زیر بنای 
1200مترمربع، فرهنگس��رای نور با اعتبار یک میلیارد تومان 
و زیر بنای 800 متر مربع و همچنین بازسازی و بهسازی تنها 
سینمای شهر با مش��ارکت حوزه هنری استان با اعتباری بالغ 
بر 2/5 میلیارد تومان که فروردین ماه س��ال 94 به بهربرداری 
خواهد رسید از جمله پروژه های فرهنگی و ورزشی در دست 

اجراس��ت. امیری از اولین برنامه پنج ساله شهر فولادشهر یاد 
کرد و گفت: اولین برنامه پنج ساله شهر فولادشهر 
تحت عنوان فولادشهر در مس��یر توسعه که کار 
تدوین آن آغاز شده تا یک ماه آینده برای تصویب 
به شورای اسلامی شهر ارسال می شود.شهردار 
بیان داش��ت: در اولین برنامه پنج س��اله ش��هر 
فولادشهر مهم ترین پروژه های پنج سال آینده 
شهر پیش بینی و به نحوی برنامه ریزی شده که 
بیش از 250 میلیارد توم��ان در بخش عمران و 

آبادی شهر هزینه شود. 
وی در ادامه افزود: بر اس��اس سیاست و اولویت 
مدیریت شهری فولادشهر بنا داریم فولادشهر را 
حالت خوابگاهی خارج و به شهری برای زندگی 
تبدیل کنیم که مردم با آرامش و آسایش در آن 
زندگی کنند. این مقام مسوول همچنین تصریح 
کرد: ما در تلاش هس��تیم بتوانیم فرهنگ را در 
شهر توس��عه بدهیم و در کنار ارتقای مشارکت 
شهروندان زمینه شکوفایی اقتصاد شهری را نیز 
فراهم کنیم و در جهت کاه��ش آلایندگی های 

زیست محیطی نیز قدم برداریم. 
شهردار اشاره ای به استقرار 32 هزار واحد مسکن مهر در کنار 
شهرداشت و گفت: 32 هزار واحد مسکن مهر که بزرگ ترین 
پروژه مسکن مهر اس��تان و دومین پروژه مس��کن مهر کشور 
به ش��مار می رود بخش زیادی از پروژ واحد مسکن مهر رو به 
اتمام و امید می رود با عنایت و توجه ویژه مس��وولان مشکل 
زیرساخت ها در مکان رفع شود. امیری، شهردار فولادشهر در 
پایان از همراهی خوب مردم فولادشهر، حمایت های مسوولان 
استان و شهرستان و همراهی شورای اسلامی شهر  و مجموعه 

خدمتگزار شهرداری قدردانی و تشکرکرد.

شهردار فولادشهرعنوان کرد: 

فولادشهر با پیشرفت و توسعه ای که در پیش گرفته به شهری برای زندگی تبدیل شده است

در اولین برنامه 
پنج ساله شهر 

 فولادشهر
 مهم ترین 

پروژه های پنج 
سال آینده شهر 

پیش بینی و به 
نحوی برنامه ریزی 

شده که بیش از 
250 میلیارد تومان 

در بخش عمران و 
آبادی شهر هزینه 

شود

 دعوت از گروه های هنری قوی 
جهت مشارکت در برنامه های سالن شهروند نجف آباد 

 مدیر عامل سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری نجف آباد گفت: با 
توجه به در پیش بودن مناس��بت هایی مانند ایام دهه فجر، ولادت 
پیامبر اکرم)ص( و جش��ن های نوروز، این س��ازمان در کنار برنامه 
 ریزی و تعامل سازنده با جامعه هنرمندان شهرآمادگی دارد از پتانسیل

 گروه های فرهنگی هنری قوی داخل و یا خارج شهرس��تان جهت 
برگزاری هر چه با شکوه تر ویژه برنامه ها در سالن شهروند استفاده 
کند. محمد مهدی فردوسی مدیر عامل سازمان فرهنگی تفریحی 
شهرداری نجف آباد در گفت و گو با خبرنگار پایگاه خبری شهرداری 
افزود:» به دنبال بازدید مش��ترک حجت الاس��لام قطبی مدیر کل 
فرهنگ و ارشاد اس��لامی اس��تان، رادمنش رییس اداره فرهنگ و 
ارش��اد و مدیر عامل خانه هنرمندان نجف آباد از س��الن شهروند و 
امکانات جانبی آن، آمادگی این مجموعه جهت میزبانی از برنامه های 

 شاخص اس��تانی و همکاری با گروه های تخصصی اجرا اعلام شد.«
فردوس��ی در همین خصوص تش��ریح فعالیت های صورت گرفته 
جهت آماده سازی این سالن و برنامه های آینده آن را دیگر مطالب 
طرح شده در این بازدید برش��مرد و اظهار داشت:» مسوولان ارشد 
ارش��اد اس��تان در این دیدار ضمن ابراز خرس��ندی نس��بت به زیر 
 س��اخت های فراهم ش��ده درچنی��ن مجموعه منحص��ر به فردی

در س��طح اس��تان، ام��کان ص��دور مج��وز موق��ت پخ��ش فیلم 

س��ینمایی در این س��الن را با توجه به امکانات حرف��ه ای صوتی و 
 تصویری فراهم ش��ده در مواقع خ��اص را دور از ذهن ندانس��تند.«

حمایت از مراحل آماده سازی و اجرای تئاتر مذهبی »فرجام« دیگر 
مطلبی بود که مدیر عامل سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری با اشاره 
به آن ادامه داد:» علاوه بر این م��ورد که در زمینه هایی مانند فراهم 
کردن شرایط تمرین گروه به مدت بیش از 45 روز، طراحی و چاپ 
پوس��تر و بنر و تدارک دیگر امکانات مورد نیاز صورت گرفت، برنامه 

ریزی خوبی نیز جهت حمایت از دیگر گروه های نمایشی جهت رونق 
هر چه بیشتر چنین فعالیت هایی صورت گرفته و امید داریم با تداوم 
چنین همکاری هایی شاهد تولید آثار ارزشمند به ویژه در موضوع 

فرهنگ شهروندی باشیم.« 
9

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

دوشنبه  15 دی 1393 

شماره 2273 | 12  صفحه  

شهرستان

خبـر

مجمع فراکسیون مدیران عامل سازمان های اتوبوسرانی استان های 
اصفهان، کرمان، یزد و چهارمحال و بختیاری نشست دی ماه 
خود را به میزبانی سازمان اتوبوسرانی شهرداری نجف آباد در 

شهرداری نجف آباد برگزار شد.
در این نشست کیانی معاونت فنی اتوبوسرانی اصفهان و عضو 
کمیته فنی اتوبوسرانی کشور گفت: از آنجایی که اتوبوسرانی ها 
یکی از قطب های مصرف لوازم یدکی استان هستند برای حفظ 
استقلال کشور و حمایت از اقتصاد داخلی در استفاده از لوازمی 

چون باطری و لاستیک از تولیدات داخلی استفاده می کنند.
کیانی ادام��ه داد: تولید کنندگان داخل��ی باطری های خوبی 
تولید می کنند و از تکنولوژی جدید استفاده می کنند و ما در 
مصارف اتوبوسرانی بعد از آزاد سازی تولید باطری های داخلی 

اولویت را به تولیدات داخلی داده ایم.
در ادامه عرفان عضو اتحادیه اتوبوس��رانی کش��وری پیشنهاد 
ایجاد صندوق پشتیبانی مالی برای اعضای فراکسیون را داد و 
ضمن درخواست توجه بیشتر به امر آموزش گفت: برای آموزش 

مواردی چون بهداش��ت، نح��وه تولید و نگهداری و اس��تفاده 
روغن و لاستیک با شرکت های معتبری هماهنگ شده است 
تا مس��وولان فنی نحوه شارژ و نگهداری و اس��تفاده صحیح از 

لاستیک را به صورت اصولی بیاموزند.
در ادامه شرکت کنندگان درخواست تعیین سهمیه اتوبوس های 
هر ش��هر جهت پیش بینی را در بوجه س��ال 94 داش��تند که 
سوری مدیر عامل اتوبوس رانی نجف آباد، بازرس و عضو کمیته 
راهبردی اتحادیه اتوبوسرانی کش��ور در جواب اعلام کرد: 17 

 هزار اتوبوس پایه گازسوز بالغ بر 600 میلیون تومان و اتوبوس های 
یورو 4 بال��غ ب��ر 430 میلیون توم��ان ب��ا آورده 50 درصدی 

شهرداری ها در سال آینده تحویل خواهد شد.
در پایان تعدادی از مسوولان شهرداری نجف آباد جهت خوش 
آمد گویی با اعضای این فراکسیون در جلسه حضور یافتند که 
محمد مغزی قائم مقام ش��هرداری نجف آباد ضمن اعلام خیر 
مقدم برای سازمان های اتوبوس��رانی عضو در این فراکسیون 

آرزوی موفقیت کردند.  

در نجف آباد صورت گرفت؛

نشست مجمع فراکسیون مدیران عامل اتوبوسرانی استان های اصفهان، کرمان، یزد و چهارمحال و بختیاری 

شهردار شهرضا گفت: مبلمان شهری شهرضا با هزینه ای بالغ 
بر هشت میلیارد ریال و با هدف بهبود شرایط شهری از سوی 

شهرداری این شهر نوسازی شد. 
 شهردارشهرضا با اش��اره به برنامه های شهرداری برای ارتقای 
وضعیت شهری این شهر اظهار داش��ت: ایجاد فضاهای سبز، 
محیط سالم و به دور از آلودگی برای شهروندان از وظایف اصلی 
ش��هرداری بوده و برای رفع آلودگی های بصری در سطح شهر 

نیز اقدامات موثری انجام شده است.
وی با بیان اینکه بازس��ازی شهری با اس��تفاده از ظرفیت های 
موجود در هنرهای تجس��می، آثار حجمی، نقاش��ی دیواری، 
گرافیک، تبلیغات محیطی و مبلمان در فضاهای شهری، سبب 
ایجاد انبساط خاطر شهروندان می شود، افزود: بازسازی شهری 
به ساماندهی، بهسازی و احیای اماکن، میادین و یادمان های 
تاریخی و فرهنگی بر ارتقای کیفیت محیط و فضاهای عمومی 
تأکید دارد تا تعامل اجتماعی را تسهیل کرده و هویت اجتماعی 

و کالبدی شهر را تحکیم بخشد.
شهردار شهرضا گفت: واحد زیباسازی و تأسیسات شهرداری 

ش��هرضا با بهره گی��ری از امکان��ات موجود ام��ور مختلفی از 
جمله مبلمان شهری، روش��نایی بوس��تان ها و میادین، امور 
ترافیکی، طراحی، اجرا و نظارت بر پروژه های نورپردازی اماکن 
تاریخی و فرهنگی، آذین بندی و نصب پرچم در مناسبت های 
مختلف و همکاری و تعامل با سایر زیرمجموعه های شهرداری 

فعالیت های موثری را انجام داده است.
وی تصریح کرد: واحد زیباس��ازی و مبلمان شهری شهرداری 
شهرضا در راستای زیباس��ازی پل ها، پارک ها و میادین سطح 
شهر، با هزینه ای بیش از 800 میلیون ریال اقدام به رنگ آمیزی 
پایه های چراغ برق، نیمکت ها، نرده ها، جداول و آلاچیق های 
پارک های ملت، خانه شهر، پردیس، شهید بهشتی، نهالستان 
و باغ بانوان و میادین شهدا، حکیم الهی، پیروزی، تاسوعا، حر 
و خیابان ش��هید طباطبائی کرده که این اقدام باعث نوسازی 

مبلمان شهری در محل های یادشده شده است.
هویدا خاطرنشان کرد: با اقدام واحد زیباسازی و مبلمان شهری 
تعداد  67 پایه پرچم اهتزاز روی پل های ورودی ها از س��مت 
اصفهان، شیراز، سمیرم و بروجن نصب شده که جلوه شهر را در 

مناسبت های مختلف به خوبی تغییر داده است.
وی بیان کرد: پس از تکمیل تملک و آزادس��ازی خیابان های 
اردیبهشت و برج عسگر، ادامه تملک و آزادسازی خیابان امام 

علی)ع( در دستور کار شهرداری قرار گرفت.
ش��هردار ش��هرضا گفت: خیابان امام علی)ع( با عرض 24 متر 
و طول 524 متر و به مس��احت 12576 مت��ر مربع حدفاصل 
خیابان حکیم اله��ی از تکیه محله آقا به بلوار ش��هید مطهری 
واقع شده و سومین اولویت در احداث خیابان های جدید است 
که از ابتدای آبان ماه امس��ال موضوع توافق با مالکان مربوطه 

شروع شده است.
وی اظهار داش��ت: 55 درصد از کل مس��احت خیابان، شامل 
5500 مترمربع املاک واقع در طرح هنوز تملک و آزادسازی 
نشده که با برنامه ریزی انجام ش��ده پیش بینی می شود پروژه 
مذکور با هزینه ای بیش از30 میلیارد ریال تا پایان شهریور ماه 

1394 تکمیل شود. 

شهردارشهرضا خبرداد:

 مبلمان شهری شهرضا نوسازی شد 

شهردار ایمانشهر در گفت وگو با روزنامه  اصفهان 

عباس
چیوایی

زیبا  گف��ت: امروزه ب��ا توجه به رش��د فزاینده 
جمعیت در شهرها و نیاز شهروندان به امکانات 
و خدمات مناس��ب، همچنین زندگی در عصر 
ارتباطات و اطلاعات، احساس می شود که اداره 
شهرها منوط به مدیریت خاصی است که بتوان 
با آن، تسهیلات ویژه ای را در زندگی روزمره شهروندان و فراخور 
زندگی اجتماعی فراهم آورد. وی ضمن اش��اره به ایجادس��امانه 
137هدف از راه اندازی این س��امانه را زمینه ای برای مش��ارکت 
شهروندان در مدیریت شهری، هدایت رفع مشکلات و معضلات 
ش��هری، مدیریت غیر مس��تقیم مردم بر ش��هر و عدم مراجعات 
حضوری شهروندان به مبادی اجرایی دانست و افزود: با راه اندازی 
این سامانه می توان دیدگاه ها و نقطه نظرات شهروندان در خصوص 
مدیریت ش��هری را دریافت و خدمت رس��انی مطل��وب تری به 

ش��هروندان ارائه کرد. ش��هرام ش��اه مرادی در ادامه تصریح کرد: 
شهرداری ایمانشهر در سال مزین به ش��عار مدیریت جهادی و در 
راستای خدمت رس��انی به شهروندان ایمانش��هر، با بهره گیری از 
امکانات موجود و نیروهای کارآمد، سامانه ای را ایجاد کرده که به 
انجام سریع ودقیق امور شهری با نظر مس��تقیم و مشارکت فعال 
 شهروندان و ارتباط بیشتر ش��هروندان با مدیران ارشد شهرداری

 می پردازد و ساکنان شهر را نسبت به محیط زندگی خویش وارد 
عرصه مشارکت  می کند.  ش��اه مرادی در پایان گفت: شهروندان 
 می توانند پیش��نهادات و انتق��ادات خود را در م��واردی همچون، 
جمع آوری زباله، لایروبی انه��ار، رفع آبگرفتگی معابر، برف روبی، 
رفع لغزندگی، نظافت دیوارها، نظافت معابر، امور ساختمانی، سد 
معبر و... با سامانه 137 به  صورت شبانه  روزی در میان گذاشته و 
خادمان خود را در شهرداری ایمانشهر، جهت تسریع امور شهری و 

خدمت صادقانه حمایت کنند.  

در کمیسیون سرمایه گذاری شهرداری شاهین 

زینب
زمانی

شهر تسهیل سرمایه گذاری بخش خصوصی 
در پروژه های شهر مورد بررسی قرار گرفت.

پیمان ش��کرزاده، رییس ش��ورای اس��لامی 
شاهین شهر در این جلسه ضمن تبریک هفته 
 وحدت از تلاش های ش��هردار ش��اهین شهر
  در خصوص جذب س��رمایه بخ��ش خصوصی در ش��هر و اجرای

 پروژه های مشترک با سرمایه گذاران قدردانی کرد و گفت: در دوره 
چهارم مدیریت شهری جذب سرمایه در اولویت قرار گرفت تا به 
کمک دانش، استعداد و منابع مالی بخش خصوصی بتوانیم پروژه 

هایی مناسب و کاربردی در شهر اجرا کنیم.
علی اصغر ذاکری، شهردار ش��اهین شهر نیز در این جلسه اظهار 
کرد: با اتخاذ تصمیم های صحیح و جذب سرمایه گذاران، آینده 
درخشان ش��هر تضمین می ش��ود و باید از تمام پتانسیل های 

لازم برای ایجاد بستر مناسب و آس��ودگی خاطر سرمایه گذاران 
استفاده شود.

شهردار شاهین شهر سرمایه گذاری در این شهر را یک قرارداد با 
سود دوطرفه عنوان کرد و ادامه داد: ساختار فرهنگی و شهرسازی 
شاهین شهر به گونه ای است که مورد توجه سرمایه گذاران قرار 
 می گیرد و سود مالی آنها تضمین می شود و با حضور سرمایه گذاران

  پ��روژه های م��د نظر ش��هرداری با س��رعت بیش��تری اجرایی 
می شود.

ذاکری همچنین از طی مراحل اجرای میدان سمبلیک از طریق 
جذب سرمایه گذار خبر داد و ادامه داد: ایجاد سیتی سنتر و میدان 
 مرکزی میوه و تره بار شمال اصفهان ، احداث بازارهای روز زنجیره ای،

 ایجاد باغ گیاهان دارویی و ساخت کمپینگ شرقی شاهین شهر از 
جمله پروژه های بزرگی است که با جذب سرمایه گذار در شاهین 

شهر اجرایی خواهد شد. 

به منظور رفع مشکلات شهری؛ 

سامانه 137 شهرداری ایمانشهر راه اندازی شد
ذاکری، شهردار شاهین شهر خبر داد:

احداث میدان سمبولیک در مرحله جذب سرمایه گذار



از فهرست سياه تا آلزايمر؛

5 شگفتي در جوايز گلدن گلوب امسال

گروه سينما:  گلدن گلوب امسال که جوايز آن در دهه سوم دي ماه 
توزيع مي شود، همراه است با ش��گفتي هاي فراواني که باعث شده 
است از هم اکنون اهداي دو جايزه بزرگ سينمايي که با گلدن گلوب 
شروع مي شود و با »اسکار« پايان مي گيرد، جالب ترين فصل توزيع 
جوايز س��ينمايي 2014 لقب گيرد. در راي گيري امس��ال مجامع 
سينمايي ديگر خبري از کانديداهايي همچون ميتو مک کانافي که 
از چند ماه مانده به توزيع جوايز پيروزي اش در اسکار مسلم و قطعي 
بود، نيست. )البته خود او امس��ال هم با فيلم »کارآگاه حقيقي« در 

صحنه حضور دارد.(
در اينجا با پنج شگفتي بزرگ مراسم امسال گلدن گلوب که روز 11 

ژانويه )21 دي ماه( برگزار مي شود، آشنا مي شويد:

    غرور
اين کمدي انگليسي کمتر شناخته شده، بر اساس ماجراي واقعي يک 
گروه فعال کارگري است که در سال 1984 به نفع معدنچيان فعاليت 
مي کردند. »غرور« در بخش بهترين فيلم س��ال کانديداي دريافت 
جايزه گلدن گلوب شده است. در اين فيلم بيل نيگي،دومينيک وست 
و ايملدا سانتون ايفاي نقش مي کنند. البته گلدن گلوب اولين محل 
ارج گذاري فيلم »غرور« نيس��ت و تاتئو دارچوس پيش از اين فيلم 
خود را در جشنواره هاي کن و تورنتو به نمايش در آورده است. با اين 
حال فيلم هنوز نتوانسته اکران جهاني داشته باشد و حتي زمان اکران 
عمومي آن در آمريکا نيز فرا نرسيده است. اين فيلم در کمال تعجب 
توانست کانديداتوري را از فيلم »آني« که به نظر مي رسيد. يکي از 

کانديداهاي اين بخش از گلدن گلوب باشد، بر بايد

    جيمز اسپيدر ـ فهرست سياه
فيلن اکشن »فهرس��ت س��ياه« هر چند يکي از بهترين هاي شبکه 
NBC محس��وب مي ش��د اما تاکنون در هيچ جش��نواره و رويداد 
سينمايي نتوانسته است به دستاورد چش��مگيري برسد. به همين 
جهت وقت��ي جيمز اس��پيدر بازيگ��ر اين فيل��م به عن��وان يکي از 
کانديداهاي گلدن گلوب براي شاخه بهترين بازيگر سريال تلويزيوني 
انتخاب شد، اين احساس را در هر مخاطبي به وجود آورد که با طرحي 

فراتر از زندگي واقعي رو به رو است. 
فيلم اين موفقيت خ��ود را مديون هي��ات داوران و برگزار کنندگان 

گلدن گلوب است.

    جين بي نقص
در حالي که عوامل سريال »خانواده مدرن« احتمالا بيش از هر کسي 
از ش��نيدن خبر کانديداتوري اين فيلم در دو بخش از گلدن گلوب 
شوکه شده اند. س��ريال تلويزيوني »جين بي نقص« که سيندرلاي 
جديد سينماس��ت، در دو ش��اخه بهترين فيلم موزيکال و يا کمدي 
و همچنين بهترين بازيگر زن س��ريال تلويزيوني )جينا رود ريگوز(

کانديداي دريافت جايزه گلدن گلوب ش��ده اس��ت. اي��ن فيلم هر 
چند نتوانسته دل منتقدان را به دست بياورد، اما به هر حال اين دو 

کانديداتوري براي آن پيروزي بزرگي محسوب مي شود.

    ريکي ژرواز ـ درک
نمي توان انکار کرد که س��ريال هاي نت فليک��س از طرف منتقدان 
بس��يار مورد احترام هس��تند. اما در حالي که »خان��ه کارت ها« و 
»نارنجي سياه جديد اس��ت« توجه بسياري را جلب کرده اند، ريکي 
ژرواز در نق��ش درک تبديل به يک��ي از بازيگ��ران و کاراکترهاي نه 

چندان موفق اين سريال ها از سال 2012 به اين سو شده است.
 به همين دليل ه��م وقتي ژرواز، نام��زدي بهترين بازيگر س��ريال 
تلويزيوني کمدي يا موزيکال را از آن خود س��اخت، همه از شنيدن 

اين خبر متعجب شدند.
 زيرا از نظ��ر منتقدان او آن گون��ه که بايد در نقش يک مرد مس��ن 

نتوانسته کار خود را انجام دهد.

    جولين مور
اينکه جولين مور کانديداي دريافت گلدن گلوب ش��ود، هيچ جاي 
تعجبي ندارد. به هر حال او تاکنون 4 بار کانديداي دريافت اس��کار 
شده است. اما اين مساله که او به طور همزمان هم براي شاخه بهترين 
بازيگر نق��ش اول زن در فيلم کمدي يا موزيکال و هم براي ش��اخه 
بهترين بازيگر نقش اول زن در فيل��م درام کانديداي دريافت جايزه 

شود، جاي تعجب دارد. 
هيچ کدام از فيلم هايي که او به خاطر آنها کانديداي دريافت جايزه 
شده است، يعني »نقشه اي به ستارگان« و »هنوز آليس« به اکران 
عمومي در نيامده اند. مور در »آليس« نقش زن محوري داستان که 
نام فيلم از نام او گرفته شده است،بازي مي کند. او مبتلا به بيماري 

آلزايمر است و در مراحل آغازين اين بيماري قرار دارد.

امس��ال اس��امی فيلم ه��ای بخش » س��ودای 

مهرو
 الفت

س��يمرغ« که اصلی ترين بخش جشنواره فيلم 
فجر است، کمی زودتر از دوره های گذشته اعلام 
شده است.فيلم هايی که هر يک از آنها می توانند 
به دليل حساسيت هايی که دارند، تنور اين دوره 

را به خوبی گرم کنند.
در اين گزارش بر آن ش��ديم تا به معرفی پرکارترين بازيگران 
فجر امس��ال بپردازيم تا از هم اکنون منتظر باش��يم تا ببينيم 
کدام بازيگر در نقش��ی متفاوت ظاهر شده و می تواند به شکار 

سودای سيمرغ سی و سوم بپردازد.
در بين بازيگران مرد، بابک حميديان پرکارترين بازيگر است.

او طی چند سال اخير، همواره جزو پرکارها بوده و البته با توجه 

به حسن سليقه ای که در انتخاب فيلمنامه دارد، فيلم های او 
همواره مورد توجه قرار دارند.او در بخش مس��ابقه جش��نواره 
امسال نيز چهار فيلم متفاوت و مهم دارد.حميديان امسال در 
فيلم سياسی »روباه«، در عاشقانه » شکاف«، در درام »مرگ 
ماهی« و در کمدی » من ديه گو مارادونا هستم« به ايفای نقش 
پرداخته اس��ت که مطمئنا از هم اکنون می توان نام وی را در 

ميان نامزدهای بهترين بازيگر نقش اول مرد حدس زد.
بعد از حميديان، فرهاد اصلانی دومين بازيگر مرد پرکار فجر 
امسال است.او در »مشرف به کوچه بی نام«، » دوران عاشقی« 
و » عصر يخبندان« بازی کرده اس��ت که البت��ه بازی وی در 
فيلم مصطفی کيايی )عصر يخبندان(، مهم تر از دو فيلم ديگر 

ارزيابی می شود.

شهاب حسينی نيز در دو فيلم »طعم خوش خيال« و » دوران 
عاشقی« به ايفای نقش پرداخته که گمان برده نمی شود بتواند 

با اين فيلم ها، اتفاق خاصی را برای خود رقم بزند.
بهرام رادان نيز دو فيلم »حکايت عاشقی« و »عصر يخبندان« 
را در بخش مسابقه دارد که او هم احتمالا نمی تواند برای بازی 

در اين فيلم ها مورد توجه قرار گيرد.
صابر ابر در دو فيل��م »من ديه گ��و مارادونا هس��تم« و » رخ 
ديوانه« به ايفای نقش پرداخته که احتمالا برای بازی در فيلم 
ابوالحسن داوودی)رخ ديوانه( مورد توجه قرار خواهد گرفت. 
هومن سيدی که اين روزها فيلم »س��يزده« به کارگردانی او، 
به روی پرده رفته اس��ت، در دو فيلم »بوفال��و« و »من ديه گو 
مارادونا هستم« بازی کرده که شايد بازی در »بوفالو« برای وی 

خوش يمن باشد.
سعيد آقاخانی که نخستين فيلم بلند وی در مقام کارگردان، 
چند روز ديگر اکران می ش��ود نيز دو فيلم در بخش مس��ابقه 
دارد: »من ديه گو مارادونا هس��تم« و »خداحافظی طولانی« 
که بعيد اس��ت بتواند برای ب��ازی در هر يک از اي��ن فيلم ها 

افتخارآفرينی نمايد.
حميد گودرزی که پس از سال ها کم کاری به سينما بازگشته، 
 امس��ال دو فيلم »روباه« و »ايران برگر« را در بخش مس��ابقه 

می بيند که البته شانسی برای افتخارآفرينی ندارد.
بابک کريمی نيز دو فيلم مهم »خانه دختر« و »مرگ ماهی« 
را در جشنواره امس��ال دارد که يکی از اصلی ترين گزينه های 
نامزدی برای بازيگری نقش مکمل مرد است و اينکه دست وی 

به سيمرغ اين بخش برسد نيز بسيار زياد است.
محمدرضا هدايتی هم امسال با فيلم های »ايران برگر« و »خانه 
دختر« در بخش مسابقه سينمای ايران حضور دارد که شانس 

وی برای کسب افتخار، تقريبا صفر است.
در بخ��ش پرکارتري��ن بازيگ��ر زن جش��نواره نيز نام س��حر 
دولتشاهی با سه فيلم به چش��م می خورد؛ دولتشاهی که اين 

روزها فيلم » مس��تانه« با بازی او به روی پرده است، سه فيلم 
مهم »شکاف«، »عصر يخبندان« و »مرگ ماهی« را در بخش 
مسابقه دارد که اين احتمال وجود دارد که وی برای هر يک از 

اين سه فيلم بتواند موفق به کسب افتخار شود.
 باران کوث��ری دو فيلم » خان��ه دختر « و »مش��رف به کوچه 
بی نام« را در جشنواره امسال می بيند که احتمالا برای »خانه 

دختر« باز هم مورد توجه قرار خواهد گرفت.
مهتاب کرامتی نيز در دو فيلم »ارغوان« و »عصر يخبندان« به 
ايفای نقش پرداخته که هر ي��ک از اين فيلم ها می تواند برای 

کرامتی، منجر به کسب افتخار شود.
گوهر خيرانديش نيز با دو فيلم »شيفت شب« و »ايران برگر« 

تقريبا هيچ شانسی برای افتخارآفريی به خود نمی بيند.
پانته آ بهرام بازيگر قدرتمند سينما و تئاتر کشورمان نيز امسال 
با دو فيلم »مرگ ماهی« و »مشرف به کوچه بی نام« در بخش 
مسابقه حاضر است که خيلی بعيد است بتواند با اين فيلم ها، 

اتفاق خاصی را برای خود رقم بزند.
طن��از طباطبايی دو فيلم مه��م دارد: »مرگ ماه��ی« و » رخ 
ديوانه« که اين امکان وج��ود دارد که با هر يک از اين فيلم ها، 
اتفاقات بسيار خوبی برای وی در اين دوره از جشنواره رخ دهد.

ميترا حجار، ستاره سال های نه چندان دور سينما نيز امسال 
با دو فيلم » اعتراف��ات ذهن خطرناک م��ن« و »خداحافظی 
طولانی« در جش��نواره حضور دارد که شايد برای فيلم هومن 
سيدی)اعترافات ذهن خطرناک من( بتواند نظر هيات داوران 

را به خود جلب کند.
پانته آ پناهی ها نيز در دو فيلم »من ديه گو مارادونا هستم« و 
»بوفالو« به ايفای نقش پرداخته که تقريبا می توان گفت حضور 
وی در ميان نامزدهای بهترين بازيگران نقش مکمل زن بسيار 

زياد و حتی احتمال سيمرغی شدن وی نيز وجود دارد. 
نازنين بياتی بازيگر جديد سينمای ايران نيز امسال در دو فيلم 
»طعم ش��يرين خيال« و »رخ ديوانه« به ايفای نقش پرداخته 

که بعيد است بتواند خبرساز شود.
آخرين بازيگر دو فيلمه خانم در جشنواره امسال، سحر قريشی 
است که در فيلم های »شيفت ش��ب« و »تگرگ و آفتاب« به 
ايفای نقش پرداخته که نمی تواند شانس چندانی برای کسب 

افتخار داشته باشد.

» ملبورن« نيما جاويدی را نمی توان يک اثر 

مجتبی
 اردشيری

مستقل س��ينمايی تعريف کرد.تمام اجزای 
 نوش��تاری فيلم از ايده و ط��رح و فيلمنامه، 
وام گير سينمای اصغر فرهادی است و البته 
همان شيوه داس��تان گويی که ديگر نخ نما 

شده است.
 اتفاق��ی در يک ش��رايط ف��وری رخ می ده��د و اي��ن حدس و 
گمان های بسيار است که در آن شرايط، برای کاراکترها مطرح 
می شود که البته اين مسير، با قابليت و کارآمدی فراوانی در قالب 

درام عمل می کند.
فيلم، اثری داستان گوس��ت. اين ش��يوه البته يک مرحله گذار 
ابتدايی دارد و پس از مطرح شدن موضوع بچه، فاز جدی داستانی 

با تعليقی جاندارتر ادامه پيدا می کند.
ريتم يکنواخت داس��تان در اين برهه زمانی چند س��اعته، برای 
 مخاطب ملموس اس��ت و بالطبع عط��ف ه��ا، اثرگذارتر جلوه 

می کنند. 
اتفاق مهمی که در اين وانفس��ا، تعيين کننده اس��ت، ش��کل و 
 قالب حدس و گمان هايی اس��ت که خود، مولد جريانات ديگر و 
شايبه های بسياری اس��ت؛ حدس و گمان هايی که هوشمندانه 
 انتخاب می ش��وند و با خود، چال��ش های متعددی ب��ه ارمغان 

می آورند.
اما با تمام اين مزيت های نوشتاری، فيلم، چيزی از خود ندارد و 
تلاش هم نمی کند تا از اين ريل فرم گرايی خارج ش��ود، نه تنها 
تلاش نمی کند اس��تقلال ماهوی داشته باشد بلکه با کستينگ 
خود، آدم را به اين باور می رس��اند که هيچ شائبه و شکل اتفاقی 
برای کار پيش نيامده و تمام اين مراحل، عامدانه صورت گرفته 

است.
اما يک نکته بارز که در تفاوت اين نگاه با نگاه فرهادی موجود است 
آن که، فيلم چارچوب محدودی را برای خود متصور می ش��ود 
که تکليف همه چيز را چون داستانک هايی کوتاه، با کاراکترها 
و لوکيشنی محدود، در دل همان چارچوب مشخص می نمايد.
در چنين چارچوبی ديگر خبری از پايان باز يا پايان هنری نيست.

تمام حدس و گمان ها، پاسخ داده می شوند و فيلم هم با پايانی 
مشخص و کلاسيک بسته می شود. بنابراين تلورانس ضرباهنگ 
داستانی در » ملبورن«، به خوبی تنظيم می شود و اين می تواند 

برای جاويدی نويسنده، يک پوئن بزرگ محسوب شود.
  اما حيف ک��ه مزي��ت فيلم، تنه��ا در همي��ن نکت��ه و چينش 
ميزانسن ها و بهره برداری های مفيد و غيرکليشه ای از لوکيشن 

و قاب، خلاصه می شود.
»ملبورن« در طول ساليان اخير، آشکارترين اثر در وام گرفتن از 

سينمای فرهادی است.
يک تفاوت زيباشناس��انه ديگ��ر » ملبورن« با فيل��م های اخير 
فرهادی علی الخصوص »جدايی نادر از سيمين« )که فيلم تعهد 
بسياری به آن دارد( اين است که اثر تلاش نمی کند تا مشکلات 

را به دوش و گردن ديگران بياندازد.
هر چه هست در خود ش��خصيت های کليدی مطرح می شود.

فيلم تلاش ن��دارد تا از کاراکترهای خود قهرمان بس��ازد اما اين 
تلاش را دارد که آنها را متمايل به جريان روشنفکری نشان دهد  
به خصوص در کاراکتر مرد.نوع نگاه او، جنس و اعتبار گمان هايی 
که مطرح می کند، ری اکشن های احساسی و بالطبع عقلانی او 
و تدبيری که ش��ايد بهترين راه ممکن برای فرار از آن وضعيت 
سياه و رسيدن به ساحلی روشن چون ملبورن است، همه بيانگر 
اين حقيقت است که او، نمی تواند از طبقه فکری پاپيولار جامعه 
باش��د که البته مانعی هم برای فيلم به وجود نمی آورد و آوردن 
اين فکت، تنها از جهت مقايس��ه با س��ينمای فرهادی است که 
 معمولا آدم هايش، از دل مردم همين جامعه کف خيابان انتخاب 
می شوند.اين دو خصيصه بارز فيلم در قياس با سينمای فرهادی، 
نشان می دهد که جاويدی، جوهره مستعد بودن را دارد اما نگاه 
متنوعی در پرداخت های روايی ندارد و همين مهم، اس��تقلال 
را از اثر او می گيرد و مش��وق های ديگری چ��ون افتخارآفرينی 
در جش��نواره های خارجی نيز برای او در مقام کاتاليزوری عمل 
می کند که وی را به تداوم همين شکل سينما تشويق می نمايد 
و اين يعنی دوری از خود واقعی او؛ عنوانی که اصلا برازنده هيچ 

کارگردان صاحب فکری نمی تواند باشد.

» مستانه« جديدترين ساخته محمدحسين 

گروه 
سينما

فرحبخش در مقام کارگردان است که به مانند 
دو اثر قبلی کارگردان، دست بر روی موضوع 
ملتهبی می گ��ذارد. اصولا س��وژه های اين 
چنينی، چندان از س��وی تهي��ه کنندگان و 
کارگردانان مورد اس��تقبال قرار نمی گيرند، 

چرا که نمی توانند بعدها نسبت به اکران آن اميدوار باشند.
 اتفاقی که تبعات آن، حتی دامن فرحبخش کارکشته را گرفت 
و س��بب ش��د تا تلويزيون هر گونه تبليغات اين فيلم را ممنوع 

اعلام کند.
اما هر چه باشد، داستان »مس��تانه«، حديث روز جامعه ماست؛ 
حديث روزی جوامع ديگر نيز هست؛ اتفاقی که از قديم تاکنون 
همواره وجود داشته و در آينده نيز قطعا مواردی از آن مشاهده 

خواهد شد.
فيلم برخلاف آنچ��ه آن را ضداخلاقی می نامند، يک اثر اخلاقی 
اس��ت و در مواردی نيز دس��ت به آسيب شناس��ی می زند و در 
 اين راه، ن��وع نگاه طبق��ه بالا را نش��انه می رود تا ب��ه نوعی نقد 
آزادی های بی حصری باشد که نمودهايش در چنين طبقه هايی 
بيشتر ديده می ش��ود اما نتيجه و تبعات آن، برای هر قشری از 

جامعه، ناراحت کننده و تاسف بار است.
اما زيرکی نويس��نده در آن اس��ت که به جای ايجاد حساس��ت 
کاذب و ش��بيه س��ازی هايی که در جامعه وجود دارد، به سراغ 
 فردی عادی نمی رود و کاراکتر نقش اول خود را بازيگری نشان 
می دهد که علی رغم مشهوريت و داشتن پشتوانه ای اجتماعی، 
مورد تجاوز قرار می گيرد که صدالبته مقصر وقوع چنين رخدادی 

نيز خود اوست.
همين ترفند، بار عظيمی از هجوهای بی اساسی که می توانست 
روانه فيلم نمايد و به احتمال فراوان، اکران را از خود سلب نمايد، 
را از دوشش برمی دارد. زيرکی سناريو تنها در همين يک مورد 
خلاصه نمی شود بلکه در رويه آسيب شناسی و نتيجه ای اخلاقی 

که از آن به عمل می آورد نيز ديده می شود.
شايد در بسياری از فيلم هايی با موضوعات ملتهب، اين پزهای 

روش��نفکرانه و ش��عارهای جديد و مس��تقل اس��ت که بسيار 
خودنمايی می کند ام��ا آنچه مخاطب در مس��تانه می بيند، به 
نوعی تقدس س��نت گرايی و پذيرفتن مدرنيسم محتاطانه و بر 

پايه اخلاق است.
 فيل��م، بر خان��واده، تکيه ای اساس��ی داش��ته و هج��و هرگونه 
بی بندباری به شکلی کاملا مشهود است.حال برای رسيدن به اين 
هجو، از برخی مشی های غيراخلاقی نيز که البته نمودهای عينی 
در جامعه دارند بهره می برد مانند اتفاق اسيدپاشی که نمی تواند 
عنصری در جهت شعاردهی يا غلظت بيش از اندازه درام در فيلم 
تعبيه شده باشد يا تهديدهای بی اساسی که حتی می تواند دامن 
يک بازيگر سرشناس سينما را بگيرد؛ بنابراين فيلم، يک پروسه 
احقاق حق در برابر ظلمی است که می تواند به بانوان اين مملکت 
شود و راه های مقابله با آن را نش��ان می دهد بنابراين به همان 
 خط ابتدايی نقد می رسيم که »مس��تانه« را می توانيم يکی از

 اخلاقی ترين فيلم های اکران شده امسال بناميم.
فيلم، بازی های خوب و روانی دارد مخصوصا سحر دولتشاهی که 
بهترين بازی سينمايی خود را تا به امروز در اين فيلم انجام داده 
است.ميلاد کيمرام هم نقش يک بدمن بی مرز و جنون آنی وی را 

به خوبی بازی کرده است.  
فرحبخش نيز پس از س��اخت بيش از 60 فيلم در طول فعاليت 
چهار دهه ای خود در س��ينما، س��کانس های خوبی گرفته؛ به 
رنگ، اهميت زيادی می دهد و چينش ميزانس��ن ها نيز تعادل 
خوبی دارد و در برخی صحنه ه��ا نظير هجوم مرد به اتاق بازيگر 
يا صحنه تصادف وحشتناک با اتومبيل، از تکنيک های بصری و 
 فرمی بسيار خوبی بهره می گيرد تا تاثير خود را بر روی مخاطب 
می گذارد.» مستانه« اين روزها در سينما خانواده به روی پرده 
است.س��ينمايی که س��رور و پرده نمايش و پروژکت��ور و ديگر 
تجهيزات خ��ود را به روز و خوب کرده اس��ت و تبديل به يکی از 
سينماهای ممتاز اين شهر شده است.حيف است که شهروندان 
اصفهانی، فيلم آموزنده و خوب اين چنينی را در اين سالن مجهز 
نبينند.البته فيلم از پنجشنبه هفته گذشته به روی پرده رفته و تا 

امروز نيز از استقبال بسيار خوبی بهره مند شده است.

نقدی بر فيلم »مستانه«؛ نقدی بر فيلم » ملبورن«؛

فيلمی با دغدغه های اخلاقی  يک تبعيت نيمه محض خوش خيم از سينمای فرهادی
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سینما و 
تئــاتــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

آخرين خبر از محمدحسين لطيفی؛

پايان فيلمبرداری » اسب سفيد پادشاه«
آخرين اخبار از حضور جشنواره ای فيلم خسرو معصومی؛

شانس حضور » تابو«  در بخش خارج  از مسابقه
فيلم »تابو« به کارگردانی خسرو معصومی اين شانس را دارد 

که در بخش خارج از مسابقه جشنواره فيلم فجر حضور يابد.
فيلم »تابو« به کارگردانی خس��رو معصومی و تهيه کنندگی 
جواد نوروزبيگی که فرم حضور در س��ی و س��ومين جشنواره 
بين المللی فيلم فجر را پر کرده بود، ولی در فهرست سيمرغ 
اين دوره از جش��نواره قرار نگرفت اين ش��انس را دارد که در 
بخش خارج از مسابقه حضور داشته باشد.در خلاصه داستان 
فيلم »تابو« آمده است: س��الار يکی از ملاکان بانفوذ منطقه  

هزارجريب، در آرزوی فرزندی تصميم می گيرد برای چهارمين 
ب��ار ازدواج کند. آق عمو ک��ه معتاد به مواد مخدر اس��ت و در 
گاوداری صالح مشغول به کار است، می پذيرد در ازای پرداخت 
بدهی که به صالح دارد، دخترش را به عقد برادرش س��الار در 
بياورد. بهار که از قبل دل در گرو کسری داشته، در مقابل اين 

پيشنهاد به شدت مخالفت می کند.
الناز شاکردوس��ت، هادی ديباجی، جمال اجلالی و ... در اين 

فيلم به ايفای نقش می پردازند.

فيلمبرداري فيلم سينمايي »اسب سفيد پادشاه«به پايان رسيد، 
با اين حال به نظر مي رس��د تازه ترين اثر محمدحسين لطيفي در 
جش��نواره فيلم فجر امس��ال به نمايش در نيايد.فيلم س��ينمايي 
»اسب سفيد پادشاه« به نويس��ندگي و کارگرداني محمدحسين 
لطيفي اواخ��ر آبان امس��ال در تهران کليد خ��ورد و فيلمبرداري 
آن در لوکيش��ن هايي مانند خيابان شاپور، س��عادت آباد، شهرک 
غرب، خيابان هاي تجريش، بهش��ت زهرا، زندان قصر، بيمارستان 
بهمن و ... پيگيري شد. س��پس گروه نيمه آذر ماه به شمال کشور 

رفتند و در شهرهاي نور و محمود باد به فيلمبرداري پرداختند که 
اخيرا به پايان رس��يد.اين فيلم يک درام اجتماعي و عاشقانه است 
که پيش بيني مي شد در جشنواره فيلم فجر امسال شرکت کند تا 
حضور لطيفي پس از هشت س��ال، بعد از فيلم تحسين شده »روز 
سوم« تنور اين رويداد بزرگ هنري گرم تر کند. با اين حال به نظر 
مي رسد اين فيلم در جشنواره فيلم فجر امسال به نمايش درنيايد 
و غايب بزرگ اين فستيوال خوانده شود. هم اکنون تدوين فيلم در 

حال انجام است. موسيقي فيلم  ازحميدرضا صدری است.

گزارش » اصفهان زيبا« از پرکارترين بازيگران جشنواره فيلم فجر امسال 

بابک حمیدیان و سحر دولتشاهی؛ در صدرپرکارترین های امسال
اخبــار کوتــاه



قویا تکذیب می کنم 
س�ید مصطفی ناجی:  علی کریم��ی چند روز پی��ش و به صورت 
ناگهانی از تیم ملی خداحافظی کرد. اینکه چرا جادوگر بدخلق این 
کار را کرد به خود او مربوط است اما یک مساله که جدیدا باب شده 
است، این اس��ت که همه می گویند » قویا تکذیب می کنم «. البته 
علی کریمی قویا تکذیب نکرده اس��ت و با پیغام پسغام هایی که در 
اینستاگرام خود می نویسد نشان داده که اهل تکذیب کردن چیزی 
نیست و اگر پایش بیفتند بدجوری همه چیز را می گوید. اما در این 
بین افرادی را داریم که دست به تکذیبش��ان قوی است، خیلی هم 
قوی. این روزها یکی از کس��انی که قویا تکذیب م��ی کند امیر قلعه 

نویی است. 
امیر قلعه نویی ک��ه از همان روزهای اول لیگ اصرار زیادی داش��ت 
تا بگوید که دس��ت ب��ه جوانگرایی زده و اس��تقلال س��ال 1383 را 
 دوباره ساخته اس��ت، این روزها بدجوری به یک تکذیبیه نیاز دارد.

 البته جذب بازیکنان مس��نی مانند طالب لو ، عنایتی و میلاد نوری 
که روی هم 100 سال سن دارند نشان می دهد که ژنرال رو به زوال 
آبی ها تکذیب عملی را شروع کرده است و تنها یک کنفرانس خبری 
باقی مانده تا به تکذیب کردن بیفتد.  البته تکذیب کردن بهتر از بگم 
بگم کردن است. یک نمونه روشن دیگر هم این است که علی لطیفی 
سرمربی جدید راه آهنی ها که یکبار در دفاع از حمید استیلی گفته 
بود که من با استیلی خواهم رفت مجبور به تکذیب شده و گفته که 
به اصرار استیلی و قس��م دادن بازیکنان با 12 هزار تومان سرمربی 
راه آهن شده است. به هر حال تکذیب کردن ساده ترین کاری است که 
این روزها ورزشی ها، سیاسی ها و هنرمندان انجام می دهند. من به 
عنوان یک نویس��نده باید بگویم که تمامی 75 قسمت داستان های 
فوتبال را قویا تکذیب می کنم. در این روزگار مد تکذیب جان گرفته 
و من فقط می توانم نوشته های خودم را تکذیب کنم. پس من» قویا 

تکذیب می کنم« و ....

روبرتو کارلوس مربی بلدیه اسپور شد
مدافع اس��بق تیم ملی برزیل و رئال  مادرید با باش��گاه بلدیه اسپور 
ترکیه قرارداد بست. روبرتو کارلوس به پیشنهاد همکاری با این تیم 
حاضر در لیگ حرفه ای ترکیه پاسخ مثبت داد و قراردادی شش ماهه 

با تبصره تمدید برای یک فصل دیگر امضا کرد.
این چهره 41 ساله که زمانی در تیم های اتلتیکومینیرو، پالمیراس، 
اینترمیلان، رئال مادرید، فنرباغچه و کورینتیانس به همراه تیم ملی 
برزیل خوش می درخشید، تا یک هفته قبل مسوولیت سیواس اسپور 
را در همین لیگ برعهده داشت. وی که در سال 2002 با تیم کشورش 
فاتح جام جهانی شد، به این ترتیب س��ومین ایستگاه خود را به عنوان 

مربی بعد از آنژی ماخاچکالا روسیه و سیواس  اسپور آغاز کرد.

عزیزی سرمربی تیم شهرداری تبریز شد
سرمربی پیش��ین تیم های فوتبال ابومس��لم و پیام مشهد به عنوان 

سرمربی جدید تیم دسته اولی شهرداری تبریز انتخاب شد. 
پس از نشست هیات مدیره باشگاه شهرداری تبریز، خداداد عزیزی 
به عنوان سرمربی جدید تیم فوتبال این باشگاه تبریزی انتخاب شد.

خ��داداد عزیزی که متولد اول تیرماه س��ال 1350 در مش��هد بوده  
و با گلی ک��ه آذرم��اه 1376 در ملبورن به اس��ترالیا زد خ��ود را در 
تاریخ فوتبال ایران جاودان��ه کرد، در جام جهانی 1998 فرانس��ه و 
جام ملت های آسیا 1996 امارات برای تیم ملی ایران به میدان رفت. 
وی در س��ال 1996 به عنوان بهترین بازیکن جام ملت ها و بهترین 

بازیکن آسیا شناخته شد.
عزیزی پس از خداحافظ��ی از فوتبال به عنوان مش��اور مدیرعامل 
ابومسلم انتخاب شد و در این سال ها، سرمربی و مدیر فنی تیم های 

ابومسلم و پیام مشهد هم بوده است.

رفع کسلی بازیکنان 
عبدالله ویسی، سرمربی تیم استقلال خوزستان گفت: تعطیلات لیگ 
بازیکنان را کس��ل می کند. در راس��تای این که گواردیولای وطنی 
دچار این نگرانی شده است، راهکارهای زیر برای رفع نگرانی وی به 

ذهنمان رسید که با شما در میان می گذاریم:
الف: در هنگام تعطی��لات لیگ، بازیکنان هم به اس��تراحت مطلق 

بپردازند تا مبادا کسل شوند.
ب: رفع کسلی از تمرنیات وظیفه ای اس��ت که بر دوش سرمربیان 
گذاشته شده و سرمربیان باید راهکارهای جدید برای تمرینات خود 

پیش بینی کنند که حوصله بازیکنان سر نرود؛ راهکارهایی همانند
ب1: بازی یک قل و دوقل؛ گفتنی اس��ت این بازی به مهارت زیادی 
نیاز دارد و برای چند ساعتی هم که شده بازیکنان را سرگرم می کند.

نکته نسبتاً قابل ذکر: اینجانب از مهارت خوبی در بازی یک قل دو قل 
برخوردار هستم و از همین تریبون آمادگی خودم را برای مسابقات 

تدارکاتی با تیم های لیگ برتری اعلام می دارم.
ب2: در فاصله بین هر نیم س��اعت تمرین، یک دور مسابقه گرگم به 

هوا بین بازیکان ذخیره و اصلی برگزار شود.
ب3: پخش کارتون فوتبالیس��ت ها هم می تواند در هنگام تمرینات 
مانع از کسل شدن بازیکنان باش��د؛ به ویژه فکر کردن در مورد این 
واقعیت که چه طوری ما یه هفته حوصله می کردیم تا توپ سوباسا 

به زمین برسد.

با بی اطلاعی سرپرست فدراسیون اسکی؛

17 پیست اسکی غیب شد
هفته پانزدهم جام ملی بسکتبال

پمینا در راه مشهد
برانوش نیک بین که در حال حاضر تا انجام انتخابات فدراس��یون 
اسکی سرپرستی این فدراسیون را بر عهده دارد، در اظهار نظری 
عجیب تعداد پیست های اسکی کش��ور را 10 پیست اعلام کرد. با 
استعفای ناصر طالبی از سرپرستی فدراسیون اسکی برانوش نیک 
بین به عنوان سرپرست این فدراسیون انتخاب شد. نیک بین روز 
گذشته با حضور در یک برنامه تلویزیونی تعداد پیست های اسکی 
کشور را که چیزی بالغ بر 27 پیس��ت است 10 پیست اعلام کرد؛ 
یعنی نادیده گرفتن حدود 17 پیست اسکی. فدراسیون اسکی بیش 

از یکسال است که بدون رییس اداره می شود و اگرچه ناصر طالبی 
در روزهای حساس المپیک زمس��تانی به خوبی از پس اداره این 
فدراسیون و اعزام ورزشکاران به سوچی روسیه برآمد اما انتظارها 
از وزارت ورزش و جوانان این اس��ت که هرچه زودتر زمان مجمع 
انتخابی اسکی را مشخص کند. اس��کی ایران که از پتانسیل های 
خوبی برخوردار است، هنوز نتوانسته جهش خوبی در رقابت های 
بین المللی داشته باشد. تیم های ملی اس��کی تا پایان سال به سه 

مسابقه قهرمانی جهان اعزام می شوند.

هفته پانزدهم ج��ام ملی بس��کتبال فردا برگزار می ش��ود و 
تیم های مدعی مهرام و پتروشیمی میزبان خواهند بود. جام 
ملی بسکتبال فردا به ایس��تگاه پانزدهم خود می رسد. جامی 
که رفته رفته شرایط بهتری را پیدا می کند و تیم ها به آمادگی 

مدنظر خودشان می رسند.
در این هفته چهار دیدار در شهرهای تهران، ماهشهر، مشهد 
برگزار می شود و دانشگاه آزاد صدرنش��ین استراحت خواهد 
داشت. مهرام تیم دوم جدول در دیداری حساس میزبان نفت 

آبادانی است که هفته گذشته را اس��تراحت داشت. تیم های 
دوم و چهارم جدول دیدار رفت ش��ان با برتری مهرام به پایان 
رس��ید و آبادانی در تهران هم کار س��ختی را خواهند داشت. 
مهرام در صورت پیروزی و با وجود اس��تراحت دانش��گاه آزاد 
می تواند به صدر جدول صعود کند. در سایر دیدارها شهرداری 
گرگان که روزهای خوب خود را س��پری می کند، در ماهشهر 
میزبان صنایع اس��ت و ثامن مش��هد هم به مص��اف پمینای 

اصفهان می رود.
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ورزش

داستان فوتبال – 37 

خبـر

توپ سوراخ

فصل جدی��د رقاب��ت های س��وپر لی��گ کاراته

مهری 
مصور

باشگاه های کشور در شرایطی پیگیری می شود  
که تیم سپاهان در این مسابقات حضور نداشته 
و با تصمیم باش��گاه در رقابت ه��ای لیگ برتر 
ش��رکت کرده اس��ت، این درحالی است که بر 
اساس اعلام رسمی باشگاه سپاهان و بر مبنای 
خبری که بر روی خروجی سایت این باشگاه رفت، طلایی پوشان 
اصفهانی برای حضور در سوپر لیگ اعلام آمادگی کرده بودند اما 

در نهایت تصمیم به حضور این تیم در لیگ برتر گرفته شد.

    اتخاذ سیاست بومی گرایی برای کاراته سپاهان
تیم کاراته سپاهان را به واسطه شش دوره قهرمانی در رقابت های 

س��وپر لیگ و قهرمانی در جام باش��گاه های جهان م��ی توان پر 
افتخارترین تیم باشگاهی دانست اما در سال های اخیر سیاست های 
کادر فنی این تیم به سمتی پیش رفته بود که برای حفظ عنوان 
قهرمانی به مرور بدنه این تیم از بازیکنان بومی خالی شده بود، تا 
جایی عملًا در آخرین دوره ای که تیم مدعی و سوپر لیگی سپاهان 
فعالیت داشت، هیچ بازیکن بومی در این تیم عضویت نداشت و در 
مقطعی با فشار و دخالت مستقیم رییس وقت هیات مدیره، یک 
تیم کاتای بومی به بدنه این تیم تزریق شد اما بلافاصله بعد از رفتن 

حسینی، این تیم کنار گذاشته شد.
نبود بازیکن بومی در ترکیب تیم کاراته سپاهان و انتقادات صورت 
گرفته از سوی جامعه ورزش استان نسبت به این مساله واکنش 
هیات مدیره باشگاه سپاهان را برعهده داشت که نتیجه آن مصوبه ای 

شد که بر اساس این مصوبه تیم کاراته سپاهان ملزم به استفاده از 
نیروهای بومی شد.

مصوبه هیات مدیره موجب شد تا س��ه فصل قبل مدیر فنی تیم 
کاراته س��پاهان با این توجیه که بازیکنان بومی س��پاهان امکان 
رقابت با کاراته کاهای سایر تیم های لیگ برتری ندارند، تصمیم به 
شرکت دادن تیم کاراته سپاهان در لیگ برتر به جای سوپر لیگ 

بگیرد با نایب قهرمانی این تیم همراه شد.
 فصل گذشته تیم کاراته سپاهان پس ازیک فصل دوری از سطح 
اول لیگ باشگاهی کاراته ایران، در سوپر لیگ حضور پیدا کرد که 

در پایان با رتبه چهارمی به کارش پایان داد.
فصل گذشته طی چند گزارش به بررسی ابعاد مختلف حضور تیم 
سپاهان در سوپر آن هم با تکیه بر نیروهای بومی پرداختیم و آن 
را نقطه مثبتی برای کاراته استان دانس��تیم اما  با این حال یکبار 
دیگر باشگاه سپاهان تصمیم به تیمداری در یک سطح پایین تر 

از سوپر لیگ گرفت.

     تغییر استراتژی به معنای بی برنامگی نیست
زمانی که برای نخس��تین بار رأی به حضورتیم کاراته سپاهان در 
لیگ برتر گرفته شد، دلیل آن عدم توانایی کاراته کاهای بومی این 
تیم در رقابت با برترین های کشوری عنوان می شد که البته انتقاد 
زیادی به این رویکرد وجود داشت؛ زیرا سپاهان به مدت چندین 
سال متوالی سرمایه گذاری خوبی بر روی رشته کاراته انجام داده 
بود که نتیجه آن کسب شش قهرمانی متوالی در رقابت های سوپر 
و قهرمانی در جام باشگاه های جهان بود، اما زمانی که تصمیم به 
استفاده از پتانسیل بومی اتخاذ شد، معلوم شد با وجود سرمایه گذاری 
زیاد باشگاه اصفهانی در رش��ته کاراته، عملًا هزینه های صورت 
گرفته نقشی در پیشرفت کاراته بومی اصفهان نداشته است. اما در 
مقطع فعلی تصمیم دوباره سپاهانی ها برای تیم ندادن در سوپر 
لیگ با انتقاداتی همراه شده است؛ زیرا این تیم فصل گذشته در 
سوپر لیگ نتیجه نسبتاً قابل قبولی گرفت اما گویا این نتیجه مورد 

قبول و رضایت مدیران باشگاه واقع نشده است.
 ابهام در مورد تصمیم سپاهانی ها در مورد تیم کاراته موجب شد 
تا در نشست خبری اخیر مدیرعامل باشگاه سپاهان این سوال را از 
وی بپرسیم که دکتر خلیلیان جوابگویی پیرامون این مساله را به 

مسعود تابش قائم مقام باشگاه واگذار کرد.
تابش محدودیت بودجه ای را دلیل اصلی این تصمیم عنوان کرد 
که مسوولان باشگاه سپاهان را بر آن داش��ته است تا تیمشان را 
در لیگ برتر ش��رکت بدهند تا این تیم بتواند با تکیه بر ظرفیت 

نیروهای بومی، نتیجه گیری مطلوبی داشته باشد.
 خلیلیان نیز در پاس��خ به خبرنگار اصفهان زیبا ک��ه عنوان کرد 
به نظر می رس��د باشگاه سپاهان در مورد رش��ته کاراته سیاست 
 درستی را دنبال نمی کند، تاکید کرد که تغییر استراتژی به معنای

 بی برنامگی نیست و باشگاه برنامه ای مدنظر داشته که تیم را به 
سوپر لیگ نفرستاده است.

    لزوم تجدید نظر در سیاستگذاری باشگاه سپاهان
این واقعیت را نمی توان نادیده گرفت که تیم سپاهان در صورتی 
که بخواهد از پتانسیل بومی خود استفاده کند، نمی تواند یک تیم 
مدعی در لیگ باشگاهی کشور باشد اما این تیم با همین پتانسیل 
نیز در س��وپر لیگ قاعدتاً زنگ تفریح نخواهد بود؛ زیرا تیم فعلی 
 تغییر چندانی نسبت به تیم فصل گذشته رتبه چهارمی را به دست آورد،

 نکرده است.
در مورد مباحث مالی نیز به نظر می رس��د حضور در سوپر لیگ 
بارمالی چندان بیشتری را نس��بت به تیم لیگ برتری به باشگاه 
سپاهان تحمیل نخواهد کرد، اما در عوض حضور این تیم در سوپر 
لیگ به مراتب برآیند بهتری داشت که مهم ترین آن رقابت کاراته 
کاهای استان با بهترین های کاراته کشور بود که به سود این رشته 
ورزشی در نصف جهان نیز شده و در ورزش قهرمانی نتایج مثبت را 
برای استان به همراه داشت. مدیرعامل باشگاه سپاهان در نشست 
خبر ی اخیر خود از تدوین برنامه راهبردی هفت ساله باشگاه خبر 
داد و پیشنهاد می شود در این برنامه راهبردی یا سایر برنامه های 
باشگاه، تجدید نظر دوباره در سیاستگذاری های مربوط به رشته 
کاراته صورت گیرد تا این تیم بتواند مسیر درست و رو به پیشرفتی 
را طی کند نه اینکه هرسال درگیر تداوم فعالیت تیم یا منحل شدن 

آن و حضورش در یکی از رده های باشگاهی باشد.

لزوم تجدید نظر باشگاه سپاهان در رشته کاراته 

مسیر معکوس برای تیمی که قهرمان جام باشگاه های جهان شد

تیم ملی ایران در دیداری تدارکاتی با یک گل عراق را شکست 
داد.

تیم ملی فوتبال ایران دیروز در دیداری تدارکاتی در ورزش��گاه 
وین شهر ولنگونگ استرالیا به مصاف تیم ملی عراق رفت که این 
دیدار در نهایت با نتیجه یک بر صفر به سود تیم ملی ایران با گل 

سردار آزمون به پایان رسید.
عراقی ها این دیدار را نسبت به تیم ملی هجومی تر آغاز کرده و در 
همان دقایق نخست چند بار روی دروازه بیرانوند خطرساز شدند 

که با هوشیاری مدافعان و گلر تیم ملی این حملات دفع شد.
در ادامه ایران توپ و می��دان را در اختیار گرفت و در دقیقه 20 
بهترین بخت بازی تا این دقیقه روی گل عراق ایجاد شد که پاس 

عالی سردار آزمون توسط وحید امیری به اوت رفت.
در ادامه بازی بیشتر در میانه میدان دنبال شد هرچند که ابتکار 
عمل در میدان در اختیار بازیکنان ایران ب��ود، اما عراق با دفاع 
هوش��مندانه خود اجازه حمله را از مهاجمان ما گرفته تا کمتر 

شاهد حمله روی دروازه این تیم باشیم.
در دقیقه 41 نی��ز وریا غفوری روی یک توپ برگش��تی و از دو 
قدمی دروازه بهترین فرصت برای زدن گل برتری را از دست داد 
تا نیمه اول با تس��اوی به پایان برسد. در نیمه اول این دیدار و با 
تدبیر کی روش بیشتر بازیکنان ذخیره برای تیم ملی به میدان 

رفتند. در نیمه دوم نیز تیم ملی با همان ترکیب نیمه اول خود 
به میدان رفت. در نیمه دوم شاگردان کی روش کار را هجومی تر 
آغاز کردند و در همان 10 دقیقه نخست این نیمه نیز چندین بار 
از جناحین عراق را مورد تهدید قرار دادند تا اینکه سردار آزمون 
در دقیقه 56 روی تیزهوشی خود و با فرار از عمق دفاع حریف با 
دروازه بان عراق تک به تک شد و توپ را با نوک پا به قعر دروازه 

فرستاد تا تیم ملی مزد زحماتش را با این گل بگیرد.
در ادامه دیدار و در دقیقه 62 روی یک موقعیت مشکوک داور 
مس��ابقه برای عراق اع��لام پنالتی کرد که ای��ن ضربه را یونس 
محمود، کاپیتان عراقی ها با ضربه ای چیپ از روی دروازه فروزان 
به اوت فرس��تاد. در ادامه دیدار عراق توپ و میدان را در دست 

گرفته و چند فرصت خطرناک را ایجاد کرد.
در دقیقه 67 نیز بهترین فرصت عراقی ها نیز روی دروازه ایران 
ایجاد شد که با خوش شانسی شاگردان کی روش، توپ به تیرک 

دروازه ایران خورد و این خطر هم دفع شد.
یک دقیقه بعد روی اشتباه مدافع عراق، انصاری فرد می توانست 
یک گل دیگ��ر را برای ایران به ثمر برس��اند که ای��ن فرصت با 

بی دقتی کریم به اوت رفت.
در ادامه ترکیب تیم ملی ب��ا ورود قوچان  ن��ژاد و دژاگه و البته 
جهانبخش هجومی تر ش��د، ام��ا عراقی ها همچن��ان برای گل 

تس��اوی به آب و آتش می زدند که البته این فرصت ها نیز راه به 
جایی نبرد. در دقایق پایانی هم توپ وحی��د امیری با اختلاف 
کمی به بیرون رفت.تیم ملی در این دیدار در آستانه جام ملت ها 
امیدوارکننده نشان داد تا به نوعی برای تیم های آسیایی خط و 

نشان کشیده باشد. 
جونز کریس گریفیس استرالیایی قضاوت این دیدار را برعهده 
داشت. وی در این دیدار به سردار آزمون از ایران و احمد ابراهیم 

از عراق کارت زرد نشان داد.
ترکیب تیم ملی ایران:

علیرض��ا بیرانوند )60- محس��ن ف��روزان(، مرتض��ی پورعلی 
گنجی، امید ابراهیمی )82- جواد نکون��ام(، کریم انصاری فرد 
)78- اش��کان دژاگه(، وریا غفوری )68- آندرانیک تیموریان(، 
وحید امیری، رامین رضائیان، س��روش رفیع��ی )68- علیرضا 
جهانبخش(، سردار آزمون )74- رضا قوچان  نژاد(، هاشم بیک 

زاده و مهرداد پولادی
سرمربی: کارلوس  کی روش

گفتنی است؛ مسابقات جام ملت های آسیا از جمعه هفته جاری 
آغاز می شود و تیم ملی فوتبال کش��ورمان که سابقه سه دوره 
قهرمانی در این مس��ابقات را دارد، برای کس��ب  جام چهارم به 

مصاف  حریفان می رود.

سردار، خاکریزِ عراق را فتح کرد

 تیم ملی ایران برای تیم های آسیا یی خط  و نشان کشید

وزارت ورزش و جوانان هنوز حکم دو رییس فدراسیونی که در 
رقابت انتخاباتی نامزدهای وزارت را پش��ت س��ر گذاشته اند را 

صادر نکرده است.
در شرایطی که این روزها وزارت ورزش خودش را برای برگزاری 
انتخابات فدراسیون های ورزشی آماده می کند از گوشه و کنار 
خبرهایی ش��نیده می ش��ود که وزارت هنوز درگیر انتخابات 

برگزار شده برخی فدراسیون هاست.
 تا کنون انتخابات فدراس��یون های مختلفی برگزار ش��ده که

 می توان به قایقرانی، تکواندو، ش��طرنج، تیران��دازی و تنیس 
اشاره کرد که در میان آنها برخی فدراسیون ها پرحاشیه بودند؛ 
فدراسیون تیراندازی مجمعی پرحاشیه داشت؛ چرا که مهدی 
هاشمی نماینده مردم در مجلس ش��ورای اسلامی بود و اینکه 
او با حضور در فدراسیون دو شغله محسوب می شود یا نه باعث 

ایجاد حاشیه شده بود. 
حال مشکل دو ش��غله بودن و این مس��ائل به یک شکلی حل 
شده بود اما در همین مجامع همیشه شنیده می شد که یکی از 

نامزدها گزینه وزارت برای فدراسیون است. 
به طور مث��ال در قایقرانی وحی��د م��رادی، در تیراندازی علی 
دادگر و در تنیس بهمن جمش��یدی افرادی بودن��د که از آنها به 
عنوان نامزد وزارتخانه یاد می شد که هر س��ه آنها در انتخابات 
شکست خوردند. )البته وحید مرادی با نظر وزارت ورزش دبیر 

فدراسیون قایقرانی شد.(

    حکم های زده نشده برای روسا
در ش��رایطی که این روزها وزارت ورزش خود را برای انتخابات 
10 فدراس��یون دیگر آماده می کند هنوز حکم برخی روسای 
انتخاب شده زده نشده اس��ت و این موضوع گلایه این افراد را 
در پی داشته اس��ت. نفر اول مهدی هاشمی، رییس فدراسیون 
تیراندازی اس��ت که در گفت و گوی خود با فارس اعلام کرده 
است: دو، سه هفته پیش به من گفتند تا آخر هفته حکم صادر 

می شود، اما هنوز این اتفاق رخ نداده است.
 البته ما کاری به حکم نداریم؛ می خواهد بیاید می خواهد نیاید 
ما کارمان را انجام می دهیم. فکر می کنم این ها بی س��لیقگی 
است؛ وقتی یک فرد انتخاب می ش��ود و رای می آورد این رای 
تغییر نمی کند. حالا به هر دلیلی یکی موافق نبوده، اما اینکه 50 
روز طول می کشد تا حکم رییسی زده شود، این زیر سوال بردن 

سیستم اداری است. 
نکته جالب توجه اینجاس��ت که حکم مجید شایس��ته، رییس 

فدراسیون تنیس هم صادر نشده است. 
شایسته و هاشمی در حالی فرد انتخاب شده مجمع بوده اند که 
دو رقیب اصلی در مسیر خود داش��تند که به عنوان نامزدهای 

وزارتخانه شناخته می شدند و اینکه آیا صادرنشدن حکم به این 
موضوع مربوط است یا نه مشخص نیست.

    هیات رییسه، مشکل دیگر این فدراسیون ها
مشکل دیگری که این فدراسیون ها با آن روبه رو هستند مساله 
انتخاب اعضای هیات رییس��ه است. همیش��ه بعد از انتخابات 
 روس��ای فدراس��یون ها، مجمع به رییس فدراس��یون اعتماد 
می کند تا اعضای هیات رییسه اش را انتخاب کند، اما این اعضا 
در فدراس��یون های تنیس و تیراندازی هنوز ب��ه تایید وزارت 
ورزش نرسیده اس��ت. این موضوع هم شایعه ش��ده که وزارت 
 ورزش به دلیل اینکه نامزدهایش در انتخابات پیروز نش��ده اند
  قصد ندارد همکاری کامل با روس��ای کنونی داش��ته باش��د و

نمی خواهد هرکس وارد هیات رییسه فدراسیون ها شود. 
مهدی هاشمی دراین باره نیز گفته است: با توجه به اینکه حکم 
هیات رییسه فدراس��یون هنوز صادر نشده ما نمی توانیم کاری 
انجام دهیم، چرا که برنامه ها باید با نظر هیات رییس��ه جدید و 

هماهنگی مجمع پیش برود. 

    وزارت ورزش: باید صلاحیت ها تایید شود
با اینکه اتخابات فدراسیون ها طبق آیین نامه وزارت ورزش بعد 
از تایید صلاحیت نامزدها برگزار می شود، محمود گودرزی وزیر 
ورزش و جوانان در پاسخ به این س��وال که چرا حکم این روسا 
صادر نمی شود پاسخی تامل برانگیزداده و گفته است که برای 
اینکه حکم ها زده شود باید صلاحیت این افراد تایید شود و بعد 

از آن حکم صادر شود.

چرا وزیر ورزش احکام 
روسای فدراسیون ها 

را امضا نمی کند؟



» اولین نمایشگاه تخصصی مشاغل 
خانگی«  در کتابخانه مرکزی

دو نمایشگاه نقاشی و اولین نمایشگاه تخصصی مشاغل 
خانگی،از 13 ت��ا 18 دی ماه در گالری ه��ای نگارخانه 

کتابخانه مرکزی شهرداری اصفهان دایر است.
نمایشگاه » نقاشی« شامل 34 اثر با موضوع رنگ شناسی 
برای آنالی��ز رنگ ها، طبیعت، اش��یای ب��ی جان چون 
گلدان،گل وکتیبه های تخت جمشید است که به سبک 
رئال و با بهره گیری از تکنیک های آبرنگ،گواش، مداد 
رنگی، آب مرکب و پاستل گچی به همت مریم فولادی 

)از هنرآموزان استاد احمد شکرانی( تهیه و در تابلوهایی 
به ابع��اد 50 در 70 و 70 در 100 به نمایش گذاش��ته 

شده است.
» اولین نمایش��گاه تخصصی مشاغل خانگی« شامل بیش 
از 400 اثر از جمله محصولات چرمی مانند انواع کیف های 
زنانه و مردانه و کیف پول،کمربند و انواع پاپوش ها و آیینه 
 های چرمی و گلدان و بش��قاب مینا کاری،کریستال ها

 و فیروزه ه��ا و آیینه ه��ای تزیینی، تابلوهای نقاش��ی 
ویترای، عروس��ک ها ومناظر بافتنی و زیورآلات برنجی 

چون گوشواره،گردن بند، دست بند و... است.
اولین نمایشگاه تخصصی مش��اغل خانگی با تلاش 11 
هنرمند اصفهانی به همت و سرپرس��تی مرکز توس��عه 
مشاغل خانگی شهر فیروزه ای وابسته به شرکت توسعه 

کسب و کار شهر فیروزه ای برگزار شده است.
گفتنی اس��ت؛ )علاقه مندان می توانند هم��ه روزه در 
تاریخ مقرر از ساعت 8 تا 12 و13 تا 19از این نمایشگاه 
بازدی��د نماین��د و( آثار و محص��ولات موج��ود در این 
 نمایش��گاه با تخفیف 50 درصدی ب��ه خریداران عرضه

 می شود.  

در دنیای مجازی؛

امکان پرواز برای انسان ها فراهم شد

تازه ترین فناوری ارائه ش��ده در دنیای شبیه سازها این 
امکان را فراهم آورده تا انس��ان ها بتوانند دنیا را همانند 

پرندگان ببینند، بو بکشند و احساس کنند.
بشر از دیرباز در تلاش بوده تا همچون پرندگان پرواز کند 
و در این مس��یر با چالش های فراوانی نیز روبه رو بوده 
است. اکنون و با استفاده از شبیه ساز Birdly که توسط 
گروهی از محققان دانشگاه زوریخ ارائه شده کاربر غرق 
در دنیایی می شود که چیزی دس��ته کم از دنیای پرواز 
پرندگان ندارد. درحقیقت کاربر با این شبیه ساز پرواز به 
سبک پرندگان را با کیفیتی تجربه می کند که تاکنون 

نمونه ای از آن در جهان وجود نداشته است.
این فناوری نوین شامل س��کوی کوچک نرمی است که 
کاربر بر روی آن دراز کشیده و شرایطی همچون شناور 

شدن پرندگان در هوا به هنگام پرواز را تجربه می کند.
در ادام��ه کارب��ر عینک مخص��وص واقعی��ت مجازی 
Oculus Rift را به سر کرده و هدفون های مخصوصی 

را نیز  به گوش هایش متصل می کند. 
هر دو دست کاربر نیز بر روی قطعه ای قرار می گیرد که 
در مجموع حس شناور بودن را به وی القا می کند. نکته 
جالب توجه اینجاست که تمامی حسگرهای به کار رفته 
در این فناوری نوین نسبت به بازخورد جریان باد و بوی 
محیط واکنش نشان می دهند. در مقابل این شبیه ساز 
دستگاهی قرار دارد که جریان تند هوا تولید می کند. در 
عین حال بخشی از شبیه س��از به گونه ای طراحی شده 
که بوهای مخصوصی نظیر بوی نواحی جنگلی و یا خاک 
نواحی کوهستانی را در هوا منتشر می کند. بدین ترتیب 
کاربر خود را در فضایی احس��اس می کند که ش��باهت 

زیادی به دنیای پرندگان دارد.

معاون تفریحی و امور اجتماعی س��ازمان 

زهره 
قندهاری

فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان تفریح 
را به س��ه دس��ته هیجانی، گردش��گری و 
تفرج��ی تقس��یم ک��رد و گف��ت: م��ردم 

فرصت های تفریحی را  ایجاد کنند.
احسان شهیر در نشستی با خبرنگاران به 
مساله تفریح تاکید کرد و اظهار داش��ت: تفریح در روند رشد 
معنوی و فکری یک جامعه موثر اس��ت. وی ادامه داد: تربیت 
انس��ان ها به زمان پیش از تولد برمی گردد و نباید به تفریح به 

عنوان مساله ای کم اهمیت نگاه کرد.
معاون تفریح��ی و امور اجتماعی س��ازمان فرهنگی تفریحی 
شهرداری اصفهان به احیای برخی از اماکن تفریحی شهرداری 
اصفهان اشاره کرد و اذعان داشت: این اماکن نیاز به بازسازی 
دارد، ایجاد تفریحات نیمروزی و برگزاری جشنواره های متعدد 
در آس��تانه هفته وحدت از جمله برنامه های تدوین شده ویژه 
فصل زمستان است. شهیرتصریح کرد: سازمان در حوزه های 
تفریح هیجانی، گردشگری و تفرجی فعالیت های گسترده ای 
انجام داده است و ما تلاش کرده ایم تا در هر یک از این سه حوزه 

برنامه های مختلفی را برای مردم شهر اصفهان برگزار کنیم.
وی از برگزاری جشنواره های مختلف تفریحی و خانوادگی خبر 
داد و خاطر نشان کرد: جشنواره های عزیزترین ها در دو بخش 
ویژه مادرشوهر و عروس و باجناق ها در تمامی باغ های بانوان و 

مراکز تفریحی شهر در حال برگزاری است.
ش��هیرهدف از برگزاری این برنامه ها را ایجاد فرصتی مناسب 
برای تقویت روابط خانوادگ��ی و تاکید بر عنصر صمیمیت به 

عنوان یکی از ارکان اصلی یک خانواده موفق برشمرد.
معاون تفریح��ی و امور اجتماعی س��ازمان فرهنگی تفریحی 

شهرداری اصفهان به مسابقات گروهی ویژه دختران دانش آموز 
با عنوان »دختران انقلاب« اشاره کرد و افزود: ویژه برنامه هایی 
به مناسبت ایام دهه فجر انقلاب اسلامی در همه فرهنگسراها 
برگزار می شود و این برنامه ها با استفاده از ابزار و امکاناتی متنوع 

در قالب روش هایی جدید اجرا می شود.
وی ادامه داد: همچنین طرح فرهنگی »میراث انقلاب« مقارن 
با دهه فجر در مدارس سطح شهر اصفهان به شیوه ای جدید و 
متنوع به تقویت اندیشه های دانش آموزان در راستای باورها و 

آرمان های انقلاب اسلامی ایران خواهد پرداخت.
ش��هیر تصریح کرد: باغ های بانوان ش��هر اصفهان به وسایل و 

ابزار جدید جهت برای ایجاد جاذبه در بانوان تجهیز می شود.
وی باغ های بانوان را فضایی امن ب��رای تفریح و فراغت بانوان 
دانس��ت و ابراز داشت: این باغ ها به وس��ایلی مجهز می شوند 
که در بیرون از این باغ ها مشاهده نش��ده و این مساله عاملی 
برای جذب بانوان خواهد بود. معاون تفریحی و امور اجتماعی 
سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان با بیان اینکه باید 
یک سوم زمان خود را به تفریح اختصاص دهیم، بیان کرد: در 
بدنه سازمان الگوهایی برای تفریح ایجادشده است که با موضوع 

عمومی سازی برای مردم اجرا می شود.
شهیر از مکان تیراندازی بانوان در باغ پردیس به مناسبت دهه 
فجر خبر داد و گفت: با رای زنی های��ی که با هیات تیراندازی 
بانوان اصفهان انجام شده است به زودی فضایی در باغ پردیس 
فراهم می شود تا بانوان بتوانند به آموزش تیراندازی مبادرت 
کنند. وی از از جشنواره یک اثر هنری با سنگریزه ها در پارک 
کوهستانی خبر داد و تصریح کرد: جمعه 19 دی ماه علاقه مندان 
می توانند یک روز تفریحی ش��اد را با این جشنواره برای خود 

رقم بزنند.

دانستنی

مردم فرصت های تفریحی را  ایجاد کنند

ایمنا:  ؟؟؟؟/

در دنیایی که هر روز مردم خودش��ان را در 

ترجمه:
 امیرحسین

 واعظ

 نقش ه��ای جدیدی م��ی یابن��د، چگونه
 می توان تع��ادل خوبی بی��ن کار و زندگی 
 ایجاد ک��رد و چگون��ه مدی��ران و رهبران 
شرکت ها می توانند به این امر کمک کنند؟ 
ه��ر روز میلیون ها نف��ر از مردم ب��ه دنبال 
پاسخی برای این سوال هستند. در سمت دیگر نیز مدیران به 
دنبال راه حلی برای این موضوع هستند. این موضوع از آن جهت 
بحث پیچیده ای اس��ت که جواب های متنوع و مختلفی دارد. 
برای حل این مشکل راه های مختلفی وجود دارد که در ادامه به 
پنج مورد از آنها اشاره می کنیم. اما ممکن است همه این راه ها 
برای شما مناسب نباشد. اما امیدوارم این راه ها بتواند کارایی 

شما را بالا ببرد.

   نیازهای خود را بشناسید
 اولین کاری که افراد باید انجام دهند این اس��ت که بدانند چه 
چیزی واقعا برای آنها مهم اس��ت. آن را نادیده نگیرند و حس 
نکنند که دیگ��ران می دانند چه چیزی برای آنها مهم اس��ت. 
دوست دارید س��اعت پنج  در خانه باشید یا اینکه می خواهید 
بعد از کار به باشگاه بروید؟ هر چیزی خواسته شماست همان 

را انجام دهید.

    برای محدودیت ها  احترام قائل شوید
نمی توانید بی��ن کار و زندگی تعادل برق��رار کنید مگر اینکه 
برای محدودیت های خود ارزش قائل ش��وید. ممکن اس��ت 
در ابتدا سخت باش��د اما باید در این مورد سخت گیری کنید 
تا به یک برنامه روزانه مناسب دس��ت یابید. همیشه کارهای 

بیش��تری برای انجام دادن وجود دارد اما باید ش��خصا پایبند 
محدودیت ها باشید. 

   درک کنید که چه چیزی مهم است
ممکن است افرادی را بیابید که برای سال های متمادی وقت 
خود را صرف چیزی می کنند که اهمیت ندارد. زمان مهم ترین 
دارایی ش��ما در زندگی اس��ت. تنها چیزی است که نمی توان 
مقدار بیشتری از آن را به دست آورد. بنابراین زمان را از دست 
ندهید و تمرکز خود را بر روی چیزی قرار دهید که واقعا مهم 
باشد. برای بعضی ممکن است این کار از طریق برنامه ریزی و 

ساختار بندی فعالیت های روزانه صورت پذیرد.

    از دکمه خاموش استفاده کنید
 تقریبا همه دستگاه های الکترونیکی یک دکمه خاموش دارند 
که می توانید از آن اس��تفاده کنید. اما این کار آسانی نیست و 
برای بسیاری از مردم سخت ترین کار است. برای شروع آن را در 
چندین فاز انجام دهید. گوشی خود را  بر سر میز شام نیاورید. 
هنگام تعطیلات و سفر واقعا در تعطیلات باشید. تبلت خود را به 
دریا نبرید. زمانی که برای چند بار این کار را انجام دادید ادامه 

راه برای شما آسان تر می شود. 

    سرعت خود را تنظیم کنید
 برای داشتن یک زندگی طولانی، سالم، فعالانه و شاد باید ارزش 
سرعت را درک کنید. زمان هایی وجود دارد که باید سرعت خود 
را افزایش دهید و گاهی باید از سرعت خود بکاهید. داشتن خود 
آگاهی در این زمنیه لازم و ضروری است. انجام این کار باعث 

می شود از خود سفر نیز به اندازه خود مقصد لذت ببرید.

گزارشدانستنی

5 راه ایجاد تعادل بین کار و زندگی 

سحر فتاح:  اصفهانی ها راحت تر از پارسال نفس می کشند

نمایشگاه نقاشی های آتوسا قهرمانی شنبه 13 دی 
ماه در خانه هنرمندان اصفهان افتتاح شد. 

این نمایشگاه ش��امل 40 تابلوی نقاشی با تکنیک 
ترکیب مواد است که به صورت انتزاعی با نگاهی بر 
زندگی حضرت خدیجه )س( و حضرت محمد )ص( 

ارائه  شده است.

این نمایشگاه تا روز پنجشنبه 18 دی ماه برای بازدید 
عموم دایر است. 

گفتن��ی اس��ت؛ آتوس��ا قهرمان��ی فارغ التحصیل 
کارشناسی ارشد رشته گرافیک می باشد و این آثار 
را به سفارش موسسه خیریه حضرت خدیجه )س( 

خلق کرده است.

همزمان با هفته وحدت و 17 ربیع الاول، جشن 
میلاد پیامبر اکرم )ص( روز س��ه شنبه 16 دی 
ماه از س��اعت 15:30 در مرک��ز اجتماعی بانوان 

برگزار می شود. 
این برنامه ویژه  بانوان همراه با مولودی خوانی و 

مسابقه برگزار می شود. 

 در این برنام��ه دکتر مطیع، مدیر گ��روه معارف 
دانشگاه صنعتی در خصوص چگونگی همراهی  با 

رسول خدا )ص( به سخنرانی می پردازد. 
علاقه مندان برای شرکت در این جشن می توانند 
به مرکز بانوان واقع در فلکه شهدا، خیابان فروغی 

مراجعه کنند.

صالح��ی مع��اون فرهنگی وزی��ر ارش��اد گفت: در 
سال جاری بیش از 10 میلیارد تومان بودجه با هدف 
تجهیز کتاب به استان ها و یک میلیارد تومان با نگاه 
تقویت ناشران استانی سراسر کشور اختصاص یافته 
است. صالحی در ادامه افزود: تصمیم و اصرار بر این 
اس��ت اس��تان ها در حوزه فرهنگ و هنر کشور هم 
در تصمیمات و ه��م در اجرا دخالت جدی داش��ته 

باش��ند. نگاه جدید وزارت خانه، درگیر کردن جدی 
استان ها در تصمیم گیری ها و اجرا با هدف کم کردن 
تصدی گری  امور فرهنگی هنری از مرکز است. وی 
تصریح کرد: نگاه جدی بر این است که استان ها کمتر 
از تهران دیده نشوند چرا که استان ها ظرفیتی مهم و 
سرمایه بالقوه فرهنگی کشور به شمار می روند و باید 

به ایران فرهنگی و اسلامی متصل شوند.

سومین خانه خلاقیت شهر اصفهان توسط سازمان 
فرهنگی تفریحی ش��هرداری اصفهان آغ��از به کار 
می کن��د. بازی های فک��ری در روند رش��د ذهنی و 
شکوفایی فکری انس��ان از اهمیت بالایی برخوردار 
اس��ت. تا جایی که تاثیر این بازی ها بر میزان رش��د 
فکری شرکت های بزرگ تجاری در دنیا بررسی شده 
و از میزان اثرگزاری آنها نتایج جالبی به دست آمده 

است. از این جهت و به دلیل استقبال فراوان مردم از 
خانه های خلاقیت و رستوران های بازی های فکری در 
این مراکز، سومین خانه خلاقیت شهر اصفهان ویژه 
رده سنی چهار تا 99 سال به زودی آغاز به کار خواهد 
کرد. تاکنون دو خانه خلاقیت رهنان و هشت بهشت 
در اصفهان فعال ش��ده اند و از این پس سومین خانه 

خلاقیت در منطقه 15 اصفهان راه اندازی می شود.

تا 18 دی ماه؛

افتتاح نمایشگاه نقاشی در خانه هنرمندان 
در مرکز اجتماعی بانوان برگزار می شود؛ 

جشن » میلاد پیامبر اکرم)ص(« 

سومین خانه خلاقیت شهر اصفهان راه اندازی می شوداختصاص 1۰ میلیارد تومان برای  کتابخانه های استان ها

جالب خبر ویژه  روشن  نگه داشتن چراغ  نقاشی در حوزه اصفهان و 
توجه هنرمندان به این مقوله و همچنین تولید اثر 
برای اصفهان از جمله اهداف مهم  کمیته گردشگری 

در زمینه اجرای این طرح است
 در همین رابطه اولین برنامه ورک ش��اپ نقاشی در 
روز جمعه 12 دی ماه با حضور هنرمندان دانشجوی 
دانش��گاه هنر اصفهان در حمام  تاریخی دردش��ت 
برگزار ش��د.   این برنامه در قالب چهار ورک شاپ با 
حضور هنرمندان نقاش در موض��وع » اصفهان«با 
س��بک  های آزاد تا  پایان دی ماه اجرا می شود که 
اولین کارگاه آن در روز جمعه ب��ا حضور 34 نفر از 

هنرمندان دانشجو از ساعت   8:30 صبح برگزار شد. 
همچنین در دومین کارگاه، 10 نفر از اساتید نقاشی 
اصفهان در روز جمعه 19 دی ماه از ساعت   10  صبح 
تا 17 بعدازظهر در محل خانه مش��روطیت به خلق 

اثر می پردازند. 
گفتنی است؛ دانش��جویان آثار خوبی را در کارگاه 
اول به جا گذاش��تند و مردم نیز اس��تقبال خوبی از 

این برنامه  داش��تنند که به همراه پرسش و پاسخ از 
هنرمندان با حضور مسوولان انجمن نقاشان اصفهان 

صورت گرفت. 
در این چهار ورک ش��اپ، ش��رکت کنن��دگان آثار 
خود را تا آخر دی م��اه تکمیل ک��رده و پس از آن 
به  دبیرخانه کمیته گردش��گری ارس��ال می کنند 
تا اسامی آنها برای ش��رکت در برنامه سالانه نقاشی 

وارد سامانه شود.  
عموم شهروندان علاقه مند برای شرکت در ورک شاپ 
دوم می توانند از س��اعت 10 صبح ت��ا 17  بعدازظهر 
در تاریخ 19 دی ماه به محل خانه مش��روطیت واقع 
 در خیابان فرش��ادی، بازارچه  حس��ن آب��اد مراجعه

کنند. 
گفتنی اس��ت؛ فراخوان این طرح در س��طح ش��هر 
اصفه��ان اع��لام و از اوای��ل آذرماه در س��طح ملی 
 توزیع خواهد شد و  علاقه  مندان  تا پایان بهمن ماه 
می توانند آثار خود را به دبیرخانه کمیته گردشگری 

به آدرس  esfahanfarhang.ir ارسال کنند.

به همت کمیته گردشگری برگزار می شود؛

ورک شاپ نقاشی با موضوع اصفهان

معاون هنری وزیر ارش�اد: خوش��بختانه در هنر ایران 
خلاقیت بسیاری به چشم می خورد و افراد مستعد زیادی 
را نیز داریم. در حوزه تولید برخی مشکلات وجود دارد که 
به مناس��بات اجرایی باز می گردد و باید تلاش کنیم آنها را 
حل کنیم. در بخش عرضه نیز دچار مش��کل هستیم و در 
شرایطی به سر می بریم که ش��اید چندان نتوانیم آثار را به 
خوبی ارائه کنیم. بای��د امکانی را فراه��م آوریم تا گردش 
اقتصادی در هنر نگارگری بیشتر شود و هنرمندان مختلف 
را تش��ویق کنیم تا آثار خود را ارائه کنند. دولت علاقه مند 

است تا آثار را عرضه کند و به فکر یک بازار جهانی است.

ربیعی، وزیر کار: هیأت وزی��ران آیین  نامه اجرایی قانون 
تعیین تکلیف اس��تخدامی مربیان حق التدریس سازمان 
آموزش فنی و حرفه ای کش��ور به رس��می و پیمانی را به 
تصویب رساند. در این تصویب نامه چگونگی تغییر وضعیت 
استخدامی به رسمی و پیمانی تعداد چهار هزار 876 نفر از 
مربیان حق التدریس سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور 
تعیین شده است. قانون تعیین تکلیف استخدامی مربیان 
حق التدریس س��ازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور در 
مجلس شورای اسلامی به تصویب رسیده بود که در دولت 

یازدهم با جدیت پیگیری شد. 

کارلوس کی روش: اگر شما به ایران بروید، فوتبال را در 
DNA مردم می بینید. آنها فوتبال را در خون خود دارند 
و این یک عش��ق واقعی اس��ت که باعث افزایش قدرت ما 
می شود. بازیکنانم عشق، ش��ور و روح بازی را در هر دیدار 
دارند. هر چند که ما پشتیبانی مثل دیگر کشورها نداشتیم 
اما اگر این حمایت ها نبود، نمی توانستیم به خاطر مشکلات 
ناش��ی از تحریم خود را به این س��طح فوق العاده برسانیم. 
کره ای ها به ما پیش��نهاد انجام بازی رایگان را دادند که از 
این فرصت استفاده کردیم اما باید در جام ملت ها با بحرین 

بازی کنیم که 12 دیدار تدارکاتی انجام داده است.

فوتبال در DNA مردم ایران است اسخدام 4 هزارنفر قطعی است به فکر  عرضه جهانی هنر  ایران هستیم 

طرح روز

روزنامه خبری
2+ فرهنگی اجتماعی صبح ایران 

+14

اوقات شرعیتلویزیــونســـــینما

آب و هوای اصفهان

اذان صبح:                                                               05:40
اذان ظهر :                                                                  12:08 طلوع آفتاب :                                                         07:06

نیمه شب شرعی:                                         23:25  اذان مغرب:                                                            17:30 

صاحب امتیاز :  شهرداری اصفهان
مدیر مسئول : دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد

سردبیر :  مهندس رضوان اصغری 
نشانی : اصفهان، میدان امام حسین )ع( 

خیابان طالقانی،مقابل ارگ جهان نما
 تلفن :32218182               

فکس : 32219070
امورجذب آگهی در تهران : 021-88546630

امور آگهی ها : 32229512

فراخوان برگزاری نمایشگاه صنایع دستی بانوان از 
سوی فرهنگسرای موعود اعلام شد. 

برگزاری نمایش��گاهی از صنایع و هنرهای دس��تی 
بانوان در جه��ت نش��ان دادن توانمندی های آنها و 

برقراری ارتباط مستقیم میان آنها و مردم است. 
ای��ن نمایش��گاه ب��رای چهارمی��ن س��ال پیاپ��ی، 
از 22 بهمن ماه س��ال ج��اری به م��دت 10 روز در 

فرهنگسرای موعود برگزار می شود و بانوان می توانند 
آثار خ��ود را در زمینه هنرهایی همچون نقاش��ی، 
نقاش��ی روی شیش��ه، قلمزنی، میناکاری، بافتنی، 

گلدوزی و آثاری از این دس��ت در معرض تماشای 
بازدیدکنندگان قرار دهند. 

علاقه مندان می توانند جهت ثبت نام تا 15 دی ماه 

به این فرهنگسرا مراجعه کرده و پس از تکمیل فرم 
مربوطه، آثار خود را در این نمایشگاه قرار دهند. 

گفتنی است؛ نمایشگاه هنرهای دستی بانوان از 22 
بهمن ماه هر روز از ساعت 9 صبح تا 12:30 و 15:30 
تا 19:30 در فرهنگس��رای موعود واق��ع در خیابان 
آتشگاه، س��ه راه اول، خیابان شهید مظاهری جهت 

بازدید عموم مردم دایرخواهد بود.

فرهنگسرای موعود فراخوان داد؛

برگزاری نمایشگاه هنرهای دستی بانوان 
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